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V naše živilske poslovalnice 
' vas vabimo na usoden nakup 

velikonočnih izdelkov in 
ostalih dobrot, da Vam in nam 
polepšajo prihajajoče praznike.

Vljudno vabljeni!

Moka p o s e b n a  b e la  0,49  EUR (1 1 7 ,« sit) 

Rozine aoo 3 0,35  EUR h m ’  sit) 

Prekajena vratovina mdk ks
5.29  EUR (1.S67,70SIT) »  j
Prekajeno pleče brez kosti ks
4.29  (1.0M,06 SIT)
Čokoladna jajčka (b o n b o n i)  200 3 
1.R£EUR(2»»,55sii)
Prekajene krače KZ LaskÒ, «p., ks 
2,7 0 (»47,MS' 4  s z i 
Prekajena šunka KZ Laško *p., kS

Zadruga mozirje

10% VELIKONOČNI 
GOTOVINSKI POPUST 

n a  te k s til in o b u te v  o d  
5 . d o  7. a p r ila  9007 

v Tekstilu G ornji G rad  
ki B lasovnici Ljubno.

JARKICE RJAVE IN GRAHASTE

Cena: 5 ,20  EUR (1.246,13 S iT ) /k o s

Sim er d.o.o., Ipavč 
tel.: 03/42 55 800;

|, Ljubljana 
lj@simer.si

P.E. Ljubljana, Bmčič< 
tel.: 01/563 34 38; s|

P.E. Koper, Ferrai 
tel.: 05/630 10 Ì »imer.si

DO 3 1 .3 .2 0 0 7  VAM 
N U D IM O  DO 12% 

SEJEMSKEGA POPUSTA

PVC, A LU -P V C , A LU  o k n a , v r a ta ,  v h o d n a , 
p r o t iv lo m n a ,  n o t r a n ja  v r a ta ,  s e n č ila ,  
fa s a d n i s is te m i,  z im s k i v r t o v i ,  p o ž a rn i s is te m i

Ob obisku naše delavnice lahko ob 
brezplačni kavici v prijetnem ambijentu, 

počakate na naše hitre in kvalitetne usluge.

■ PREMONTAZA IN CENTRIRANJE PNEVMATIK
■ MOŽNOST SKLADIŠČENJA PNEUMATIK
■ OB NAKUPU PNEVMATIK MARSHAL -15% POPUSTA

NA ZA LO G I V S I M EH A N SK I R EZER V N I DELI 
Z A  V A ŠE  JE K L E N E  KONJIČKE!!!

POSLUŠAJTE N A S - IZVEDELI BOSTE VEČ

RADIO  GOLD?
S a v i n j s k i  v a i

106.2 M hz '

■ ■

n m R f n m  -  s r «  « m u
V kabelskih sistemih po Zgornji Savinjski dolini na 90.3 MHz

SERVIS IZPUŠNIH SISTEMOV jit 
MERITVE IZPUŠNIH PLINOV I  
SERVISNO VZDRŽEVANJE 
VSA MEHANIČNA DELA 
PRIPRAVA VOZIL NA TEHNIČKI 
POOBLAŠČENI PRODAJALEC? 
ŠPORTNIH VZMETI APEX IN H® 
POOBLAŠČENI SERVISER AK| 
POOBLAŠČENI MONTER IZPul
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HÌCA

1.ap rila
Laž je kot snežna kepa; čim dalj jo porivamo, 

tem večja je. (Luther) Kjer je mnogo besed, je 
mnogo laži. (domača modrost) Vsaka tretja 
beseda laž. (Shakespeare) Tudi takrat lahko 
lažeš, kadar ne rečeš ničesar, (portugalski 
pregovor). Lažnivec se kaznuje s tem, da se mu 
ne verjame niti takrat, ko govori resnico. 
(Talmud) Laži so tako plodne, dazadostuje samo 
ena, pa jih je že na tisoče. (Carlo Goldoni) 
Polovica ljudi ne ve, kako druga polovica laže. 
(Herbert)

Dovolj izrekov o lažeh? Če jih želite prebra
ti še več, obiščite spletno stran Modre misli, 
kjer jih boste našli še veliko. Ker je tik pred 
nami 1. april, smo lažem in laganju tokrat 
posvetili aktualno temo tudi v tedniku Savinj
ske novice. Še posebej zanimiva bo za vas 
verjetno anketa, v kateri smo bolj ali manj 
znane Zgornjesavinjčane povprašali, kakšne 
so njihove izkušnje s prvoaprilskimi šalami.

Verjetno malokdo ve, da je prvi april za dan 
norcev in lažnivcev razglasil francoski kralj 
Ludvik XIV. Tega dne leta 1713 ga je namreč 
njegov dvorni norec tako dobro »potegnil«, da 
se je kralj odločil, da bo odslej to dan, ko bo 
laganje dovoljeno. Ker letos prvi april pride

na nedeljo, bo manj laganja na delovnih 
mestih in morda malce več laganja za 
domačimi vrati, laganje v poHtiki pa je tako ali 
tako prisotno vsak dan.

Nekateri politiki lažejo tako prepričljivo, da 
verjamejo celo sami sebi. To še posebej velja za 
mednarodno poUtiko in tipičen primer takšnih 
laži so izjave nekaterih hrvaških pohtikov. 
Zaradi nemogočih odnosov s Hrvaško se menda 
sedaj Ljubljana in Beograd dogovarjata za 
gradnjo predora pod ozemljem naše južne 
sosede, ki bi direktno povezal obe državi in jima 
omogočil tesnejše gospodarsko sodelovanje.

No, šalo na stran, s prvim aprilom se začenja 
drugo četrtletje letošnjega leta in hkrati tudi 
mesec, ob izteku katerega bo potrebno oddati 
letošnje dohodninske napovedi. Verjamem, da 
ste nekateri izmed vas medtem že prejeli 
predizpolnjene obrazce s strani davčne upra
ve in da jih že pozorno pregledujete. Previdnost 
res ni odveč, saj gre za popolnoma novo 
prakso, ki običajno prinese s sabo tudi nekaj 
»otroških bolezni«. Takšen primer je bilo na 
primer zagotavljanje tajnosti davčnih podat
kov. Da bi to dosegli, so morali dacarji poskrbeti 
za pakiranje obrazcev v PVC folijo, kar bo 
davkoplačevalce, torej nas, stalo še nekaj 
dodatnih sto tisoč evrov. In to ni prvoaprilska 
šala, žal.

IZ VSEBINE: 13
Aktualno:
Prvi april naš vsakdanji.......................

Občina Ljubno:
"Želimo ustvarjati pozitivno 
klimo za ro d n o s f................................

.........5

....... 7

Intervju:
Pogovor z Zvonetom Štorm anom .................8

DeSUS:
Zdravstvo pred pogrebom ............................. 9

Naravovarstvena zveza 
Smrekovec:
Prijavili voznike motornih s a n i.......................11

Nazarje:
Petje odpira tudi železna vra ta ...................13

Zgornja Savinjska dolina:
Praznovanje materinskega dneva.......14,15

Okonina:
Ocenjevanje a jdnekov. .17
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PRVI APRIL N A Š  VS A K D A N J I
Kako izkoristiti dan šaljivcev brez poškodb

Pod tokratno aktualno temo smo se, drage bralke, bralci, odločili, da 
vas opozorimo na bližajoči se praznik šaljivcev - prvi april. Pred dvema 
letoma smo vam na tem mestu razložili, zakaj ga praznujemo (če ste 
verjeli), tokrat vas bomo vpeljali v svet potegavščin in nategov.

Kaj se na fotografiji dogaja?
a) Minister Zver ob asistenci nazarskega ravnatelja Kavtičnika pokopava 

pusta
b) gospod, ki leži, nima dežnika, zato ga zasipljeta, da ne bo moker
c) ob nazarski šoli želita posaditi lipo, pa se je našel naravovarstvenik, ki 

je proti kopanju lukenj v Zemljo, zato se je vrgel vanjo

seto iz leta 1984. Če prej ne, bo

Kdo med nami ni že kdaj nasedel 
kakšni šaljivi goljufiji, ko so si vas 
privoščili znanci in - kar je še bolje - 
kdo od vas ni že kdaj koga poskušal 
nasamariti s kakšno prvoaprilsko 
lažjo, da bi se potem lahko do solz 
nasmejal? Gredo tudi vam mravljin
ci po hrbtu ob misli na možnosti, ki 
se vam ponujajo v nedeljo?

NAJPOMEMBNEJŠI NASVET 
SPLOH

Samo za vas smo pripravili nekaj 
predlogov, ki jih lahko s pridom iz
koristite, zato hitro preberite prvi 
nasvet: skrijte Savinjske novice, da 
te trike ne bodo brali tisti, proti kate
rim jim  boste izkoristili. Vsekakor se 
pri svojem početju ne smete obna
šati sumljivo. Nikarse že zdaj ne tre
site od prikritega smeha, kot da ste 
v Tokiju za časa potresa!

Najbolj pom em ben nasvet od 
vseh, ki vam jih lahko damo: vsaj tri 
dni pred usodnim  datum om  ne 
omenjajte meseca aprila niti v snu.

Aha, pozabili smo, en nasvet je  še 
pomembnejši od tega: v prvi vrsti ne 
omenjajte 1. aprila.

SLEDIJO DROBNI NASVETI
Za vsak slučaj si vnaprej preraču

najte, kolikšno škodo si lahko 
privoščite in koliko dni zapora lahko 
odsedite, preden vas bodo vrgli iz 
službe. Na sod išču verjetno ne 
bodo vzeli kot olajševalno okolišči
no, češ: »Saj sem se samo hecal,« 
če vas najdejo doma s tremi ukra
denimi bankomati, tudi če ste dvi
govali samo svoj denar.

Čeravno ne z Ženevsko konven
cijo, je  tudi mučenje živali prepo
vedano. Torej skrivanje dihurja v 
hladilniku ali bengalskega tigra v 
omari ne pride v poštev.

KAJ SPLOH ŠE OSTANE?
Kdor je letošnjo potegavščino za 

prvi april dobro načrtoval, lahko 
žrtvi namesto rednih jutranjih radi
jskih poročil predvaja posneto ka-

vaša žrtev posumila, da nekaj ni v 
redu, ko bo zvedela, da je  Bojan 
Križaj včeraj prižgal olimpijski ogenj 
v Sarajevu.

Triki so lahko tehnične narave.

Tega smo ravnokar opisali. Lahko 
so verbalni. To je takrat, ko skušate 
žrtev ustno prepričati, daje božično 
jutro in ne cvetna nedelja. Lahko so 
vizualni, ko postavite v dokaz svoji 
trditvi novoletno jelko. Triki so lahko

Naša anketa
Kako ste pa vi doživljali 1. april?

Naši tokratni anketiranci (sami Zgomjesavinjčani) so že imeli grenko- 
sladke izkušnje s prvoaprilskimi šalami. Če jim želite prisluhniti, si 
anketo preberite na glas.

Pepi Žbaradorja, Šmihelan
Po radiu sem slišal, da pred upravno stavbo v 

Mozirju Fredi Miler podpisuje svoj novi album. Nisem 
našel ne Fredija, ne Milerja, ne albuma, se m ije  pa 
zato načelnik Vinko Poličnik podpisal, da me bo 
poklical takoj, ko pride.

GelaGrizela,
Pobrežanka

Meni so ravno za ohcet nasuli soli na torto. Ves
elila sem se je  bolj kot poroke, potem pa to! Še 
sreča, daje bila tudi ohcet prvoaprilska šala, tako 

upam, da bom do torte že 
še prišla.

MavricijLovretanij,
Žlabran
V bolnici so me na smrt prestrašili, ko so me pre

peljali na oddelek za pataologijo namesto v oper
acijsko sobo. Še danes čutim, kako sem imel 
obešen listek z mojim imenom na palcu leve noge.

Na koncu so se mi vsi opravičevali in rekli, daje šlo za okvaro na aparaturi, 
ki meri srčni utrip in da so zato mislili, da sem mrknil.
To da sem patologu dal žeton za kavo, jih sploh ni 
motilo.

Humpi Bograč, Bočan
Mene so lastniki podjetja obvestili, da bom napre

doval po lestvici zaposlenih. Vse sem že pospravil 
in spakiral, da grem v drugo pisarno, ko sem 
spoznal, da to ne more biti res. Saj sem vendar 

genera ln i d irektor in ni
mam kam več naprej! Komaj sem se potolažil. 

Julka Štrbunkova, Ojstričanka 
Z možem sva se poročila ravno na ta datum, zato 

sploh nisem prepričana, da ta datum velja. Če ga 
vprašam, ali je mislil takrat resno, se samo namuz
ne. Mogoče se bo kdaj izkazalo, da je celo večkrat 
poročen. Veliko je zdoma, tako sem prišla do ugo
tovitve, da se je  na t. april 

lahko še osemkrat poročil. Oj, kaj pa preden sva se 
poročila? Oprostite, grem še enkrat računat.

Boro Kazahin, Šmarčan
Sovražim 1. april. Že leta skušam praznovati svoj 

rojstni dan, pa mi nihče ne verjame, da ga imam 
ravno takrat. Zato se jaz vsako leto zlažem že 31. 
marca. Toliko da veste, če mi boste hoteli kaj dati 
za rojstni dan ali vsaj čestitati.

Pripravila: Blenda Tavrl, foto: Samo Sprožilec



tudi skupinski - soudeleženci na 
cvetno nedeljo prinašajo božična 
darila. Lahko pa so tudi močno pre
tirani - lokalnemu radiu plačate, da 
ves dan vrti božične in novoletne 
melodije.

Na 1. april je zelo pomembnotudi, 
da se vam ne zgodi, da bi vas kdo 
nasamaril (glejte karikaturo na tretji 
strani). Bodite pozorni na vse (še 
enkrat dobro poglejte karikaturo). 
Res na vse! (Ste preverili koledar?)

PRETEHTAJTE VERJETNOST LAŽI
Pri tem, kako uspešno nalagati lju

di, je  velikega pomena vedeti, kaj 
vam ne bodo verjeli. Če boste trdili, 
da v bližnji soseščini gori trgovina, 
se prej prepričajte, da je ob nedel
jah  odprta, drugače to  sploh ni 
mogoče.

Če boste izrekli premajhno laž iz 
strahu pred posledicami, učinka ne 
bo. Tako na primer: »Lojze, brž iz 
postelje! Mož gre!« ne bo imelo učin
ka, če mož že leži z vama v postelji.

Kako vedeti, kdaj ste šli čez mero? 
Eden od merilnih instrumentov, ki 
vam lahko pri tem pomaga, je kol
edar. Drugega aprila je vse že čez 
mero.

Kako ravnati v primeru, ko se izka
že, da ste bili vi žrtev prvoaprilske 
šale? Ko boste obkroženi z gasilci v 
pidžami in z vedrom vode v roki 
ugotovili, da se vaš avto ni vžgal, je 
najbolje zamolčati, da ga sploh ni
mate.

Kako potolažiti ali, bolje, umiriti 
žrtev vaše šale? Potem ko ste polovi
li vse kače, ji razložite, da so bile 
gumijaste (preluknjani koži navk
ljub).

Še zadnji nasvet: preden boste 
karko li poskušali v sm eri prvo
aprilske potegavščine, naredite 
tečaj prve pomoči. Še posebej je od 
pom em bnega znača ja , da se 
naučite oživljati ljudi ali vsaj poklica
ti nujno medicinsko pomoč.

Pa srečno z vašimi žrtvami!
Olar Sigor

SPLETNA ANKETA NA www.savinja.com

Ali boste prijavili krivca, ki bi povzročil večje 
onesnaževanje okolja?

Večina sodelujočih je pripravljena takoj prijaviti nekoga, ki bi 
onesnaževal okolje.

Da
84%

V anketi tega tedna nas lahko preko interneta obvestite, ali izkoris
tite prvi april, da se na račun koga pošalite. Vaše odgovore bomo zbi
rali na internetni strani www.savinja.com do vključno torka, 3. aprila 
2007. Rezultate glasovanja bomo objavili v prihodnji številki Savin
jskih novic.

G O R E N J E  VELENJE
Preseženi načrti v težkih 

razmerah
Skupina Gorenje je v letu 2006 ust

varila 1,11 milijarde evrov čistih pri
hodkov od prodaje, kar je skoraj de
set odstotkov več od prodaje v letu
2005 in 9,1 odstotka več od plana. 
Poslovni izid iz poslovanja pred amor
tizacijo je kljub rasti stroškov surovin 
za 6,1 odstotka višji kot v letu 2005. 
Čisti poslovni izid Skupine Gorenje v 
letu 2006 znaša 22,3 milijona evrov 
in je kljub povečanju davčne obre
menitve višji od doseženega v prejšn
jem letu za 4,4 odstotka.

BOJ ZA TRŽNE
DELEŽE Z INOVATIVNIMI IZDELKI
Omenjeni rezultati govorijo o tem, 

da je bilo za Skupino Gorenje leto
2 006  uspešno. V zahtevnem 
poslovnem okolju, ki ga zaznamuje
jo izjemno visoke cene repromate- 
rialov, Skupina Gorenje dosledno 
uresničuje zastavljene cilje, rezulta
ti v vseh ključnih kategorijah pa so v 
primerjavi s predlanskimi še boljši.

V zre li panog i gospo d in jsk ih  
aparatov se Gorenje bori za tržne 
deleže predvsem z oblikovno in 
tehnično inovativnimi izdelki, ven
dar nenehen razvoj in uvajanje na
jso d o b n e jš ih  teh n ičn ih , tehno
loških in funkcionalno oblikovnih 
izboljšav ni dovolj. Zato Gorenje 
ohranja svojo konkurenčnost tudi 
s povečevanjem  s to riln o s ti in 
delovne učinkovitosti, visoko rast
jo  ustvarjene dodane vrednosti, 
optim iranjem nabavne verige, ra
cionalizacijo poslovnih procesov 
in obv ladovan jem  stroškov na 
vseh nivojih poslovanja.

V letu 2006 je Gorenje svojo pris
otnost krepilo predvsem na po
dročju Vzhodne Evrope. Prodaja se 
je najbolj povečala v Ukrajini, Rusiji in

na Češkem. V Veliki Britanijije Goren
je uvedlo lastno blagovno znamko in 
prodajo povečalo za 40 odstotkov, 
v Nemčiji in v Franciji je prodaja pod 
lastnimi blagovnimi znamkami v tem 
času zrasla za 25 odstotkov. Novi 
prodajni trgi se obetajo na Bližnjem 
in Daljnem Vzhodu.

RAST V TUJINI, DOMA 
PROGRAMI Z VIŠJO DODANO 

VREDNOSTJO
Gorenje ima v strateškem načrtu 

zapisano usmeritev, da bo ohran
jalo obseg proizvodnih kapacitet v 
Sloveniji, rast pa bo ustvarjalo v tuji
ni. Prvi korak v smeri internacional
izacije proizvodnje gospodinjskih 
aparatov je  bil prevzem češkega 
p ro izva ja lca  kuhaln ih aparatov 
Mora Moravia konec leta 2004, 
oktobra lani pa je bila v Valjevu v Srbiji 
odprta nova tovarna hladilno zam
rzovalne tehnike.

Od skupno načrtovanih štirih mili
jonov gospodinjskih aparatov v letu 
2007 bo proizvodnja izven Sloven
ije dosegla okrog 20 odstotkov, v 
Velenju pa se v strukturi proizvodnje 
krepijo program i z višjo dodano 
vrednostjo. Uprava Gorenja je  
odločena, da bo Gorenje v zahtevnih 
pogojih poslovanja tudi v letošnjem 
letu krepilo svojo prisotnost in tržne 
deleže ter uspešno doseglo ambi
ciozno zastavljene cilje. Med izzive, 
ki bodo pomembno zaznamovali 
kratkoročno poslovanje, sodi uvel
javitev direktive o reciklaži elektron
ske in električne opreme, zelo 
pomembni pa bosta tudi dokapital
izacija in odločitev o strateških part
nerstvih oziroma prevzemih manjših 
proizvajalcev.

Franci Kotnik

M O Z I R S K I  GAJ
Spomladanske delovne akcije

Ekološko hortikulturno društvo Mozirski gaj v dneh od 2. do 5. aprila or
ganizira spomladanske delovne akcije, ki bodo potekale v parku vsak dan 
od 8. do 12. in od 14. do 18. ure. Vsak udeleženec, ki bo zbral dvakrat po štiri 
ure, bo dobil brezplačno letno vstopnico za park. Zbirno mesto bo vsakokrat 
pred kmečko hišo v parku, zaželeno pa je, da prostovoljci s sabo prinesejo 
vrtno orodje (grablje, lopato, motiko ...). V primeru deževnega vremena 
akcije odpadejo.

KF



S T A R A N J E  E V R O P E  P O M E N I  TUDI S T A R A N J E  SLOVENIJE
Naložba v dvig rodnosti je naložba v prihodnost

V i l .  številki Savinjskih novic smo pisali o problematiki upokojevanja, 
ki bo starajoče se slovensko prebivalstvo vse bolj vodila v krizo. Rešitev 
iz nastajajoče krize bi bila, po mnenju stroke, pospešena rast slovenske
ga prebivalstva, ki pa je na dobri poti k izumrtju.

O hudem upadanju rodnosti se 
govori vedno glasneje, po drugi 
s tran i pa je  vladna služba celo 
opustila objavljanje predvidevanja 
g iban ja  preb iva lstva . Verjetno 
zaradi preveč črnogledih napove
di. Vlada in poznavalci ponujajo ra
zlične rešitve, od najbolj banalnih do 
takšnih, ki bi po vzgledu nekaterih 
držav Slovenijo verjetno rešile pred 
izginotjem.

KAJ SLOVENSKA VLADA NI 
PRIPRAVLJENA STORITI...

Spomnimo se, da je zaradi ne
p rem išljen ih , na trenutke  celo 
smešnih predlogov za dvig rodnosti 
bivši m inister za delo, družino in 
socia lne zadeve Janez Drobnič 
izgubil ministrski stolček. Kar lahko 
pomeni, da seje slovenska javnost 
s politiki na čelu vendarle začela

zavedati demografske katastrofe, 
proti kateri dirjamo vedno hitreje. A 
priznavanje težav le-feh še ne re
šuje. Kaj je  torej slovenska vlada 
p ripravljena s to riti za nujno 
potreben »baby boom«?

Zagotovo že vemo, da ni priprav
ljena nuditi cenejših ali celo brez
plačnih vrtcev. To je dokazala konec 
lanskega leta, ko je zavrnila pred
log sprememb zakona o vrtcih, ki ga 
je pod geslom Brezplačni vrtci za 
vse otroke v proceduro vložila zu
najparlamentarna Stranka mladih 
Slovenije.

Vlada prav tako premalo spodbu
ja  zaposlovanje mladih mamic. Za
kaj ne bi mladim staršem na račun 
dviganja rodnosti priznali prednos
ti pri sprejemanju v delovno razmer
je? Tako pa so predvsem ženske v 
aktivni rodni dobi in matere z majh

nimi otroci najbolj nezaželen delov
ni kader. Namesto, da bi gospo
darstvo prilagaja li družinam , se 
morajo te prilagajati gospodarstvu.

Nezainteresiranost vlade za dvig 
rodnosti je mogoče dokazovati tudi 
preko društva Živa, ustanovljenega 
z nam enom  in form iran ja  o pre
prečevanju in zdravljenju neplod
nosti, ki je pred kratkim opozorilo 
ja vn o s t na -  po njihovem  pre
pričanju -  alarmantno stanje zara
di nedopustno dolge čakalne dobe 
pri postopkih  op lod itve  z b io 
medicinsko pomočjo v mariborski 
bolnišnici. Pravzaprav kaže, kot da 
si naši politiki nikakor nočejo prizna
ti, da je  dvig rodnosti nujen projekt, 
ki pa veliko stane.

... IN KAJ BI MORALA STORITI ZA 
DVIG RODNOSTI?

Država lahko pri tem projektu 
staršem ponudi spodbude in ola
jšave, kotto počnejo severne evrop
ske države in Francija, ki se lahko 
pohvali z največjo rodnostjo v Ev

ropski uniji. Slovenija je še nedavno 
poskušala ravno obratno. S pre
povedmi in zapovedm i s strani 
bivšega ministra Drobniča se naša 
država lahko "pohvali" le z 1,26 
otroka na Slovenko, kar nas uvršča 
na neslavno tretje mesto lestvice 
negativnega demografskega giba
nja v EU.

Kaj torej počnejo države, kot je 
Francija, kjer ženska v povprečju 
rodi kar dva otroka? Pravzaprav nič 
inovativnega, so pa v otroke in nji
hovo rojevanje pripravljene vlagati 
finančna sredstva. Starše z otroki 
aktivno podpirajo z davčnimi olajša
vami, mrežo vrtcev in možnostjo fle
ksib ilnega delovnega časa. Za 
otroško skrbstvo je odlično poskr
bljeno, otroci so lahko v jaslih in od 
tretjega leta naprej v celodnevnih 
šolah. Na Švedskem starševski de
nar dosega 70 odstotkov dotedan
jega dohodka. Tako so tudi očetje 
bolj pogosto vpleteni v vzgojo otrok, 
matere pa se lahko posvečajo svo
jemu poklicu bolj neobremenjeno.

P O S L O V N A  K O N F E R E N C A  ZA DOBAVITELJE G O R E N J A  IN B S H
Z elektronskim poslovanjem do večje učinkovitosti

V sklopu 9. srečanja velikega in malega gospodarstva je bila prejšnji 
torek v Velenju poslovna konferenca za dobavitelje Gorenja in BSH Hiš
nih aparatov Nazarje. Obe družbi sta ob tej priložnosti predstavili novosti 
v svojih nabavnih politikah, nove pristope v logistični komunikaciji in 
pogoje ter načine vključevanja v nove razvojne projekte.

mest. Ker gre za strateške razvo
jne projekte, si napak pri njihovem 
izva jan ju  enostavno ne m orejo 
privoščiti.

V nada ljevan ju  je  šef nabave

Udeleženci poslovne konference so se seznanili z novostmi v nabavni 
politiki ključnih nosilcev gospodarskega razvoja v regiji Sa-Ša

(foto: Franci Kotnik)

Izvršni direktor za nabavo in lo
g is tiko  v Gorenju m ag. M atjaž 
M a ro v tje  pouda ril nam ero po
enostaviti dokumentacijske toko
ve, kar bo p rines lo  zna tne  p ri
hranke časa in denarja. Gorenje 
želi postati najbolj izviren, v obliko
vanje usmerjen ustvarjalec izdelk
ov za dom na svetu. Da bito dosegli, 
nameravajo v prihodnje načrtno 
graditi in utrjevati lastne blagovne 
znamke, konkurenčnost na trgu 
pa dosegati tud i z neprestanim  
zniževanjem stroškov, tudi pri do
baviteljih.

D irektor BSH H išnih apara tov 
Nazarje za področje gospodarjen
ja  Boštjan Gorjup je  dobaviteljem 
predstav il usm eritev pod je tja  v 
izdelovanje aparatov za pripravo 
toplih napitkov, kjer so možnosti za 
razvoj trga še zelo velike. Do leta

2010 naj bi se obseg proizvodnje 
v nazorski tovarni s štirih milijonov 
aparatov povzpel na pet milijonov 
in pol, kar bo vzporedno pomenilo 
tu d i okrog 2 0 0  novih  delovn ih

Franz Kolb predstavil »Best case 
project«, katerega osnovni namen 
je planiranje proizvodnje vnaprej, 
kar naj bi omililo dosedanja velika 
sezonska nihanja. To naj bi imelo

pozitivne učinke tudi na področju 
zaposlovanja, po drugi strani pa bo 
zaradi večjih zalog pomenilo neko
liko dražje poslovanje. Kolb je pou
daril, da nameravajo novi sistem 
uvajati postopno za posamezne 
izdelke in pri posam eznih  do
baviteljih.

Dr. Cvetka Tinauer, d irektorica 
agencije za elektronsko poslovan
je  EBA, je  udeležencem  konfer
ence predstavila koncept brezpa- 
p irnega in pravno veljavnega 
poslovanja, ki uporabnikom  pri
naša znatne prihranke. EBA 
omogoča globalno virtualno pošto 
za izmenjavo dokumentov v ele
ktronski obliki, ki ne zahteva nobe
nih zagonskih stroškov, omogoča 
pa enostavno in učinkovito delo. 
Aplikacija je že verificirana pri dav
čni upravi, število podjetij, ki upora
bljajo tovrstni način poslovanja, pa 
hitro narašča, nenazadnje tudi za
konodaja usmerja poslovne sub
jekte k arhiviranju dokumentacije v 
digitalni obliki.

Franci Kotnik



IN KAKŠNO JE STANJE V 
SAVINJSKI IN ZGORNJI 

SAVINJSKI DOLINI?
Precej vzpodbudni podatk i 

kažejo, da se na Celjskem od leta 
2003 povečuje število rojstev. Na 
območju Upravne enote Celje seje 
lani rodilo skoraj 70 otrok več kot 
leto prej in kar za 250 otrok več kot 
leta 2003, koje bilo najmanj rojstev 
po letu 2000.

Tudi v Zgornji Savinjski dolini de
mografsko gibanje še ni povsem 
negativno, v naših občinah se vsa
ko leto rodi kakšen otrok več ali pa 
je  rodnost enaka smrtnosti. Po po
datkih za lansko leto so s icer v 
Zgorn ji Sav in jsk i d o lin i kar tri

občine, kjer je  rodnost nekoliko 
nižja od smrtnosti. Tako seje v obči
ni Gornji Grad rodilo osem otrok 
manj in sicer 28, kot je  bilo umrlih. 
V M ozirju  je  b ilo  v letu 2 0 0 6  
zabeleženih 48 smrti in štiri rojst
va manj, v Nazarjah pa seje rodilo 
25 otrok, smrti sta bili dve več. Na 
Rečici ob Savinji, v Solčavi in v 
Lučah je bilo število rojstev enako 
štev ilu  sm rti. Na Rečici 18, v 
Solčavi 5 in v Lučah 17. Edina 
obč ina , ki im a tud i ponavad i 
zabeleženo rast rodnosti, je  bila 
tudi v lanskem letu Ljubno ob Sav
inji. Tam je bilo lani umrlih 27, rodi
lo pa se je 29 otrok.

Tatiana Golob

Slovenija In Evropska skupnost
- Leta 1950 je  bil v Sloveniji dosežen višek rojstev na leto z 35.992 

rojenimi otroci
- leta 1992 je število umrlih prvič preseglo število rojstev
- leta 2004  je bilo rojenih polovico manj otrok kot leta 1953, torej

17.500
-Slovenka v povprečju rodi 1,2 otroka, da bi ostali pri dveh milijonih 

prebivalcev, bi morala roditi 2,1 otroka
- Manjšo rodnost v okviru EU so zabeležili le še na Poljskem ( 1,24 otroka) 

in Slovaškem (1,25 otroka)
- Največjo rodnost imajo v Franciji (1,92 otroka), na Irskem (1,88), 

Danskem, Finskem in v Veliki Britaniji (po 1,80).
-Odleta 1991 do 2 002 je Slovencev manj za 58.294, kar je številčnost 

prebivalstva Kranja in Škofje Loke skupaj.
- Še desetletje prej (1981 do 1991 ) se je število Slovencev povečalo 

za 21.034
- Povprečna rodnost v 27 državah EU leta 2005 je znašala 1,51 otroka.

O B Č I N A  L J U B N O
»Želimo ustvarjati pozitivno klimo za rodnost«

Občinski svetniki na Ljubnem ob 
Savinji so med drugim na svoji 
zadnji seji obravnavali tudi na
grade, ki jih občina podeljuje star
šem ob rojstvu otrok. Sklenili so, 
da se znesek poveča. S tem želijo 
še naprej ustvarjati pozitivno klimo 
za mlade družine.

»Z darili ob rojstvu otroka smo za
čeli leta 1996. Šlo nam je za spod
budo staršem, da bi ti čutili, da so 
njihovi otroci dobrodošli tudi za os
tale krajane. Takrat je bilo čutiti 
močno upadanje prebivalstva. S 
tem smo začeli prvi v Sloveniji. Od

začetka smo podarja li hranilno 
knjižico z 10.000 tolarji (42 evrov). 
Ker je bila naša gesta med krajani 
top lo  sprejeta, sm o jo  razvija li 
naprej,« pravi županja Anka Rakun. 
Pozneje so hranilni knjižici dodali še 
oblačila. Ker pa so bile s strani 
banke glede knjižic težave, so se 
odločili za gotovinske čeke. Po zad
njem povišanju je znesek za prve
ga otroka 130 evrov, za drugega 
180 in za nadaljnje 200 evrov.

Lani se je  rodilo 30 otrok in prvič 
se je trend natalitete obrnil v pozi
tivno smer. »Seveda ne mislimo, da 
je  tem u vzrok sam o nagrada,

poskušamo pa ustvarjati pozitivno 
klimo za večjo rodnost. Podatke o 
novorojenčkih nam z dovoljenjem 
staršev posreduje babica. Družine 
obiščem sama osebno, saj jih kot 
mati in žena tudi dobro razumem v 
njihovih težavah. Pri tem pa ne poz
abimo in ob obisku s primerno knji
go ali igračo obdarujemo tudi os
tale otroke v družini,« je  še dodala 
županja Rakunova.

Marija Lebar

Županja Anka Rakun osebno obišče 
vsako družino v občini, ki dobi 
novorojenčka (foto: M arija Lebar)

O B Č I N S K I  S V E T  LUČE
Za tretjino višji občinski proračun

Svetniki občine Luče so na zadnji seji potrdili zaključni račun za pretek
lo leto in sprejeli proračun za letošnje leto v višini 1,8 milijona evrov (441 
milijonov tolarjev). V primerjavi z lanskim je letošnji proračun višji skoraj 
za tretjino, kar je posledica novega načina financiranja občin. Župan Ciril 
Rose pravi, da bo v letošnjem letu poudarek na urejanju občinskega sre
dišča.

V Lučah že nekaj let vlada prece
jšnja prostorska stiska, zato načr
tujejo ureditev parkirišč in pločnik
ov vključno z ulično razsvetljavo ob 
glavni cesti. K ponovnemu razcve
tu turizma naj bi pripomogla tudi 
asfaltna povezava do turističnih 
kmetij, vse bolj pa je prisotno tudi 
razmišljanje o turistično rekreaci
jskem centru. V Lučah se zaveda
jo , da so finančno prešibki, zato 
iščejo zunanjega partnerja, ki bi bil 
pripravljen sodelovati na podlagi

ja vn o  zasebnega  partnerstva . 
Občina bo v letošnjem letu začela 
kupovati tudi gradbene parcele, 
saj je  po besedah župana Rosea 
med domačini vse več zanimanja 
za individualno gradnjo.

Med dobre  novice  sod i tud i 
potreba po večjem vrtcu. Trenut
no je v predšolsko vzgojo vključenih 
18 otrok, 9 pa jih  starši vsakojutro 
peljejo v vrtce izven Luč. Rose z za
dovoljstvom ugotavlja, da se tudi 
kmečke družine vse bolj odločajo

za institucionalno otroško varstvo, 
zato so v proračunu zagotovili 63 
tisoč evrov, s katerimi bodo zago
to v ili d od a tn ih  s to  kvadra tn ih  
metrov vrtčevskih površin.

V Lučah je  b ila najem nina za 
grobove nazadnje pobrana pred 
dvema letoma in sicer za dve leti 
skupaj. V tem  obdob ju  je  bilo 
potrebno odšteti za enojni grob
3 .0 00  to la rjev  (12 ,5  evrov), 
družinski grob pa je stal 4.500 tolar
jev (19 evrov). Na podlagi sklepa 
občinskega sveta bo v naslednjem

dveletnem obdobju cena za enojni 
grob 26 evrov (6 .300 tolarjev) in 
za družinski grob 40 evrov (9.440 
tolarjev). Prihodki od pobrane na
jem nine za vežico in grobove so 
namenski in so bili porabljeni za 
stroške urejanja in vzdrževanja 
pokopališča, mrliške vežice, za go
vore na pogrebih in nošenje za
stave, za plačilo pogodbenega dela 
o upravljanju vežice in pokopališča 
ter za investicije na pokopališču in 
mrliški vežici.

Savinjčan



Z V O N E  Š T O R M A N ,  EDE N  NAJBOLJŠIH IN N A J B O U  ZNANIH SLOVE N S K I H  GOS T I N C E V
»Moja simpatija do Zgornje 

Savinjske doline ostaja 
nespremenjena«

Zvone Štorman (foto: H elena Kotnik)

Zvoneta Štormana iz Šempetra v Sav
injski dolini ni treba posebej predstavl
ja ti, saj jih je  zelo malo, ki še ne bi bili v 
vsaj enem  izmed njegovih dvanajstih 
gostinskih lokalov, in še manj, ki sploh 
še ne bi s liša li zan j. Č eprav  je  bilo  
priložnosti za intervju v prejšnjih letih, ko 
je  bil še najem nik hotela na Venišah, 
m orda več, se je  na naše vabilo  na 
klepet odzval po razglasitvi za naj Cel
jana leta 2 0 0 6 .

- Osvojitev prestižnega naziva naj Celjan leta 
2 0 0 6  vas v hudi konkurenci ostalih no
minirancev, kot smo lahko razbrali iz medijev, 
ni pustila ravnodušnega. Glasovi, ki so vam jih 
namenili bralci tednika Celjan, dokazujejo, da 
ste v knežjem mestu ob Savinji priljubljeni in 
cenjeni...

Že uvrstitev med nominirance za omenjeno 
priznanje meje prijetno presenetila, toliko bolj pa 
potem še končni izbor. Naziv naj Celjan leta ra
zumem kot veliko priznanje našemu podjetju in 
vsem našim zaposlenim, brez katerih seveda 
vsega tega, kar ponujamo na dvanajstih lokaci
jah po vsej regiji, ne bi bilo. Vseh skupaj nas je 
preko sto osemdeset in delo vsakega izmed 
sodelavcev cenim ter spoštujem.

- Vaš prihod v Celje z nakupom hotela Celeia 
je  bil pravzaprav posledica zavrnitve vaše 
namere, da zgradite gostinski lokal ob avtoces
ti na Lopati. Ste takrat zavrnitev sprejeli kot po
raz ali kot nov izziv?

Takratna zavrnitev m ije dala veliko misliti,toda 
že v kratkem času sem se pobral in začel iskati 
nove možnosti. Pojavila se je možnost nakupa 
hotela Celeia, kije bil takrat dobesedno v razsulu 
in brez gostov. Pristopili smo k postopni adaptac
iji in lani zaključili z obnovo zadnjih treh nadstropij 
hotelskih sob ter pralnice. Danes lahko v hotelu 
Štorman prespi okrog osemdeset gostov, z za
sedenostjo pa smo lahko kar zadovoljni. V roku 
dveh let nameravamo urediti še kavarno na vrhu 
hotela s panoramskim dvigalom in razgledom na 
mesto Celje.

- Nostalgije po nedodeljeni lokaciji na Lopati 
torej ni?

Sedanjega hotela Š torm an pod nobenim  
pogojem ne bi zamenjal za lokacijo na Lopati, 
sprašujem pa se, kje so danes tisti, ki so dobili 
koncesijo za opravljanje gostinske dejavnosti ob 
avtocesti?

- Poleg omenjene zavrnitve na Lopati je v vaši 
poslovni karieri mogoče najti le še eno črno 
piko, če jo pogojno tako imenujemo, to je odhod 
z Veniš, kjer ste imeli v najemu Burgerjev hotel. 
Dokler ste bili najemnik vi, je bilo vse v redu, 
nato pa ste najem prepustili vašemu dotedan
jemu uslužbencu in od takrat naprej so šle stvari 
samo še navzdol. Zadeva je končala na sodiš
ču, je bil spor medtem že rešen?

Žal mije, da so se dogodki na Venišah zgodili na 
ta način, kot so se. Če bi to vedel prej, bi se zago
tovo odločal drugače, toda za nazaj ni mogoče 
spreminjati ničesar. Zadeva na sodišču še ni 
končana, zato o tem ne želim razpravljati.

- Zgornja Savinjska dolina vidi svojo temeljno 
razvojno priložnost v turizmu, katerega sestav
ni del je tudi gostinstvo. Ste kdaj razmišljali, da 
bi se vrnili nazaj, morda na kakšno drugo lokac
ijo?

Odkrito povem, da sem o tem že večkrat raz
mišljal, torej možnosti obstajajo. Seveda nisem 
imel v mislih vrnitve za vsako ceno oziroma pod 
vsakimi pogoji, ampak imam izdelane določene 
kriterije, na podlagi katerih se odločam. Ponudb 
za najem lokalov v Zgornji Savinjski dolini je  bilo 
medtem namreč že veliko, toda nobena izmed 
njih se mi ni zdela pravšnja. Imam občutek, da 
velja  še m alce počaka ti na kakšno boljšo 
priložnost.

- Počasi toda vztrajno se približuje trenutek, 
ko se boste lahko, vsaj uradno, upokojili. Si svo
je življenje lahko zamišljate kako drugače, kot 
da ste gostinec?

Moja prava in izvirna ljubezen je  kuhanje. V 
meni je vzklila že v času, kot sem bil še otrok in 
sem pripravljal hrano po naročilu svoje mame. 
Vsako jutro, predenje odšla v službo, mije naroči
la, kaj naj pripravim. Moje kuharske veščine sem

»Naše zaposlene spoštujem, prav 
tako spoštujem tudi njihovo delo, saj 
natančno vem, kaj in kako delajo. 
Temu primerno jih tudi nagrajujem.«

postopoma nadgrajeval in kasneje sam prevzel 
tudi izbor jedi. Že takrat sem rad eksperimentiral, 
ponavljajoče pripravljanje jedi po istih receptih 
m eje  dolgočasilo. Odločitev za srednjo gostin
sko šolo je bila tako rekoč samoumevna.

- Izšolali ste se torej za kuharja?
Moja odločitev, da postanem kuharje  bila po 

svoje logična, a hkrati tudi neobičajna, saj so v 
tistem času ta srednješolski program obiskova
la pretežno le dekleta. Svoje poklicne odločitve 
nisem nikoli obžaloval, žal mi je samo to, da kas
neje skozi delovno dobo nisem imel prav veliko 
časa, da bi se ukvarjal s kuhanjem. Morda se bo 
to spremenilo po predvideni upokojitvi čez tri leta.

- Kot zasebnik ste začeli z lokalom v domači 
hiši Šempetru, še pred tem pa ste si služili kruh 
v tujini?

Med desetletnim delom v Nemčiji sem se ve
liko naučil. Predvsem sem se navadil na trdo in 
pošteno delo, ki sem ga nato prenesel tudi v pri
vatno dejavnost. Ne maram površnosti in ne
odgovornosti, cenim pa strokovnost, marljivost 
in doslednost.

- Zaščitni znak verige vaših lokalov ni samo 
dobra hrana ampak tudi profesionalno osebje. 
Kako vam v času, ko dobrega kadra primanjku
je na vseh področjih, uspeva zaposlovati odlične 
kuharje in natakarje?

Lahko rečem, da se nam pri tem obrestuje 
dolgoročno načrtno sodelovanje s celjsko gos
tinsko šolo. Izmed sto osemdeset pri nas redno 
zaposlenih jih je zagotovo vsaj dve tretjini takih, ki 
so v naših loka lih  oprav ili učno dobo in 
pripravništvo, danes pa zasedajo večino vodiln
ih mest. Vsem, ki uspešno opravijo pripravniški 
izpit, svetujem, naj se še naprej učijo na tak način,



da hodijo po svetu z odprtimi očmi.
- Se pogosto dogaja, da vaš kolektiv zapusti 

kakšen natakar ali kuhar?
Približno deset na leto jih odide iz različnih razl

ogov, vendar se jih  običajno polovica le-teh v 
naslednjem letu vrne.

- Je mogoče po vašem mnenju dobre kadre 
obdržati izključno s primerno plačo ali morajo 
biti izpolnjeni še kakšni drugi pogoji?

Naše zaposlene spoštujem, prav tako spoštu
jem tudi njihovo delo, saj natančno vem, kaj in 
kako delajo. Temu primerno jih tudi nagrajujem. 
Obtemje potrebno zagotavljati tudi dobro organ
izacijo dela, da vsak ve, kaj mora delati in kakšne 
so njegove zadolžitve.

- Zdi se, da se danes z gostinstvom ukvarjajo 
tudi podjetniki, ki želijo na hitro zaslužiti na 
račun zaposlenih in na račun cenene, v osnovi 
seveda nekvalitetne ponudbe. Vidite vašo 
konkurenco tudi v takšnih gostincih?

Takšne konkurence se ne bojimo, ker ne more 
zdržati na daljši rok. Sem pa odločno proti temu, 
da skuša nekdo ustvarjati dobiček na račun 
neplačevanja zaposlenim oziroma zaposlovan
ja  na črno. Na dolgi rok je mogoče v gostinstvu 
uspeti le z ljubeznijo do tega poklica, s predanos
tjo in spoštljivim odnosom do gostov. Breztega ni 
uspeha, pozabiti pa ne smemo niti na vztrajnost, 
saj se dobro ime ne da ustvariti čez noč.

- Opažate v zadnjem času kakšne vidnejše 
spremembe v povpraševanju vaših gostov?

Opažamo, da se gostje v večjem številu kot v 
preteklosti odločajo za lažje, vegetarijanske jedi.

Poleg standardne Štormanove ponudbe, ki si jo  
gostje še vedno želijo, se nam zdi pomembna 
aktualnim letnim časom prilagojena ponudba in 
ponudba tujih kuhinj. Upam, da mi bo tudi letos, 
nekje aprila, uspelo v domačem lokalu v Šem
petru pripraviti teden šefove kuhinje. Našim gos
tom želim predstaviti jedi, ki so bile značilne v 
obdobju mojega šolanja v hotelu Celeia.

»Časa zase res skorajda nimam. Na 
srečo potrebujem zelo malo spanja, 
zato lahko v razpoložljivem  času 
delovnega dne veliko postorim. Z nep
otrebnimi stvarmi se ne ukvarjam, am
pak se posvečam izključno poslu ter 
družini.«

- Bili so časi, ko ste vsakodnevno obiskali vse 
svoje lokale. Je temu še vedno tako?

Zaradi bistveno večjega števila lokalov mi danes 
ne uspeva več, da bi bil vsak dan fizično prisoten 
v vsakem izmed njih. Kljub temu menim, daje nad
zor potreben, zato ga operativno izvajajo naši 
vodilni kadri. Trudim se, da bi bil našim zaposlen
im čim več na razpolago, dejstvo pa je, da me v 
lokalih radi vidijo tudi gostje.

- Živite torej tako rekoč za svoj posel. Kako vam 
uspeva ohranjati tako visok tempo dela, ne da 
bi pri tem pregoreli?

Časa zase res skorajda nim am. Na srečo 
potrebujem  zelo malo spanja, zato lahko v

razpoložljivem času delovnega dne veliko pos
torim. Z nepotrebnimi stvarmi se ne ukvarjam, 
ampak se posvečam izključno poslu ter družini. 
Imam popolno podporo soproge, obeh hčera in 
mame, to je moja osnova za uspešno delo.

- Omenili ste, da se čas vaše aktivne delovne 
dobe počasi izteka. Boste nekoč verigo Štor- 
manovih lokalov predali hčerkama?

Vsekakor. Sem zagovornik prenosa gostinske 
tradicije na naslednike in prepričan sem, da bo 
tudi druga generacija Štormanovih uspešna. Če 
me boste hčerki kdaj potrebovali, jim a bom z 
veseljem pomagal bodisi pri delu bodisi z nasveti.

- Za zaključek tokratnega pogovora še enkrat 
nazaj v Zgornjo Savinjsko. Se strinjate s tistimi, 
ki trdijo, da je naša dolina neizkoriščen turistič
ni biser in da so možnosti na tem področju še 
ogromne?

Strinjam se. Če se samo spomnim, kaj vse zna
jo  v turističnem smislu tržiti Nemci in Avstrijci, 
potem smo mi res še povsem na začetku. Slov
enija je tako lepa, tako čudovita dežela, da so 
možnosti turistične ponudbe skoraj neizmerne. 
Podobno je tudi z Zgornjo Savinjsko dolino, po 
mojem mnenju bi lahko celotna dolina živela za 
in s turizmom.

-Tudi s Štormanovim lokalom v bližnji prihod
nosti?

Moja simpatija do Zgornje Savinjske doline os
taja nespremenjena že desetletja. Zaljubljen 
sem v to dolino, glede lokala pa ... Pustimo se 
presenetiti.

Pogovarjal se je Franci Kotnik

D E S U S  - O B M O Č N I  O D B O R  Z G O R N J E  S A V I N J S K E  DOLI N E
Zdravstvo pred pogrebom

Vodja poslanske skupine DeSUS mag. Franc 
Žnidaršič je na letni skupščini območnega odb
ora Zgornje Savinjske doline ostro nastopil pro
ti predlagani zdravstveni zakonodaji, pokojnin
skemu sistemu in varstvu odraslih. Po njegov
em zdravniki zasebniki niso solidarni z ostalimi 
sloji prebivalstva, država ukinja sredstva za iz
gradnjo domov za starejše in to ob dejstvu, da 
število starostnikov in revežev strmo narašča.

Žnidaršič je prepričan, daje  za »začetek pogre
ba zdravstva« kriv minister za zdravje dr. Andrej 
Bručan, ki po njegovem noče razum eti, da 
zdravn ik i s koncesijo  n a jb o lj izčrpava jo  
zdravstveno blagajno. Vodja poslancev DeSUS 
je dejal, d a je  Slovenija pred pogrebom takega 
zdravstva, ki je zagotavljalo pravice vsem, ne 
glede na njihov materialni položaj in zmožnost 
plačevanja storitev.

»V državi imamo dve vrsti zdravnikov. Tiste, ki 
se trudijo, da čakalnih vrst ne bi bilo, in one, ki v 
državni službi delajo vrsto, iz katere popoldan 
črpajo denar za lasten žep. Ministru Bručanu 
sem predlagal, naj zdravnikom razdeli magnet
no kartico. Naj pridejo v službo ob sedmih in gre
do domov ob petnajstih, tako kot delavci, ki gara-

Vodja poslanske skupine DeSUS mag. Franc 
Žnidaršič trdi, da bo Bručanov predlog 

zdravstvene zakonodaje izničil medsebojno 
solidarnost (foto: EM S)

jo  za drobiž. V praksi se dogaja, da pridejo ka
darkoli in odidejo kadarkoli, vmes pa opravljajo 
še tri službe. Gre za nasilno privatizacijo zdravst
va, saj poznamo cel kup primerov, ko zdravniki s 
privatno ordinacijo dežurajo v državnih pros

torih,« je dejal Žnidaršič.
Osebno je prepričan, da je potrebno ohraniti 

dosežen nivo soc ia lnega  varstva v javn ih  
zdravstvenih zavodih ter vzpostaviti red in disci
plino. Kot je poudaril, argumenti za privatizacijo 
zdravstva ne zdržijo, minister Bručan pa ščiti lobi 
zdravnikov in podpira njihovo zasebništvo, če
prav je na celem svetu ugotovljeno, da zasebna 
praksa ni boljša in ni cenejša.

Sicer pa si bodo člani območnega odbora pri
zadevali uresničevati sklepe kongresa in širiti ter 
uveljavljati stranko v Zgornji Savinjski dolini, kjer 
so z izjemo občine Solčava organizirani po kra
jevnih odborih. »Od svetnikov DeSUS bomo zaht
evali, da so dostopni za sprejemanje predlogov 
in mnenj posameznih občanov. Prizadevali si 
bomo za ustrezno in učinkovito sodelovanje z 
organizacijami civilne družbe, s ciljem iskanja 
dobrih rešitev posameznih vprašanj. Še posebej 
želimo poudariti sodelovanje z društvu upoko
jencev, invalidov, Zvezo borcev in drugimi,« je 
povedal predsednik območnega odbora Peter 
Habjan zjasnim  poudarkom, da si bodo še bolj 
kot doslej prizadevali za celovit razvoj občin 
Zgornje Savinjske doline.

Savinjčan



P R O T E S T N O  P I S M O  D R U Š T E V  O N K O L O Š K I H  B O L N I K O V
Ne potrebujejo več razlag, zahtevajo dejanja

Predstavniki društev rakavih bolnikov Slovenije so 15. marca v Ljublja
ni podpisali pismo s petimi zahtevami. V njem opredeljujejo probleme, 
nakazujejo rešitve in postavljajo roke, do katerih se naj zahteve realizira
jo. Pismo so naslovili na vlado. Ministrstvo za zdravje in vodstvo Onko
loškega inštituta.

V Sloveniji vsako uro en človek 
izve, da ima raka, obolevnost pa 
narašča. Za rakom naj bi zbolel že 
vsak peti Slovenec. Tudi zato so 
razmere na onkološkem inštitutu, 
kjer te bolnike zdravijo, človeka 
nevredne. Zaradi prenatrpanosti 
sob v stari zgradbi je  bivanje in 
z d ra v lje n je  n a jte ž jih  b o ln iko v  
če s to k ra t nevzdržno . Takšen

položaj ne om ogoča nikakršne 
zasebnosti niti v najtežjih trenut
kih in ovira uspešno delo zdravnik
ov in ostalega osebja.

Ob tem pa je nova stavba onko
loškega inštituta že zdavnaj zgraje
na, a je zaradi različnih pritožbenih 
postopkov še ni mogoče uporablja
ti. Razen tega se dnevno kažejo 
napake pri gradnji, ki bodo bistveno

vplivale na standard bolnikov in os
ebja tudi tukaj. V ponedeljek so sic
er pričeli s prvimi operacijami na 
novem oddelku, toda bolniki tu še 
ne morejo biti nastanjeni. Po oper
aciji jih odpustijo domov ali prepelje
jo  nazaj na stari oddelek.

Kritične razmere se ne vlečejo od 
včeraj, a bolniki nimajo dovolj energ
ije, da bi se borili s svojo boleznijo, 
povrhu pa še z birokracijo. Toda 
tokrat je drugače. V peti točki svoje 
peticije namreč pišejo: »Zahtevamo, 
da odgovorite na naše zahteve z 
rešitvami in ne z argumenti, zakaj se 
do zdaj še ni nič zgodilo. Skrajni rok

za odgovorje petek, 16. aprila do 10. 
ure.« Če pristojni njihovim več kot 
upravičenim  zahtevam ne bodo 
ugodili, tokrat bolniki, njihovi svojci in 
ostala civilna družba, kiji ni vseeno, 
napovedujejo velik protestni shod.

Marija Lebar

Ljudje smo kot školjke. Ker se 
ne odpremo drug drugemu, ne 
vidimo biserov.
__________ Bojan SchwentnerJ

S K U P I N A  S K B
SKB banka in SKB Leasing krepita svoj tržni delež

Skupina SKB, ki jo sestavljata SKB banka kot obvladujoča družba in odvis
no podjetje SKB Leasing, je poslovno leto 2 00 6  zaključila z dobičkom 
pred obdavčitvijo v višini 21,6 milijona evrov, kar pomeni rast dobička v 
primerjavi z letom 2 005  za 13 odstotkov, 7,3-odstotni tržni delež posojil 
prebivalstvu in podjetjem, 10-odsfotni tržni delež računov strank in tretje 
mesto SKB Leasinga med lizinškimi družbami v Sloveniji.

VEČ KREDITOV, VEČ OSEBNIH 
RAČUNOV, VEČ KARTIC

SKB banka je v m inulem letu sl
ed ila  ve likem u  p ovpraševan ju  
p re b iva ls tva  po k re d itih  in 
pripravila ugodno ponudbo stano
vanjskih in potrošniških kreditov, 
kar se je  odrazilo v povečanju nji
hovega obsega za 35 odstotkov 
v prim erjavi z letom 2005. Tržni 
delež SKB banke, merjen z rastjo 
kreditov prebivalstvu, se je tako 
povečal za 0,7 odstotne točke in 
je  konec leta 2 0 0 6  znaša l 7 ,8 
odstotka. Potrošniški krediti so se 
povečali za petino, obseg stano
van jsk ih  kreditov pa je  porasel 
skoraj za polovico.

Z različnimi tržnimi aktivnostmi je 
SKB banka povečala število oseb
nih računov za več kot 11 tisoč in 
tako okrepila svoj tržni delež za 
0,3 odstotne točke na 7,2 odstot
ka. Hkrati je SKB banka povečala 
obseg kartičnega poslovanja. Šte
vilo imetnikov BA/Maestro kartice 
se je  povečalo za štiri odstotke, 
kartice Visa za 17 odstotkov, kar
tice Eurocard/M astercard pa za 
2,4 odstotka.

Kot dopolnilo klasični obliki ve
zanih depozitov je SKB banka svo

jim  strankam lani ponudila novost 
na slovenskem  bančnem  trgu  - 
naložbeni depozit, ki je  v bistvu 
dolgoročni varčevalni produkt, ki 
jam či vračilo vrednosti glavnice, 
obrestni donos pa je  odvisen od 
donosa košarice 20 mednarodnih 
delnic. Sočasnoje SKB banka inten
zivno trž ila  klasične varčevalne 
produkte.

OKREPLJEN TRŽNI DELEŽ SKB 
LEASINGA

V letu 2 0 0 6  so b ile  tržne ak
tivnosti SKB Leasinga usmerjene 
zlasti v okrepitev tržne pozicije, 
kar se je  odrazilo skozi 28-odstot- 
no ra s t f in a n c ira n e  v re d n o s ti 
n ovosk le n je n ih  p ogodb  in 63  
odstotkov večjem številu novosk
lenjenih pogodb. Tržni delež SKB 
Leasinga  se je  o krep il za 1,6 
odstotne točke in je  znašal 8 ,6 
odstotka, zgolj na področju lizin- 
ga prem ičnin pa se je  tržni delež 
okrepil za dve odstotni točki in je 
dosegel 12 odstotkov.

7.555 EVROV ZA SONČEK
V SKB banki so 1. marca 2007 

zak ljuč ili dobrodelno akcijo zbi
ranja tolarskih kovancev, ki s o jo

po im e no va li »Dobrota. Ena za 
vse«. Akcija je  potekala od novem
bra iani, tolarski kovanci pa so se 
zb ira li v posebnih zb ira ln ik ih  v 
vseh poslovaln icah SKB banke. 
Zbrana  s re ds tva  v v iš in i

1 .8 1 0 .3 6 7 ,0 0  SIT o z irom a  
7.555 evrov je  SKB banka naka
zala  Sončku, Zvezi d ruš tev  za 
cerebralno paralizo Slovenije za 
izgradnjo pokritega bazena.

Franci Kotnik

Z g o m je sa vh jska  k m e tijs ka  
z a d ru g a  M ozirje  z. o. o.

ZG O R N JESAVIN JSKA KMETIJSKA 
ZA D R U G A  M OZIRJE, Z.O.O., 
A tte m s o v  t rg  3,
3 3 4 2  G O R N JI G RAD

Na podlagi 23. člena Zakona o  delovnih razmerjih 
(Ur. list RS št. 4 2 /0 2 )

O b j a v l j a m o

za nedoločen čas 
prosto delovno mesto 

V O Z N I K

POGOJI IN ZAHTEVE DELOVNEGA MESTA: *g
Zahtevani poklic: voznik tovornjaka
Alternativni poklic: voznik avtom ehanik |
Stopnja izobrazbe: IV. stopnja |
Delovne izkušnje: 6 mesecev s
_  , ,  .  . * v .  .  .  • . / « • r i i  ••Zahtevana dodatn a  znanja: vozniški izpit C in E kategorije s

Kandidati naj pismene prijave z dokazili o  izpolnjevanju s 
pogojev za opravljanje dela dostavijo v roku 8 dni po I  
objavi v časopisu. |

1
O  izbiri b o d o  kandidati obveščeni najpozneje v roku 15 
dni p o  preteku roka objave.

N



S V E T  ZA  P R E V E N T I V O  IN V Z G O J O  V  C E S T N E M  P R O M E T U  (SPV) O B Č I N E  L J U B N O
Izboljšati prometno varnost na kritičnih mestih

Ljubenski občinski svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, ki ga 
vodi občinski svetnik Milan Maranšek, si je za naslednje štiriletno obdobje 
zastavil obsežen plan dela, katerega namerava uresničiti s pomočjo pristo
jnih služb in vseh udeležencevvcestnem prometu. Kotprvo, pravi Maranšek, 
bodo temeljito proučili zakonodajno področje, pregledali nerealizirane 
naloge iz preteklega obdobja in vzpostavili sodelovanje s sosednjimi SPV.

Svoje delo hočemo opraviti resno 
in odgovorno, razlaga Maranšek. 
Pri tem je pomembno s preventivn
imi in vzgojnimi ukrepi vplivati na 
udeležence v prometu. V ta namen 
so postavili na območje z omejeno 
hitrostjo v središču Ljubnega napra
vo v obliki table, ki izmeri in izpiše 
hitrost mimo vozečih vozil.

»Hitrost se izpiše z jasno vidnimi 
številkami. Ker podatke vidijo tudi 
ostali udeleženci v prometu in mi
moidoči, ima naprava na voznike 
močan psihološki vpliv tako, da 
hitrost znižajo na predpisano vred
nost. Izpis je izveden s svetlobnimi 
odbojn im i znaki in je viden tudi 
ponoči. Po želji naprava lahko

Predsednik SPV Ljubno Milan 
Maranšek (foto: EMS)

beleži rezultate meritev in pripravi 
statistično obdelane podatke, raz
vrščene po izbranih merilih, kot so

Naprava, ki izmeri in izpiše
hitrost vozila, služi predvsem za 
izboljšanje varnosti prometa na 
kritičnih mestih (foto: EMS)

hitrost vozil ali izbrani del dneva,« 
razlaga Milan Maranšek.

Predsednik ljubenskega SPV se 
zaveda, da določeni ukrepi, kot je 
opozarjanje lastnikov živih mej ob 
cestiščih in še kopica ostalih prepove
di ogrožanja občinskih cest in prome

ta na njih, pri ljudeh ne bodo vedno 
naleteli na odobravanje. Vendar, 
pravi Maranšek, bo potrebno vztra
jati v dobro vseh. Tudi tistih, ki mogoče 
prvi hip mislijo, da se z določenimi 
ukrepi kršijo njihove pravice.

»Teso vedno povezanezdolžnostmi. 
Našedeloimapodlagovzakonodajiki 
je na tem področju dovolj jasna. Prav
zaprav vsi zelo dobroverno, daje pre
povedano začasno ali trajno zasesti 
občinsko cesto ali njen del, izvajati ali 
opustiti kakršna koli dela na cesti in 
zemljišču ali objektih ob cesti, ki bi uteg
nila poškodovati cesto ali objekte na 
njej ter ovirati ali ogrožati promet na 
cesti. Zavedati se moramo, da vse 
stroške zavarovanja in odstranitve 
ovire na cesti in drugih posledic pre
povedanih dejanj nosi tisti, ki jih je pov
zročil,« opozarja Milan Maranšek in ob 
tem dodaja, da si bodo prizadevali, da 
bi že letos prišlo do izgradnje pločnika 
v Radmirju in ob novi obvoznici.

Savinjčan

T U R I S T I Č N O  D R U Š T V O  LUČE
Za sodelovanje med društvi potrebujejo koordinatorja
Člani Turističnega društva Luče 

so v preteklem letu skrbeli za ure
je n o s t k ra ja . Na sp re h a ja ln ih  
poteh so postavili koše za smeti, 
uredili klopi in počivališče za kole
sarje. Ob pomoči osnovnošolcev 
so organizirali očiščevalno akci
jo. N jihova skrb so bili tud i za
p uščen i v rto v i in po ti te r 
ocvetličenje kraja.

Na p rired itvenem  prostoru  v 
Lučah so postavili lesen paviljon za 
izvajanje gostinske dejavnosti. Ob 
prvem maju so pripravili kresovan

je in decembra razveselili najmla
jše z miklavževanjem. Njihova na
jvečja  akcija je bila priprava pr
ireditve Lučki dan, pri kateri so 
sodelovala tudi nekatera druga 
društva v kraju.

Po besedah predsednika društ
va Andreja Rosea v letošnjem letu 
ne bodo m ogli izvesti to liko  ak
tivnosti kot leto poprej, saj so fi
nančna sredstva, k ijih  jim  občina 
nameni za delovanje, zelo omeje
na. Že lani so se namreč srečevali 
s problemom pokrivanja stroškov

Predsednik TD Luče Andrej Rose
(foto: M arija Sukalo)

svoje največje prireditve. Prav tako 
so se na občnem zboru, ki so ga 
pripravili sredi m arca, dotaknili 
nepovezovanja društev v kraju. 
Prepričani so namreč, da bi mor
ala društva med seboj sodelovati 
in delovati usklajeno. Vendar, da bi 
to dosegli, rabijo koordinatorja. To 
pa naj bi bila, po mnenju lučkih tu
rističnih delavcev, občina, saj ima 
»škarje in platno« pri razdeljevan
ju  sredstev.

Marija Šukalo

N A R A V O V A R S T V E N A  Z V E Z A  S M R E K O V E C
Prijavili voznike motornih sani

Člani Naravovarstvene zveze Smrekovec, ki jo sestavljajo Planinski 
društvi Ljubno in Šoštanj, Savinjsko gozdarsko društvo in Lovska družina 
Smrekovec, so na osem različnih naslovov poslali prijave o prekrških 
voznikov motornih sani.

Kršitelji so s svojim i vožnjami v 
naravnem okolju kršili več členov po 
treh zakonih. Člani zveze in ljubitelji 
narave upajo, da bodo pristojni tem 
voznikom končno preprečili vandal
izem, ki ogroža tako ljudi kot okolje.

Prijave o nespoštovanju predpis

ov so bile poslane na različne in
špektora te  in ustrezne vladne 
službe potem, ko so zlasti na ljuben
ski s tran i pohodnik i in p lan inci 
večkrat srečevali te adrenalinske 
zasvojence. Marsikdaj so se nevar
nim srečanjem komaj izognili. Vse

to pa se dogaja v samem osrčju 
naravnega rezervata na območju 
Komna in Travnika, kar je mogoče 
nedvoumno razbrati iz fotografij, ki 
jih uporabniki objavljajo na spletnih 
straneh avtomoto.siol.net.

Zaradi povedanega je val ogorčen
ja  zajel planince, lovce, lastnike zem
ljišč in vse, ki jim  je mar naravnih 
bogastev Smrekovškega pogorja. 
Prijavitelji so prepričani, da so prijave

dokumentirane z nedvoumnimi fo
tografijam i zadosten dokaz in da 
bodo pristojni ukrepali. Še vedno pa 
je višina kazni za tovrstne prekrške 
sramotno nizka. V Naravovarstveni 
zvezi menijo, da bi pomagale le 
drastične sankcije z odvzemom mo
tornega vozila in izgradnja poligonov, 
kjer bi bil promet s posebnimi vozili 
dovoljen in ustrezno urejen.

Marija Lebar



Piše: Aleksander Videčnik

Po kmečki odvezi so se naši kmetje znašli v 
nezavidljivih okoliščinah, bili so navajeni fevdal
nega jarma, ne pa tudi umnega gospodarjenja. 
Tako so zaradi tedanje državne politike, ki se 
seveda še ni mogla otresti prevlade fevdalcev, 
prav ti dobili v roke škarje in platno, bi lahko rekli. 
Država jim  je zaupala ocenjevanje kmečkih pos
estev, ki so bila v fevdalni lasti do kmečke odveze. 
Tako so lahko ocenjevali v svojo korist in v breme 
kmeta, nepismenega in neukega posestnika, ki 
je  m oral tre tjino vrednosti posestva plačati. 
Državo ni zanimalo dejstvo, da komaj osvobojeni 
podložniki nimajo denarja za kakršno koli plačilo. 

Še sedaj ohranjeni cenilni zapisniki potrjujejo 
zlorabo cenilcev posestev in to je  bilo marsikdaj 
za kmeta usodno. Zadolževali so se pri raznih 
posojilodajalcih na vasi in v mestih, ti so neukost 
kmeta prav tako zlorabljali, zatorej ni čudno, če 
pišejo Gospodarske novice o tem, da je v tistih 
nekaj letih šlo na boben v Avstriji preko 100.000 
posestev.

Življenje na kmetijah se je  poslej tem eljito  
spremenilo, k temu dodajmo veliko drobljenje 
posestev, kar je  bila pos led ica  neustrezne 
dedne zakonodaje v Avstriji. Nekdanje hube, 
ki so bile ekonomsko utemeljene (35  ha), so 
razpadle na mala posestva, ki niso mogla za
gotoviti potrebnega dohodka kmetu. Km etje  
bil prepuščen samemu sebi in pričelo s e je  
množično izseljevanje in s tem tudi odprodaje 
kmetij.

Slovenci smo bili tedaj pretežno kmetje, naša 
mlada inteligenca pa neizkušena v boju za po
moč kmečkim ljudem. Postopno je vznikla misel
0 povezovanju kmetov in pričela so se najprej 
ustanavljati društva, pozneje pa zadruge, ki so 
pomenile branik nerazgledanega kmeta. Tu so 
bili med prvimi organizatorji dr. Janez Evangelist 
Krek, dr. Josip Vošnjak, inž. Mihael Vošnjak in še 
vrsta mladih izobražencev, ki so stopili v bran slov
enskega človeka. S tem seje  tudi prebujala nar
odna zavest v naših ljudeh, ki so zaupali narodn
im voditeljem. Začelo seje tudi "taborniško giban
je" za enotno Slovenijo. Ljudstvo je postalo bolj 
samozavestno!

Kot že povedano, naša posestva so bila pre
majhna, to potrjuje popis iz leta 1931 (Zgornja 
Savinjska dolina): do 0,5 haje bilo 17% kmetij; do
1 ha 7,9%; do 2 ha 10,3%; do 5 ha 10,1 %; do 10 
ha 11,4%; do 20 ha 14,3%; do 50 ha 15,9% in 
nad 50 ha 6,9%.

Zadružno povezovanje kmetov in tudi obrtnik-

Zadružništvo pri nas
o vje  bilo nujno, saj so potrebovali trg za svoje 
pridelke in izdelke, pa tudi sodobno opremo, ki so 
jo  lahko ugodno zagotavljale le zadruge.

REGISTRACIJA RAZNIH ZADRUG IZ NAŠEGA 
OBMOČJA

Pri nas se je  zadružništvo zelo razmahnilo po 
letu 1868. V Zgodovinskem arhivu Celje hranijo 
zadružni register, iz katerega sem povzel tele 
podatke o ustanavljanju zadružnih organizacij za 
naše območje (datum ustanovitve in naziv za
druge):

5.7.1902 - Kmetsko konzumno društvo Luče; 
20.2.1903 -  Zadruga za rejo bikov Ljubno; 
30.1.1908 -  Kmečka hranilnica in posojilnica 
Gornji Grad; 4.5.1908 -  Pašniška zadruga Gornji 
Grad; 26.5.1908 -  Kmečka hranilnica in posojil
nica Mozirje; 21.9.1912 -  Čevljarska zadruga 
Ljubno ob Savinji; 23.10.1912 -  Vodna zadruga 
Bočna; 12.9.1913 -  Bikorejska zadruga na Reči
ci; 27.5.1914 -  Gornjesavinjska splavarska in 
plovbena zadruga "Splav" v Radmirju; 6.6.1919 
-  Konzum na zadruga v Gornjem Gradu;
30.7.1919 Km etijsko d ruštvo  na Ljubnem;
24.10.1919 -  Kmečka nakupna in prodajna za
druga v Solčavi; 24.1.1920 -  Zadružna elektrar
na v Gornjem Gradu; 24.1.1920 - Lesna obrtna 
zadruga Mozirje; 31.3.1920 -  Električna strojna 
družba Mozirje; 25.6.1920 -  "Sam opom oč" 
gospodarska zadruga javnih nameščencev in 
upokojencev v Gornjem Gradu; 25.6.1920 -  
Zadružna elektrarna na Ljubnem; 26.7.1921 -  
Gospodarsko nabavna in prodajna zadruga 
"Savinjska dolina” Mozirje; 25.10.1921 -  Nabav- 
Ijalna zadruga državnih uslužbencev in upoko
jencev Gornji Grad; 10.1.1922 -  Pašniška zadru
ga v Ljubnem; 12.2.1922 -  Druga pašniška za
druga za trg Ljubno in okolico; 9.5.1923 -  Hranil
nica in posojilnica v Bočni; 13.6.1923 -  Hraniln

ica in posojilnica Solčava; 10.6.1925 -  Druga 
pašniška zadruga za vas Solčava in okolico;
8 .2 .1928  -  Ž ivinorejska zadruga Mozirje;
19.9.1928 -  Lesna zadruga Luče; 11.3.1931 -  
Vodovodna zadruga za mesto Gornji Grad;
29.10.1924 -  Zadružna elektrarna na Rečici;
12.12.1924 -  Zadružna elektrarna Šmartno ob 
Paki; 20.2.1929 -  Vodovodna Volog; 15.7.1931
-  Pašniška in gozdna zadruga Bočna; 15.7.1931
-  Pašniška in gozdna zadruga Rečica ob Savinji;
21.7.1931 -  Pašniška in gozdna zadruga Nova 
Štifta; 21.7.1931 -  Pašniška in gozdna zadruga 
Potok ob Dreti; 23.7.1931 -  Pašniška in gozdna 
zadruga Luče; 24.7.1931 -  Pašniška in gozdna 
zadruga Ljubno ob Savinji; 24.7.1931 -  Pašniš
ka in gozdna zadruga Šm artno ob Dreti;
18.12.1931 -  Delavsko konzum no društvo 
Nazarje; 8.1.1934 -  Pašniška in gozdna zadru
ga za mozirsko okolico (Mozirje); 26.3.1935 -  
Zadruga splavarjev Savinjske doline na Rečici ob 
Savinji; 23.11.1937 -  Zadružna elektrarna Rad
mirje; 20.30.1939 -  Kmečko-splavarska poso
jilnica Ljubno; 26.9.1939 -  Rečička zemljorad- 
niška-drvarsko-gradjevinska zadruga Rečica ob 
Savinji; 18.2.1941 -  Nabavna in prodajna zadru
ga v Novi Štifti.

V DOLINI JE BILO VEČ ZADRUŽNIH 
ORGANIZACIJ, KOT JIH TU NAVAJAMO

Seveda je bilo pri nas kar nekaj zadrug, ki so 
bile ustanovljene pred časom, ki ga zajema opisa
ni register. Tu gre predvsem za hranilnice. Tako je 
prva na našem območju bila ustanovljena v 
Mozirju, in to leta 1873. Imenovala seje  Gornje
savinjska posojilnica v Mozirju. Bila je na sloven
skem govornem območju tretji tovrstni denarni 
zavod. Brez dvoma smemo trditi, da so naši pred
niki vseskozi sledili času gospodarskega razvoja 
in potreb.

3ščemo stare fotografije

Mozirje leta 1832. Sliko hrani Muzejska zbirka v Mozirju.



D O B R O D E L N I  K O N C E R T  V N A Z A R J A H

Da bi otrokom, obolelim za rakom, zagotovili 
ustrezno zdravljenje, so leta 1988 na Pediatrič
ni kliniki odprli hematoonkološki oddelek. Prav 
njim je namenjen izkupiček dobrodelnega kon
certa, ki so ga organizirali Habrovi fantje z gosti 
v nedeljo, 18. m arca, v športni dvorani v 
Nazarjah.

Kot je dejal voditelj prireditve Franci Peterne, 
petje odpira še železna vrata, pa bi ne sočutnih 
src, ki razumejo stiske mladih bolnikov. Vtem so 
se strinjali vsi nastopajoči in so se s svojimi točka
mi zares potrudili. Obiskovalci so uživali, tudi na
jmlajši, ki so dodobra izkoristili prostorno dvorano 
in med koncertom čisto spontano sestavili ples
ni venček in se zabavali po svoje. Nič zato, če je 
kdo padel. Ta njihov samoiniciativni nastop je le 
še poudaril razliko med zdravimi, igrivimi otroki in 
bolniki, katerim je bilo to popoldne namenjeno.

Nazorski župan Ivan Purnat je nagovoril nav
zoče: »Veseli me, da ste se v tolikem številu odz
vali vabilu. S tem ste pokazali, ne samo, da znate 
sočustvovati s sočlovekom v stiski, pač pa, karje 
še pomembneje, tudi v ta namen nekaj narediti, 
nekaj prispevati. Pozdravljeni torej v tej dvorani, 
ki je bila poleg športa narejena tudi za take pr
ireditve, kot je današnja!«

Najmlajši so dobro izkoristili prostorno dvorano in se med koncertom 
spontano zabavali po svoje (foto: M arija Lebar)

»Ideja za koncert se nam je porodila, ko smo 
spremljali hudo bolezen hčerke našega znanca. 
Tudi sicer radi sodelujemo na dobrodelnih pr
ireditvah ali pa jih organiziramo sami. Tudijaz sem 
bil kot otrok bolan, zato se še bolj zavedam, kaj

pomeni zdravje,« 
nam je po koncer
tu povedal Jože 
Haber. »Pomem
bno se mi tudi zdi, 
da gre tako zbran 
denar direktno tja, 
kamor je  namen
jen, brez vsakih 
posrednikov. Pro
dali smo okoli 500 
vstopnic, do kon
ca tedna pa 
pričakujem o še 
nekaj sponzorskih 
sredstev. Denar 
od vstopnic bomo 
takoj jutri nakazali 
Ustanovi za po
moč otrokom z ra
kom.«

Niso pa niti poza
bili na žene in matere, ki praznujejo vtem mesecu. 
Vsaki so podarili rožico, ki sojih v ta namen odsto
pile nekatere cvetličarne kot svoj sponzorski pris
pevek.

Marija Lebar

Pozdrav pomladi

Najmlajši iz šmarskega vrtca so razveselili obiskovalce tamkajšnje 
Šole (foto: Marija Šukalo)

Š M A R T N O  O B  DRETI

Otroci iz Šmartnega ob Dreti so 
četrti marčevski petek v avli svoje 
šole pripravili kulturno prireditev, ki 
sojo poimenovali Pozdrav pomladi. 
Z njo so po zatrjevanju nastopajočih 
želeli obiskovalcem prebuditi srce. 
»Da bi se srce toliko ogrelo, da bi v 
njem lahko zacvetela vsaj ena 
rožica, ki bi jo  lahko podarili nekomu, 
ki ga imate radi,« so bili enotni malčki 
iz vrtca in podružnične šole Šmar
tno ob Dreti.

Slišati je bilo prijetne melodije har
monike in flavte ter razigrane pesmi 
tako pevskega zbora kot ostalih otrok. 
Zabavali so sskeči in recitacijami, v ka
terih so glavni junaki starši, stari starši 
ter otroci sami. Zaplesali so z nego
tovimi plesnimi koraki. Za nameček pa 
so člani dramske skupine zrežirali in 
na oder postavili svojo igrico o Kekcu, 
v kateri se ob razpletu Bedanec in 
Pehta poročita.

Marija Šukalo

G O R N J I  G R A D
Plesale so že babice in 

mamice
Osmo območno srečanje otroških 

folklornih skupin osnovnih šol in 
društev iz Zgornje Savinjske doline v 
Gornjem Gradu sta organizirali Ob
močna izpostava Javnega sklada RS 
za kulturne dejavnosti Mozirje in Os
novna šola Gornji Grad. V tamkajšn
jem domu kulture seje predstavilo 
pet otroških folklornih skupin iz os
novnih šol Nazarje, Gornji Grad,

Petrovče in Kulturnega društva Lo
jze Savinšek iz Nove Štifte. Po stroko
vni plati je srečanje spremljala Erika 
Krašek. Mladi folkloristi so s pomoč
jo  mentoric pripravili zanimiv pro
gramski splet in dokazali, da iz male
ga raste veliko tudi v plesnem smis
lu, zato je škoda, da srečanje ni na
menjeno širšemu krogu gledalcev.

Savinjčan

Mladi plesalci so s pomočjo mentoric pripravili zanimiv program
(foto: EM S)



M A T E R I N S K I  D A N  V M O Z I R J U
V velikih družinah je lepo
Člani KD Jurij Mozirje so ob letošnjem dnevu staršev, 25. marca, 

pripravili prireditev na temo sožitja treh generacij. Na odru doma kulture 
seje zvrstilo več nastopajočih, kot govornik pa je spomine na svojo družino 
obudil stolni kanonik Jože Goličnik.

Ob dnevu staršev je zaigral tudi Klemen Glušič
(foto: Jelka Repenšek)

Spomnil seje sožitja in spoštovan
ja, ki so ga otroci gojili do svojih star
šev. V mnogoštevilčnih družinah se 
pojavlja obilo interesov, ki se lahko 
usklajujejo samo z dobro voljo in 
popuščanjem . Dobra vzgoja se 
mora kazati v odnosu med otroki. 
Goličnik je  zatrdil, da je v velikih 
družinah lahko enako ali pa še bolj 
veselo, kot v majhnih.

V kulturnem programu so nas
topili mozirski koledniki, s kratko ig

rico so se jim  pridružili skavti. S pe
smijo in besedo se je  predstavila 
družina Kavšak iz Lokovice. Pravijo, 
da namesto prepira raje zapojejo. 
To jim  gre dobro od rok, saj pevcev 
ne m anjka. Družina šteje poleg 
staršev še kar sedem otrok.

Ob koncu prireditve so zapeli brat
ranci Atelšek, vse obiskovalce pa je 
v preddverju dvorane čakala slastna 
pogostitev in kozarček rujnega.

Benjamin Kanjir

LEPA NJIVA
Materam popestrili 

praznimi popoldan
Praznika vseh mater so se spomnili tudi v Lepi Njivi. Člani KD Nagelj 

Lepa Njiva so v sodelovanju z osnovno šolo pripravili prireditev, v katero 
so spletli venček pesmi, glasbe in humorja.

Udeleženke kviza so se med sabo pomerile v znanju gospodinjskih 
opravil (foto: Benjamin Kanjir)

Najprej so se predstavili osnovno
šolci. Zaigrali so z Orffovimi instru
menti, zapeli, deklamirali in odigrali 
igrico. Manjkala ni niti frajtonarica. 
Na violino in orgle sta v duetu zai
grala Aleks in Andraž Stropnik. Pris
otnim v dvorani sta pokazala svojo 
nadarjenost in številne sposobnos
ti glasbenega ustvarjanja.

Obiskovalci so se nasmejali ob 
skeču, ki so ga pripravili mladinci. Še

bolj veselo je bilo ob pripravljenem 
kvizu. Tri prostovoljke so morale 
odgovarjati na vprašanja na temo 
poznavanja dom ačega kraja in 
gospodinjskih ročnih spretnosti. Ob 
obilici smeha so se obiskovalci pr
ireditve zadržali tudi po njej, saj so 
lepenjivski koledniki zopet poskrbeli 
za priložnostno pogostitev in ko
zarček rujnega vinca.

Benjamin Kanjir

O S N O V N A  Š O L A  N A Z A R J E
Zahvala za ljubezen

Povezovalca programa sta občinstvo popeljala skozi vsakdan družine
(foto: Marija Sukalo)

Nazorski osnovnošolci so v 
četrtek, 22. marca, v Dom kulture 
povabili svoje starše in vse, kijih ima
jo radi. S svojo igrivostjo in neposred
nostjo sojim pripravili uro razvedrila, 
s katero so se na svoj način želeli 
zahvaliti za vso skrb in ljubezen, ki jo 
nesebično prejemajo.

Pesmi mladih pevcev in recitator
jev so bile dopolnilo pripovedi brata 
in njegove m la jše sestrice, ki v 
pogovoru o svojih dogodivščinah 
postopoma odstirata vsakdanjik

družine, ki je prepleten s številnimi 
obveznostmi in preživljanjem pros
tega časa. Da bi b ilo  to  še na- 
zornejše,so poskrbeli mladi gledal
iščniki s skečem, v katerem ob pitju 
kave teče pogovor o življenju v eni 
od povprečnih družin  z dvema 
šo loobveznim a o trokom a. Vse 
skupaj so dopolnili mladi plesalci z 
izštevankami in modernimi kore
ografijami ter glasbeniki na Orffovih 
instrumentih.

Marija Sukalo

ò m S e f & *& & & ?
31. marca in 1. aprila 

bosta upihnila 
prvo in peto svečko

MARK
in ŽAN

Pomladno naj sonce se x vama raduje, 
ob rojstnem se dnevu naj smeh prebudL 

V otroškem veselju pa iskrica sreče 
le vedno na poti naj x vama hiti.

To vama želijo ati, mami, dedi in babi



V R T E C  M O Z I R J E
Rajali za mamice

Vzgojno osebje mozirskega vrtca vsako leto s svojimi varovanci pred 
materinskim praznikom organizira prireditev z naslovom Od srca k srcu. 
Svoje starše, stare starše in sorodnike so otroci razveselili 23. marca, ko 
so zapeli in zaplesali na odru mozirskega doma kulture.

Najmlajši nastopajoči so napihnili in počili balon
(foto: Benjamin Kanjir)

Slednji je od množice obiskovalcev, 
ki so prišli gledat svoje nadebudneže, 
dobesedno pokal po šivih. Ravnatelji
ca Nuša Rebernikje uvodoma zaželela 
obiskovalcem, da sprejmejo ponujene 
otroške roke in njihove drobne želje ter 
jih shranijo v svojih srcih. Tako bo, kar 
jim otroci namenjajo iz svojih mladih 
src, resnično doseglo svoj namen.

Na odru so zapeli in zaplesali otro
ci od najmanjših do najstarejših star
ostnih skupin. Napihovali so balon,

zaplesale so male bibe, kokoši s pe
telinčki, zavriskali mali Kekci, tisti malo 
večji pa zgradili prijateljstvo, prašički 
so se povaljali v blatu, zapeli in zaple
sali ob venčku domačih, ob koncu 
pa še narisali mamo. Nastopil je tudi 
otroški zborček. Prireditev, ki jo  je 
vodil pravljični Nodi, ni bila namenje
na zgolj mamam, ampak vsem, ki 
imajo otroke radi in so jim  pripravlje
ni prisluhniti.

Benjamin Kanjir

C E N T E R  STAREJŠIH G O R N J I  G R A D
Otroci za materinski dan

Matere imajo tri pare o č i... En par, 
da vidijo skozi zaprta vrata. Drug 
par, da v id ijo  nazaj ... in en par 
spredaj, da vidijo otroka, ki ga kaj 
polomi in mu brez besed povedo: 
»Nič hudega, saj te imam rada.« Ko 
zapojejo in zadon ijo  vesele, ra
dostne melodije pomladi, ki nas 
pozdravljajo in povabijo, da jih pos- 
lušamozvsem bitjem. Prav tako so 
zazvenele pesm i o trok iz gorn

jeg ra jskega  vrtca pod skrbn im  
varstvom vzgojiteljic, materam in 
ženam , ki v centru  s ta re jš ih  
preživljajo tretje življenjsko obdo
bje. Velika ganjenost je  zvenela iz 
zahvalnih besed stanovalke Mari
je Božič. Otroci in stanovalke so bili 
skupaj kot svetlo vzhajajoče sonce 
-  kot mati narava, ki zna poskrbeti 
za nas, svoje otroke.

Savinjčan

S O L Č A V A
Otroška radoživost ia 

ljubezen
»Ne nazaj, v bodočnost se mati ozri, pozabi delo in skrbi, radosti nove si 

odkrij, saj samo enkrat človek živi,« je bilo sporočilo Kulturnega društva 
Franc Herle iz Solčave, organizatorja razvedrilne prireditve, s katero je 
večer pred materinskim dnevom v dvorani Zadružnika pripravilo urico 
sprostitve za vse starše, tako za očete in matere kot dedke in babice.

Otroci so poskrbeli za zabavo svojih staršev (foto: Marija Šukalo)

V naročju Zemlje je toliko čudes, ki kar kličejo, da jih odkrijemo, pa jih 
velikokrat ne vidimo. Naša življenja obdajajo čuda, ki hočejo razveseliti 
naša srca. Eno največjih čudes so naše mame. Vse so bogate, ker imajo 
otroke rade. Nobena ni revna, ni grda, ni stara. Ljubezen je njihova na
jvečja radost.

Otroci in matere so skupaj kot svetlo vzhajajoče sonce (foto: EM S)

Z njo so želeli solčavski kulturniki, 
najmlajši iz vrtca s svojo neposred
nostjo, otroci prvih štirih razredov 
solčavske podružnične šole s pe
smico, plesom ali prijazno besedo 
izreči tisti hvala, ki so ga dolžni izreči 
vsako minuto svojega življenja. Kot 
gostje večera so za prijetne melod
ije poskrbeli tamburaši s Polzele.

Prijazne besede ob materinskem 
dnevu je vsem materam in ženam 
namenil tudi solčavski župan Alojz 
Lipnik, kije prepričan, da ga otroške

oči nagovorijo na zelo iskren in 
neposreden način, v njih pa vedno 
zagleda mater. »Vidim tople mater
ine objeme, čas, ki ga nesebično 
daje svojemu otroku, neprespane 
noči, vidim  svečo, ki izgoreva za 
svoje otroke,« je med drugim  ob 
materinskem dnevu ob čestitkah in 
dobrih željah povedal Lipnik ter 
spregovoril o vlogi matere in žene v 
današnji družbi ter o njeni obremen
itvi s kariero in materinstvom.

Marija Šukalo

Božidarju Šimicu
za rojstni dan!

Želimo ti veliko zdravja in srečnih trenutkov z nami!

Rok, Marinka in Jure



Z a v o d  z a  r a z v o j  p o d e ž e l j a  i n  t u r i z m a

Na velikonočni ponedellek, 9. a p rila , bo v prostorih  
Zavoda Savinja, po dom ače v Fašunovi hiši na 

Ljubnem  ob S avin ji potekalo  ocenjevanje najlepših  
pbhov (pisanic).

Pirhe za ocenjevanje bomo zbirali v petek, 6. aprila, od 11. do 
14. ure in na dan ocenjevanja v ponedeljek, od 13.30 ure do 
14.30 ure. Komisija bo ocenjevanje zaključila ob 17. uri in 
razglasila zmagovalce.

O cenjevali bom o dve ka teg o riji pirhov (pisanic):
• pisanice izdelane na um etn i podlagi 
- pisanice izdelane na spihanih  ja jčn ih  lupinah.

Tekmovanja se lahko udeležijo posamezniki ali skupine samo z 
enim vzorcem po najmanj pet primerkov v isti tehniki

Prisrčno povabljeni tudi na razstavo pirhov, ki si jo lahko 
ogledate po razglasitvi rezultatov in med tednom v 
dopoldanskem času.

O g l a s i

Lucija
Za «voj rojstni 

dan, bodi srečna, 
zdrava in vesela, 
še na mnoga leta«

Ti želijo: mamica, dedi, mama, 
brat, stric Karl z družino

Repenšek Ivica
1.4.1957

Prvi april je dan, ko obiskal te bo abraham. 
Naj ti s soncem bo obsijan ter z zdravjem in 

srečo obdan.
Vsi domači

Repenšek Simon
2.4.1982

Eno zvezdico za srečo, eno za iskrico v očeh. Vse 
zvezde neba naj se ti spustijo v dlan in ti 

polepiajo 95. rojstni dan.
Vsi domači

S T / H L  GOZDARSKO-KMETIJSKA OPREMA MELAVC VIKING
M elavo Anton s.p .
TEH NOIM  - Proizvodnja, veleprodaja  
Ljubija 33 , 3 3 3 0  Mozirje
Prodajalno in servis v Mozirju 
Tel. 839-48-08,041/643-441 
In Celju, Mariborska 200 (na izvozu z avtoceste)
Tel. 491-16-02, www.melavc.com

NOVE POMLADNE PERSPEKTIVE
P O M I-A D N A  AKCIJA o d  2. aprila  d o  20 . m aja 2 0 0 7  

Poleg drusiii usodnosti smo vam pripravili 
nitje cene in darila. ,—Ai

Celje, Mariborska 200

Velika izbira //  
dodatnih 
priključkov

Motorne 
kose

168 EUR

FS38

FS55 
348

FS90R 
4 20  EUR

'  ---  ^ • v J .

V *  « Kosilnica
k '  P '  ^ ^ ^ v,VIKING MB 44

/  /  V ^ ^ K ‘ 4 9 0 E U R

FS 12Q » Zmogljiva ST]HL
516 EUR  ̂ škropilna SR420

STIHL
MS170

STIHL 
MS 180

Nahrbtna STIHL 
naprava MS250 
za košnjo

STIHL 
MS290

198 EUR

249 EUR

480 EUR

552 EUR

STIHL HT75
Višinski obrezovalec 7 3 2  e u r

6 00  EUR

Rezalnik
armov

378 EUR

Razlogi za nakup:
- popusti pri plačilu z gotovino
- darila
- najnižje cene
- strokovno svetovanje pri nakupu
- zagotovljeni potrošni material
- za vse pri nas kupljene stroje 

zagotovljen servis in rezervni deli



J O Ž E F O V  S E J E M  N A  L J U B N E M  O B  SAVINJI
Jožefova zima pregnala sejmarje

V sako le tn i Jožefov sejem  na 
Ljubnem je  letos kazal bolj klavrno 
podobo. Že od ranega jutra so iz
pod oblakov padale debele dežne 
kaplje in odnašale upanje organi
zatorjev, ki so pripravlja li pestro 
dogajanje na predvidenem sejem
skem  p rizo rišču  na Forštu. Le 
malokdo se je  ustavil ob stojnicah 
s suho robo, kaj drugega pa tam 
tudi ni bilo.

Č lanice dom ačega društva 
Komen in okoninskega društva Top
lica so se umaknile v toplo zavetje 
Fašunove hiše, kjer so ponujale 
razne kulinarične dobrote in druge

Čebelarji so z zdravimi čebeljimi izdelki verjetno prav zaradi slabih 
vremenskih razmer privabili številne kupce (foto: Franjo Atelšek)

izdelke. Pridružili so se jim  tudi če
belarji, ki so z medom in drugimi 
zdravim i čebeljimi izdelki morda 
prav zaradi slabih vremenskih raz
mer privabili številne kupce.

Jožefova zima, ki po ljudskem 
izročilu vsako pomlad prinese ohla
ditev, je letos terjala svoje in dobes
edno odnesla Jožefov sejem, pri
nesla pa pravo pravcato zim o s 
snegom. Razveselili so se ga pred
vsem ljub itelji te bele opojnosti, 
manj pa organizatorji, obiskovalci 
in sejmarji Jožefovega sejma na 
Ljubnem.

Franjo Atelšek

O K O N I N A
Najboljši ajdnek spekla Gornjegrajka

Zavod za razvoj turizma Savinja in Občina Ljubno sta na jožefovo pripravi
la ocenjevanje zgomjesavinjske kulinarične posebnosti, ajdneka. Slad
ica, pripravljena iz ajdove moke, orehov in medu, ki so jo v preteklosti 
pripravljale gospodinje predvsem iz zgornjega dela Zgornje Savinjske 
doline, je  bila na mizah ob praznikih. Danes jo je moč zaslediti le redko, 
pa še to le kot kulinarično posebnost na turističnih prireditvah.

Medtem koje bilo zbiranje in ocen
jevanje ajdnekov pri Prodniku, je 
razglasitev rezultatov potekala ob 
ubrani pesmi Habrovih fantov in 
zvokih frajtonarice Robija Weissa na 
Apovi domačiji v Okonini. Tu sta Ka
tarina in Rado Weiss ob pobudniku 
ocenjevanja a jdnekov Ivanu 
Zupanu zapečatila tudi prve steklen
ice vina iz najstarejše zgornjesavin- 
jske trte, ki raste v Okonini.

Komisija v sestavi Edvard Kužner, 
inžen ir hote lirstva  in strokovn i

učitelj Srednje šole za gostinstvo ter 
turizem  Celje, kot predsednik; 
Tomaž Vozelj, predsednik Društva 
kuharjev in slaščičarjev Slovenije, 
kot strokovni vodja ocenjevanja ter 
člana Boris Ludvig Lieber, mojster 
ajdovih jedi, in Alenka Korpnik, lokal
na poznavalka ajdneka, je ocen
jevala zunanji in notranji videz ter 
okus izdelka. Na ocenjevanje je 
prispelo 18 ajdnekov.

Čeprav so bili vsi vzorci narejeni 
po določeni recepturi, so se med

Eno prvih zapečatenih steklenic vina rosina je prejel tudi gospodar 
Apove domačije Rado Weiss (foto: Marija Šukalo)

Osemnajst izdelovalcev je dalo na oceno zgornjesavinjsko dobroto - ajdnek (foto: Marija Šukalo)

seboj razlikovali. Nekatere gospodinje so poleg os
novnih sestavin dodale tudi klinčke, vanilin slad
kor in celo rozine, kar po mnenju komisije ni na
jbo ljše , saj mora a jdnek biti narejen iz točno 
določenih sestavin. To je, kot kaže, upoštevala Mar
ija Petek iz Gornjega Grada in spekla najboljši ajd
nek ter si prislužila zlato priznanje. Za njo sta se 
uvrstili Vida Jeraj iz Primoža in Tončka Tesovnik iz 
Savine, ki sta prejeli srebrno in bronasto priznan
je. Vsi ostali udeleženci ocenjevanja so prejeli 
priznanja za sodelovanje.

Po besedah predsednika komisije je bilo ocen
jevanje bolj kot tekmovanje utrditev tistega, kar 
mnogi v Zgornji Savinjski dolini želijo, to pa je, da bi 
pri ajdneku poskušali zaščititi geografsko poreklo 
ali blagovno znamko. Tako bi sladica postala avto
htona, obenem pa bi imela večjo pomembnost v 
zgodovinskem delu prehranskega značaja doline.

Marija Šukalo



Pripravila: Igor Pečnik in Franci Kotnik

Japonski avtomobili prihajajo v Evropo kot po tekočem traku, francoski 
avtomobili so vse kvalitetnejši in zanimivejši, tudi Američani vse bolj pri
tiskajo na avtomobilski trg stare celine, nekje v daljavi se pojavljajo Kita
jci, nemški proizvajalci mrzlično iščejo primerne odgovore na vse prej 
naštete izzive... Letošnjo avtomobilsko prilogo Savinjskih novic posveča
mo razvoju evropske avtomobilske industrije s poudarkom na nemških 
proizvajalcih, ki še vedno veljajo za vodilne na tem področju. Nemška 
avtomobilska industrija bo kupcem v naslednjih štirih letih ponudila kar 
75 novih modelov vozil. Ogromna vlaganja, usmerjena v prepoznaven 
dizajn, nove tehnologije in vstop v nišne segmente, so povod, da 
konkurenca ne more mirno spati. Delček tega je bil na ogled že na letošn
jem avtomobilskem salonu v Ženevi.

ALFA ROMEO
Italijani ne spijo. Njihove oblikovalske ideje so priznano najboljše 

na svetu. Na nedavnem ženevskem salonu so predstavili spider z 
zmogljivim 2,4-litrskim dizelskim motorjem (200 KM), novi C8 pa 
odpira nove dimenzije športnosti.

AUDI
Zmaga v Le Mansu z dizelsko gnanim dirkalnikom žene Audi naprej. 

Novi R8 bo direktna konkurenca Porscheju in Mercedesovemu CLS. 
Za dosego cilja bo Audi vse bencinske motorje opremil s tehniko 
direktnega vbrizga, pri dizelskih motorjih pa bo prešel na tišji in 
udobnejši »common rail« sistem zadnje generacije. Pri vseh mode-

AVTOKLEPARSTVO, 
AVTOLIČARSTVO IN

VLEKA AVTOMOBILOV
..._ ......

vabljeni
nas DWMemiìem!

NLB®  Skupina
www.nlb.si

*  Efektivna obrestna mera (EO M ) je 6,61 % .  Izračun E O M  je narejen na dan 31 .1 . 2 0 0 7  in je 
informativne narave. Pri izračunu je upoštevan kredit brez zavarovanja, v  višini 6 .000  EUR, doba  vračila 
6 0  mesecev, obrestna mera 1,95 %  +  6  mesečni EURIBOR. E O M  se lahko spremeni, če se spremenijo 
stroški odobritve, stroški zavarovanja, dan in mesec črpanja kredita.

NLB AvtoKredit z zelo 
ugodno obrestno mero!

Ob odobritvi.vam podarimo 
NLB Posojilno kartico. 
Ponudba velja do 6. 4. 2007.



lih z oznako A bodo motorji pomaknjeni bolj nazaj, kar bo omogočilo 
manjši previs nad kolesi in s tem ugodnejšo razporeditev teže ter 
boljšo vozno dinamiko. Najavljena sta nova Q5 in Q3, kar pomeni 
konkurenco v segmentu malih terencev, z novim A l se Audi namer
ava spopasti z Mercedesovim A, novi A5, predstavljen v Ženevi, pa je 
v bistvu trivratna kupejevska izpeljanka novega A4.

BMW
Zlati časi. Bolje skorajda ne bi moglo iti. BMW podira rekorde na 

vseh področjih. Ni čudno, da konkurenco boli glava, saj je BMW 
trenutno edini nemški proizvajalec avtomobilov, ki na novo zapos
luje. Vse to pozitivno vpliva na razvoj. Paleta modelov se nevzdržno 
širi, nova LCS ali X6 bosta prinesla svežino in kakšno cenovno stop
ničko višje. Tudi motorna paleta se širi in pridobiva vse več varčnih 
in ekološko čistih motorjev. V Ženevi je  BMW postavil na ogled 
petvratno različico serije 1, prenovljeno petico, kabriolet serije 3 in 
visokozmogljiv družinsko-poslovni avto M5 touring.

CITROEN
Tudi Citroen ne more več brez modela SUV v svoji ponudbi. Izde

lali so dopadljiv C-crosser z zmogljivim HDi motorjem (156 KM), 
sedmimi sedeži in štirikolesnim pogonom.

FIAT
Fiat je v Ženevi predstavil na novo zasnovan model bravo, ki naj bi 

s svojo prostornostjo, všečnim dizajnom in kvalitetno izdelavo nad
aljeval preporod italijanskega avtomobilskega giganta, ki seje začel 
z novim puntom.

FORD
Ford je s tako imenovanim kinetičnim dizajnom zadel žebljiček 

na glavico. S-maxje evropski avto leta, sledi prenovljeni C-max, 
na vratih je v zadnjem filmu o Jamesu Bondu uporabljeni novi

©  m a z o a  A S  velenje

razvaja potnike s prostorno potniško kabho, v  kateri udobno sedi 5 odraslih oseb. 
Razvaja sostimi oblikovalskim potezami na armaturni plošči z ekskluzivnimi 
poudarki opreme, z izjemno prostornostjo in številnimi možnostmi.

- možnost obremenitve vozilo do 1.175 kg
- možna vleko prikolice teže do 3,000 kg pri 12%  vzponu
- pogon no vso 4 kolesa —

Izkoristite neverjetno ugodne plačilne pogoje za nakup nove 
M azd e2, M azde3, M azde5 in M azdeó.

Info: 0 5 1 /4 1 2 -5 1 2
AS Avtom obili Skornšek d.o.o. - Cesta Sim ona Blatnika 20, Velenje. 

Tel.: 03 891 90 77, w w w .as-ve len je .com , e-m ail: in fo@ as-velenje.com

telefon: 03 839 38 20 GSM: 041 710 574

Na Vašo željo Vam pregledamo obvezno avtomobilsko 
opremo, zamenjamo iztrošene brisalce, 
popolnimo žarnice, pregledamo tekočine motorja, 
izmerimo tlak v avtoplaščih ...

Na vse dele iz našega hitrega servisa 
Vam priznamo 10% popust!

Akcija b o  trajala od 01.04. d o  31.04.2007.

_ R A KOPLAS d.o.o.
AVTO ZUNTER, M a k s Ž u n t e r s . p .
Okonina 18, 3333 Ljubno ob Savinji

telefon: 03/ 839 16 30

Grande
Punto

h o :"Z5& www.cepin.si,  e -m a il: honda<?eepin.si
Pot v  Lešje 001, 

3212 VOJNIK

Tel: 03/ 780 00 50 

GSM: 031/612 001

Ž E  im a š  n eve  H 6 N 9 6  C R -V  ?

• STARO ZA NOVO + POLOŽNICE ALI KREDIT DO 6 LET 

« NAROČITE SE NA TESTNO VOŽNJO: 031612 001



NA KARBON ZASTONJ!
Pripeljite vaš odsluženi avtomobil na eno od naših prevzemnih mest. Prejeli boste 
potrdilo o razgradnji - z njim boste lahko odsluženo vozilo brezplačno in naravi 
prijazno odjavili iz prometa.

PREVZEMNA MESTA:
- VELENJE, Karbon d .o .o .

Partizanska cesta 78, 3320 Velenje 
In fo rm a c ije : 03 8982 129

- REČICA OB SAVINJI, AM Miklavc Tehnični pregledi d .o.o.. 
Nizka 2 1 ,3 33 2  Rečica ob Savinji
In fo rm a c ije : 03 838  80 90

AVTOMEHANIČNE STORITVE
DAMJAN ŠMIT s.p.

Sav'njska c. 24,3330 Mozirje 
GSM: 0 4 1 /4 0 3 -1 8 1 ,  TEL. 0 3 /5 -8 3 3 -2 1 5

NOVOST: čiščenje bencinskih vbrizgalnih šob.

®  o  0  ®  J L

A M . M I K L A V C
TEHNIČNI PREGLEDI D.O.O. E-naslov: a.m.miklavc@email.si

Nizka 21, 3332 Rečica ob Savinji
Telefon: 03/838 80 90, Telefaks: 03/838 80 91, 041 643 538

Cenjene stranke obveščamo, da lahko pri nas 
za vse upravne enote Republike Slovenije opravite:

* Tehnični pregled vozila do 351NDM in traktorje ter traktorske prikolice
* Podaljšanje registracije vozila
* Novo registracijo vozila: registrske tablice, prometno dovoljenje, cestnina
* Spremembo lastništva in naslova lastnika vozila
* Odjavo vozila Iz prometa (začasna, za razgradnjo)
* Pridobite preizkusne tablice
* Sklenete zavarovanje AO za zavarovalnice ADRIATIC-SLOVENICA, 

ZAVAROVALNICA MARIBOR in TRIGLAV (Triglav tudi kasko)
* Prevzem vozil v razgradnjo in Izdaja potrdila o razgradnji vozila 

(od decembra 2005 je razgradnjo vozil brezplačna)
* organiziramo tudi Preglede za posamično odobritev vozil

(homologacija in A test) vsak 1. četrtek v mesecu ob 13 uri - potrebna predhodna 
oddaje vloge najmanj do zadnjega četrtka v mesecu

* Strojna avtopralnica pere vozila do višine 2,75 m, novi programi pranja, pranje 
podvozja, visokosijajno voskanje, ekstra dišeči šamponi

* Perbdični pregledi strojev in naprav v obrtnih delavnicah in na kmetijah
* Plačilo storitev je možno z gotovino, bančnimi karticami in preko trajnika 

do 10 obrokov brez obresti
* Člani ZŠAM in člani IPA imajo 20% popusta na pranje vozila
* Člani društva starodobnih vozil Zg. Savinjske doline imajo 20% popusta na 

pranje vozila in brezplačno pranje vozila, če opravijo tehnični pregled 
starodobnega vozila pri nas

Delovni čas od 7. do 19. ure, vsako soboto od 8. do 12. ure.

Informacije po telefonu 03 838 80 90,041 643 538  
Internet: htTp//:www.am-miklavc.net, miklavc@gmail.com



Novi renault twingo

mondeo. Limuzinska, petvratna in karavanska različica mon- 
dea bodo brez dvoma ostro zarezale v segment višjega sredn
jega razreda. Še posebej odlično je podvozje, ki uvršča vse 
Fordove modele med d inam ičnejše in lahko vodljive. Malce 
nerazumljivo je, zakaj izdeluje Ford kar dva manjša enopros- 
to rca  (S- in C-max), hkrati pa nobene lim uzine v najvišjem  
razredu.

HONDA
Fionda je v paleto vznem irljiv ih  c ivicov dodala najbolj na- 

brušeni model type-R z 200  konjskim i močmi. Prava igračka 
za odrasle!

Z A  L J U B E Z E N , Z A Z A T E !

O podrobnostih financiranja dobite informacije v prodajnem salonu R.S.L Levec NISSAN, 
Levec 56/c

www.rsl.si

NISSAN NOTE PRESENETLJIVO PROSTOREN
N ISSAN  financiranje

- AKCIJA 50/50
- Brezplačno obvezno 

in kasko zavarovanje

HYUNDAI
Športni model coupe je doživel dobrodošlo pomladitev, osrednja 

pozornost na salonu v Ženevi pa je bila namenjena konceptnemu 
vozilu arnejs in kompaktnemu vozilu Ì30.

KIA
Po lanskoletni konceptni predstavitvi je model cee'd že v serijski 

proizvodnji. Na trgu je v petvratni in karavanski različici, s tekočih 
trakov pa prihaja v Nemčiji in na Slovaškem.

Honda type-R

MAZDA
Mazda nadaljuje razvoj v »zoom-zoom« ritmu z najmanjšim hiš

nim modelom mazda2. Na ženevskem salonu so predstavili 
petvratno različico, trivratna sledi nekoliko kasneje. Sprva bodo 
kupci lahko izbirali med 1,3- in 1,5-litrskim bencinskim motorjem, 
oktobra se jim a bo pridružil še 1,6-litrski turbodizel. Na ogled je 
bil tudi Mazdin krstni SUV za oznako CX-7, ki prihaja v Evropo konec 
poletja.

MERCEDES
Mercedes vztrajno širi svojo paleto modelov in ponuja avtomobile 

tudi v razredih, kijih  konkurenti ne poznajo -  na primer serija R. V 
osnovi je Mercedes usmerjen v proizvodnjo vse dražjih modelov, 
septembra prihaja kupe S za najmanj 105 tisoč evrov in kabriolet 
CL s platneno streho. Zvezda salona v Ženevi je bil povsem prenov-

S^.

GETZ že od 6.960,00 €

srečka
ilokupnin

Ob nakupu novega Hyundai Getza prejmete 1200 EUR popusta in 
posebno hitro srečko, ki vam lahko prinese vračilo celotne kupnine.



Ijeni C, ki se od začetka proizvodnje od leta 1993 ponaša z več kot 
šestimi milijoni prodanih primerkov. Prenovljeni SLK sledi sredi leta, 
SLR prihaja kot roadster, leta 2008 pa bo na trgu tudi kabriolet 
CLK kupe. Govori se, da bo Mercedes kmalu predstavil tudi SUV, ki 
bo neposredna konkurenca BMW X3 in audiju Q5.

NISSAN
Nissan je znan in uveljavljen proizvajalec avtomobilov s štirikolesn

im pogonom. V Ženevi so predstavili posodobljeni model X-trail in popol
noma novi quashqai, ki želi biti družinsko-poslovni in terenski avto v isti 
obleki. Robustna oblika, zajeten sprednji del in visoka bočna linija 
delujejo skladno in privlačno, kar je v skladu s prevodom njegovega 
imena -  urbani nomad.

OPEL
Astra je s svojim dizajnom v 

Oplovo ponudbo prinesla svež 
veter, ki je  ponesel v prodajne 
višave tudi novo corso. Na vrsti je 
prenova vectre, na ženevskem sa- 
lonu je bil Oplov športnik GT iz
bran za kabriolet leta, čakamo pa 
tudi na novi SUV, ki se bo imeno
val antara. Kaj pa vrnitev senator
ja oziroma omege? Menda ne bo 
treba (pre)dolgo čakati.

PEUGEOT
Tudi Peugeot ima sedaj SUV 

model, ki je v osnovi enak Cit- 
roènovemu C-crosserju, model 
207 je dobil športno različico 
RC s 175 KM in kupejevsko- 
kabrioletsko različico CC, tik 
pred proizvodnjo pa je tudi 207 
v karavanski različici.

PORSCHE
Porscheje v polni kondiciji. 

Cayenne je prava prodajna us
pešnica, za avtomobilsko hišo 
iz Stuttgarta pa je zelo pomem
bna povezava s Volkswagnom, 
preko katere so si zagotovili 
neposreden dostop do VW mo
torjev in ostale tehnike. Zakaj bi 
pretirano vlagali v razvoj, če jih 
lahko dobijo  na »domačem 
vrtu«? Panamera se bo imeno
val novi kupe s š tirim i vrati, 
model GT2 pa bo dobil motor s 
530 konjiči.

RENAULT
Predstavitev Renaulta v Ženevi 

je bila tesno povezana s Slov
enijo, saj bodo novega twinga 
izdelovali v Novem mestu. Na 
trgu bo junija. Na ogled sta bila 
elio grandtour in SUV koleos ter 
megane na bioetanol in twingo 
na biodizel.

<S*fvto KORELC
Korelc Marko, s.p.
Podkraj pri Velenju 1 0 / R, 
3320 Velenje 
Tel.: 0 3 /5 8 6  25 77 
Fax: 0 3 /5 8 6  25 78 
G S M :041 /738  125 
avto.korelc@siol.net

♦ Avtokleparstvo
♦ Avtoličarstvo
♦ Vgradnja  

vetrobranskih stekel
♦ Vleka vozil

Dolgoletna tradicija podjetja Avto Korelc je le potrditev jamstva kakovosti njihovih storitev. Ker opravljajo 
najzahtevnejša avtokleparska in avtoličarska dela med ostalim tudi na vozilih znamk Volkswagen, Audi, 
Marcedes in Mazda, je vsakomur jasno, da je kakovost njihovih storitev resnično visoka.

Avtokleparstvo, avtoličarstvo
V njihovi sodobno opremljeni delavnici bodo vaše poškodovano vozilo 
kar se da temeljito popravili. Avtokleparska dela opravljajo na ravnalni 
mizi vrhunske znamke Spanesi, lakirajo pa v lakirni komori USI - Italia 
z vodnimi laki DuPont.

Zavarovalnice
So pogodbeni izvajalci del za večino znanih zavarovalnic pri nas, in 
sicer so to: Zavarovalnica Maribor, Generali, Triglav,
AdriaticSIovenica, Tilia, Grawe ...

Nadomestna vozila
Ob popravilu so vam na voljo nadomestna vozila.

NOVO-DuPont
odslej pri Avtu Korelc!
V podjetju Avto Korelc se ponašajo s pomembno pridobitvijo. Odslej vam 
nudijo tehnologijo avtomobilskih vodnih lakov DuPont. DuPont je vodilni 
razvijalec na področju barvnih tehnologij in trendov na svetu. Ne glede 
na to, ali gre za novo vozilo ali nekaj let star avtomobil, jim s posebno 
tehnologijo ChromaVision (optično slikanje barve) uspe povsem 
natančno določiti kakšne barve je lak in na ta način dobijo zanesljiv 
recept za najboljši barvni odtenek avtomobilskega vodnega laka.

Pri Avtu Korelc so eni redkih z vrhunsko 
tehnologijo DuPont v Sloveniji!



SUZUKI
Luč sveta je ugledala limuzinska izvedenka modela SX-4, ki sliši 

na ime sedan, predstavili pa so tudi prototip mestnega avtomobila.
ŠKODA

Nova fabia dobiva prve ugodne odzive s trga, kar je dobra napoved 
za prodajo, na ženevskem parketu pa seje predstavil tudi roomster 
scout -  prostorni posebnež za prosti čas.

Prenovljeni Hyundai coupe

TOYOTA
Toyota trenutno v ospredje postavlja naslednika corolle, ki se 

imenuje auris in od katerega se pričakuje zelo veliko. Čeprav jim  v 
formuli ena ne gre in ne gre, kupci še vedno smatrajo Toyotine av
tomobile kot nadpovprečno zanesljive in ekonomične.

Nova mazda2 

VOLVO
Volvo je posodobil karavanski model V70, kije izdelan na osnovi 

limuzine S80. Prenovljen je tudi SUV XC70, ki je  prava prodajna 
uspešnica.

vw
Volkswagen je za ženevski salon prihranil predstavitev največjega 

golfa doslej -  varianta, ki je karavanska izvedba običajnega gol
fa. V prihodnje bodo menda novi modeli prihajali na trg hitreje kot 
doslej, ko so m arsikda j dopustili konkurenci, da je pobrala 
smetano. Napovedni so: tiguan, ki bo napadel toyoto RAV4, schi- 
rocco, ki bo konkurenca oplu astri OPC, in polo kabriolet, ki bo 
skušal s prestola vreči peugeot CC. Tudi passat naj bi postal kupe, 
z modelom med passatom in phaetonom pa naj bi našli nadomes
tilo za neuspešnega phaetona, ki je  sicer v Ženevi doživel svojo 
zasluženo pomladitev.

Pri nas la h k o  izb ira te  ves p ro g ra m  a v to m o b ilo v ,  
s k u te rje v  in ko les PEUGEOT.
Poleg servisnih uslug v naši s o d o b n i d e la v n ic i, 
vam  n u d im o  tu d i vse a v to lič a rs k e  in 
a v to k le p a rs k e  s to ritve .
P o g o d b e n o  za vse z a v a ro v a ln ic e .

Vabljeni vsak dan od 08.00 do 17.00, 
ob sobotah pa od 08.00 do 12.00 ure.

Vam je toča poškodovala vozilo?

H itra , k a k o v o s tn a  in  c e n o v n o  u g o d n a  p o p ra v ila !
M ožnost popravil manjših udrtin nastalih pri parkingu!

R IO L A  - izravnava  p ločev in e  b rez lak iran ja

P o k lič ite  naš f i x ß & x n  te a m !

Tel.: 03 /713 60 66 
GSM: 051 646 003

Tudi v  vašem kraju pri: 
Servis DREV d.o.o. 

Dresinja vas 46A, Petrovče

H Ö D I M A Y R J ^  Tovarniška 36,1370 Logatec



AVTOPRALNICA
R E M I C

REM IC JO ŽE  s.p., Savinjska cesta 20, Nazarje

tel.: 03/58 31 325

Novi fia t bravo

^ProM otorYAMAHA

štirikolesniki gumijasti izvenkrmni 
čolni motorji

- 2 0 %
Ključavnica za disk

a

A K C IJA  V E LJA  V  M E S E C U  A P R ILU  2007

D rešinja vas  15, Petrovče, te l.:03 / 5 70 7 -15 1  
Delovni čas: PON-PET: 8-19h - SOBOTA: 8-13h

Kredit
Leasing

Položnice
motorna kolesa

/ # T K n v c
i f l f f  PNEVMATIC CENTER
m azzm znB ia  sona'

NIKAR G Ä  NE ZAMUDITE
ODPRTO: pon. - pet. od 8.00 do 18.00 ure 

sobota od 8.00 do 12.00 ure

LESARSKA CESTA 4 5 , NAZARJE

Gf) 839.16.40)
attiri 45 3331 Nafflr*!

O O O D fr C A H

~WPEB!CA

Tel., Fax.: 0 3 /5 8 4 1 -1 6 9  
0 3 /8 3 8 -1 0  7 0 ,

83 -661

UGODNA Cl 
LETNIH Pl r

TER JEKLENIH lty ALU PLATIŠ?

m j m m s m M  
m o o r r m  n o v m
Jože Novak s.p.,
Okonina 9,3333 Ljubno ob Savinji

Financiranje vozil, opreme in nepremičnin.
Informacije: 03 899 53 13, 899 53 12

NLB - -  Leasing Velenje
d.o.o., Velenje



Zapelo in zaigralo preko sto udeležencev koncerta
Na odru mozirskega kulturnega 

doma so se na pomladnem koncertu 
17. marca zbrali člani mešanih pevskih 
zborov iz Nazarij in Mozirja ter zgornje- 
savinjski godbeniki. Zborovodja obeh 
zborov je Toni Acman, Godbo na piha
la Zgornje Savinjske doline pa že leta 
vodi Tomaž Guček. Dirigenta sta skupaj 
s sestavi, kijih vodita, ustvarila čudovit 
glasbeni splet.

Nastopile so se pevke in pevci 
mešanega pevskega zbora iz Nazar
ij, za njimi pa njihovi pevski prijatelji iz 
Mozirja, prav tako mešani pevski 
zbor. Oboji so se predstavili s čudo
vitimi spleti pesmi, ki so se medsebo
jno  ubrano dopolnjevale. Sledil je

krajši nastop godbenikov, tudi z 
vložki, ki sojih dopolnili člani pevske 
sekcije. Gučkov pristop do glasbe je 
igrivo hudomušen, kar na godbe
nike vpliva izjemno pozitivno. Temu 
primerni so rezultati, katerih kvaliteto 
z najvišjim i ocenami ovrednotijo 
strokovnjaki. Seveda se dirigent na 
odru z veliko mero njemu lastnega 
humorja posveča tudi občinstvu, ki 
ob tem ne ostaja hladnokrvno. Po 
samostojnem vložku godbenikov, ki 
so ob tej priliki medse sprejeli pet 
novih članov, učencev GŠ Nazarje, 
so se slednjim na odru pridružili pev
ci obeh zborov.

Benjamin Kanjir
Mešana pevska zbora iz Mozirja in Nazarij sta nastopila ob 

spremljavi zgornjesavinjskih godbenikov ( f o t o :  B e n ja m in  K a n j i r )

RTV Slovenija vsako leto organ
izira festival, na katerem člani strok
ovnih komisij in poslušalci stelefon- 
skimi glasovi izberejo najbolj všečno 
polko ali valček tega leta. Letos so 
se na festivalu predstavili tudi člani 
ansam bla  Golte, ki so dosegli 
odlično šesto mesto.

Na festivalu je nastopilo 13 izva
jalcev. Dvanajst izmed 69 prijav
ljenih so izbrali č lani strokovne 
komisije za glasbo in strokovne 
kom isije za besedila, ansambel 
Veseli svatje pa se je  na festival 
uvrstili kot zm agovalec v rubriki

Domači upi v oddaji Pri Jožovcu z 
Natalijo. Strokovni komisiji za glas
bo je predsedoval Tomaž Tozon, 
komisijo za besedila pa je vodila 
Bogdana Herman.

Po mnenju glasov poslušalcev in 
strokovne komisije so na festivalu 
zmagali člani ansambla Spev s pe
smijo Edino upanje. Člani ansamb
la Golte Andrej in Grega Rakter Toni 
Drobež so s pesmijo Kmetije ne pro- 
damo »prepričali« dobrih 2 .000 
poslušalcev, kar jim  je  prineslo 
skupno šesto mesto.

Benjamin Kanjir
Člani ansambla Golte so s pesmijo Kmetije ne prodamo »prepričali« 

dobrih 2.000 poslušalcev ( f o t o :  M a r i j a  L e b a r )

KVARTET VITA

Teče mi, teče vodica
Kvartet Vita ses tav lja jo  M ari

borčanka Nina Šalamon, kije umet
niški vodja kvarteta, sestri Darja 
Pečnik in Darja Čremožnik, ki pri
hajata iz Šoštanja in Šmartnega ob 
Paki, ter Breda Bider iz Rečice ob 
Savinji. Svojo pot so pričele z vokaln
im izvajanjem liturgičnih in sloven
skih narodnih pesmi. Ljubezen do 
slovenske pesmi je botrovala k izdaji 
zgoščenke Teče mi, teče vodica.

Na povabilo dunajske založbe 
Gramola so z moškim  vokalnim  
kvarte tom  S chn ittpunktvoka l iz 
Avstrije leta 2004  posnele zgoš
čenko slovenskih  in avs trijsk ih  
božičn ih  napevov, ki je  požela

odlične mednarodne kritike.
To je  odprlo  nove m ožnosti 

sodelovanja in delovanja tudi pre
ko meje, kar je  bila še dodatna 
vzpodbuda k zavzetemu delu na 
slovenski ljudski glasbi. Tako so z isto 
m oško zasedbo sodelovale  na 
dveh velikih in pomembnih festiva
lih -  Carinthischer Sommer v Oso
jah na avstrijskem Koroškem (po
leti 2 0 0 5 ) in N iedersächsische 
Musiktage v Hannovru v Nemčiji 
(septembra 2006), na katerih so 
predstavile nov program  avten
tičn ih  ljudskih pesmi iz različnih 
slovenskih pokrajin.

Prvi festivalski nastop so skupaj s

Prva zgoščenka Kvarteta Vita je bila zbirka slovenskih in avstrijskih 
božičnih napevov, ki je požela odlične mednarodne kritike

kvartetom Schnittpunkvokal obe
ležili in dopolnili z novo zgoščenko 
A C appella P leasures (ok tobe r 
2 0 0 5 ). Tudi ta zgoščenka je 
doživela odlične mednarodne kri
tike. Med d rug im  so jo  na 
ArkivMusic.com, spletni strani z

najširšo ponudbo klasične glasbe 
v Ameriki, uvrstili med 26 najljubših 
albumov leta 2006. Januarja letos 
je  zgoščenka A Capello Pleasures 
prejela še nagrado Pasticcio avstr
ijskega nacionalnega radia OE1.

Alenka



PREDAVANJE MAR IJANE  LIHTENEKER IN DAVA KARNIČARJA

»V našem početju ni nobene romantike!«
Šoštanjski kulturni dom je le ob redkih 

priložnostih tako poln, kot je bil v petek, 9. marca, 
koje bilo tam vorganizaciji Planinskega društva 
Šoštanj predavanje o smučanju Dava Kamičaija 
z vrhov vseh celin. Na Antarktiki ga je spremljala 
tudi Mozirjanka Marijana Lihteneker.

Marijana se je poročila z Markom Lihteneker- 
jem, znanim šoštanjskim alpinistom in si tu ust
varila družino. Žal se Marko maja 2005 ni vrnil z 
ene od svojih številnih odprav. Ker si je vedno želel 
osvojiti najvišji vrh Antarktike, je Marijana čutila, 
da mora to narediti namesto njega. Tako seje  z 
Davom Karničarjem, Francijem Rupnikom in 
Francem Oderlapom konec minulega leta poda
la na Antarktiko. Kot prva Slovenka je  osvojila 
najvišji vrh Mt. Vinson.

Mt. Vinson je bil hkrati zadnji od sedmih vrhov, 
ki gaje osvojil tudi Davo Karničar in z njim kot prvi 
na svetu zaključil serijo nepretrganega smučanja 
z najvišjih vrhov vseh celin. Znani alpinist in ek
stremni smučar Davo Karničarje s svojega prve-

Davo Karničar in Marijana Lihteneker sta 
osvojila najvišji vrh Antarktike Mt. Vinson

( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

ga in hkrati najvišjega vrha Mont Everesta smučal 
oktobra 2000. Takrat se muje porodila tudi ideja 
o osvojitvi najvišjih vrhov vseh celin s smučmi. 
Sledili so še Kilimanjaro, Elbrus, Aconcagua, Mt. 
Kosciusco, Denali in končno Mt. Vinson.

Kot je  v razgovoru po predavanju povedal 
Karničar, seje na te podvige treba dobro pripraviti 
tako fizično kot psihično. Zato je imel pred spus
tom z Everesta tudi pripravo s psihologom. Treba 
pa je biti pozoren zlasti pri opremi, saj mora nositi 
poleg ostalega še smuči in palice. Njegov nahrbt
nik tako običajno tehta okoli 17 kilogramov. Na
jbolj je zadovoljen s smučmi domačega proizva
jalca, kijih zanj po potrebitudi prilagaja. Ko doseže 
vrh, mora paziti, da se preveč ne ohladi, saj ga 
čaka spust na smučeh. Smuča večinoma po svoji 
lastni sledi in to brez postanka vse do podnožja 
ali tabora oziroma do tam, do koder je še sneg.

Na vprašanje, o čem razmišlja na vrhu tik pred 
spustom, je dejal: »Takrat ni nobene romantike. 
Potrebno se je skoncentrirati na »tukaj in zdaj«. 
Ne smeš razmišljati o domu ali celo o tem, da 
morda ne boš uspel. Romantiko si še vedno na
jraje privoščim v domačih hribih nekje na zgornji 
gozdni meji, kjer lahko posedam in zares uživam 
v čudoviti naravi, ki me obdaja!«

Marija Lebar

DRŽAVNO PRVENSTVO  O SN O VN IH  ŠO L  V SM U ČANJU

Lučki osnovnošolci
PLANICA 2 0 0 7

Odlični Primož Piki
državni prvaki

V m esecu m arcu je  na Rogli 
po teka lo  državno p rvenstvo  v 
smučanju za osnovnošolce, ki je 
zopet prineslo zavidljiv uspeh Os
novni šoli Blaža Arniča iz Luč. Po
tem ko so lani osvojili ekipno drugo 
mesto, so letos to uvrstitev še iz
boljšali in postali državni prvaki pred 
vrstniki Koroške Bele in Škofje Loke.

Fantje in dekleta iz Luč so tako le 
še povečali bogato bero priznanj na 
državnih smučarskih tekmovanjih. 
Tokrat so v postavi Jasna Funtek, 
Katja Matijovc, Martin Moličnik in

Janez Robnik zanesljivo opravili z 
vso konkurenco in se vsi štirje uvrs
tili med najboljših deset.

Državna tekm ovanja za lučke 
športnike in športnice še niso konča
na, saj jih v prihodnjih tednih čakajo 
še polfinalni državni obračuni v od
bojki in malem nogometu. Toliko us
pehov in odličnih športnikov je zago
tovo rezultat dobre politike vodstva 
lučke šole do športne vzgoje in do
brega dela njihovega mentorja in 
pedagoga Rajka Rudnika.

Franjo Pukart

Ekipni državni prvaki osnovnih šol v smučanju

Odlične predstave slovenskih orlov na zaključku svetovnega pokala v 
Planici so na nek način rešile izredno slabo sezono, ki jo bo potrebno po 
temeljiti analizi čim prej pozabiti. Nanjo pa bo bržkone imel lepe spom
ine najboljši zgornjesavinjski skakalni as Primož Piki, ki mu je prav ta 
sezona prinesla dokončno afirmacijo med svetovno elito.

Skakalec SSK Ljubno BTC Primož Piki v družbi svojih navijačev z 
Ljubnega Ob Savinji ( fo to :  U rb a n  C e ra r )

S svojo stabilnoformoje bil vseka
kor eden naših na jbo ljš ih  mož. 
Dokaz tega so tudi njegovi poleti na 
zadnjih tekmah finala v Planici, koje 
kot netipičen letalec presenetil vse 
in kar tr ik ra t polete l prek 200- 
mefrske znamke ter se tako več kot 
zasluženo vpisal v klub 200. Najdalj
ši polet, n jegov osebni rekord,
208,5 metra mu je uspel v sobotni 
finalni seriji, dan zatem pa je s po
letom prav tako preko m agične 
meje in s 15. mestom izboljšal še

svojo na jbo ljšo  uvrstitev v sve
tovnem pokalu.

Res zavidanja vredni rezultati in us
pehi vedno skromnega »Pikota«, ki se 
je ob zaključku zanj izredno uspešne 
sezone vendarle znal poveseliti s svo
jimi zvestimi navijači. Tl so ga prišli vse 
te dni v velikem številu bodrit v dolino 
Tamarja, njihovi transparenti pa so dali 
vedeti, da če imajo Poljaki kralja z Visle, 
imamo Zgomjesavinjčani kralja z Ljub
nega ob Savinji.

Franjo Pukart



TEKMOVANJE OLDT IM ERJEV  ZA POKAL RESTAVRACIJE SAJOVIC  NA GOLTEH

Resne preizkušnje dopolnjevnln obilica smeha
Na Golteh so se 17. marca zbrali smučarji, ki starih smuči iz lesa jasena 

nimajo zgolj za okras, ampak se z njimi pozimi zapodijo po snežnih plan
javah. Srečanja so se udeležili starodobniki iz društev Grča Kamnik Gora 
Predmeja, Rovtarji Škofja Loka in domačini, ki so se zbrali pod imenom 
Veseli Savinjčani.

David Paulič je po uspelem skoku pristal v telemark tehniki

Ideja po organizaciji srečanja je 
padla ob lanskoletnem tekmovan
ju  v veleslalomu za pokal restavrac
ije Sajovic. Par posameznikov seje 
po takra tn i tekm i preobleklo, si 
nadelo stara oblačila in smuči in se 
zapodilo po snežnih strminah.

Tokratnemu vabilu so se odzvali

Veterani so pokazali izjemno znanje tehnike smučanja na starih 
smučeh

člani treh društev, ki gojijo tovrst
no smučanje. Pridružilo se jim  je 
nekaj domačinov,tako daje na ste
zo stopilo 17 smučarjev. Pomerili 
so se vtreh disciplinah. Prva je bila 
opremljenost oziroma izgled tek
movalca. Stroga komisija je ocen
jevala detajle, ki so odločali o zma

govalcu. Starodobniki so se nato 
podali med veleslalomske količke. 
Odločalajetehnika, na mehkem in 
razmočenem snegu pa pred pad
ci marsikomu ni pomagala niti do
bra volja.

tanki v telemark pokazali obilico 
poguma, k ije  na trenutke zavoljo 
neprilagojene opreme in slabih 
snežnih razmer mejil že na norost.

Ob koncu so zm agova lc i po 
posameznih disciplinah prejeli lično

«i*

Mnogi padci na veselje gledalcev so pokazali, da smučanje na lesenih 
smučeh brez robnikov ni ravno mačji kašelj

Zadnjega levega zavoja brez padca ni zmogel niti Vinko Gostečnik

Zadnja disciplina so bili skoki. Na 
priložnostno skakalnico se zaradi 
varnosti niso podali vsi tekmovalci. 
Skakalci so z dolgimi skoki in pris-

izdelane pokale. Najbolj zažele
nega, za skupno zmago, seje lahko 
razveselil Franc Vidmar.
Tekst in fotografije: Benjamin Kanjir

Med količke se je na 
podal tudi Igor Sajovic, 

sponzor prireditve

Ana Tevč je s kolom med nogami pokazala 
zavidljivo znanje smučanja v tehniki 

telemark

Inštruktor smučanja Jani Slemenšek je med 
količki popeljal svojega sina Joba, 

najmiajšega udeleženca tekme oldtimerjev
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Zelena
prihodnost
topline

Uvoznik kotlov Fröling
Kotli na  lesno biomaso
Oprema za daljinsko ogrevanje
Servis in montaža
Izdelava in prodaja lesnih sekancev
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B IO M A S A  - T O P L O T A  I Z  LE S A

BIOMASA'
KOKSVHODOLMC

Biomasa d. o. o.
Krnica 52,3334 Luče ob Savinji
tel.: 03 838 40 86 fax.: 03 838 40 87 gsm: 0 4 1 383 383

Lepo vabimo na 
otvoritve kotlovnic 

na daljinsko 
ogrevanje na lesno 
biomaso, ki bosta 

3.4.2007 ob 10. uri v 
kotlovnici Podrožnik 
v Mozirju in ob 15. 

uri v kotlovnici 
Luče.

s a m o p l a č n iš k a
ZOBNA ORDINACIJA
David Pečnik, dr.dent.med. 
Hotel BENDA,
Loke 33 3330 Mozirje

03/705-36-36  
03/705-36-37  
041/791-754

david.pecnik@ volja.net

O d p r to :
p o n . - p e t. o d  8. d o  12. 

in o d  14. d o  19. ure 
s o b : o d  8. d o  12. ure

TRGOVINA Z OBUTVIJO 
ZA  VSE GENERACIJE

v prodajnem centru IZO IEJ Nazarje, tel. 839 OS 50 
in prodajalna Jurček v Parižljah, tei. 705 09 33 

Novi modeli za pomlad in poletje že 
na naših policah!

I Velikonočni gotovinski popust na vso obutev!
V A B L J E N I V  P IC E R IJ O  IZ O L E S  - N A J U G O D N E J Š E  M A L IC E  V  D O L IN I  

o d  p o n .  d o  s o b .  m a l ic e  in  p i c e  ž e  o d  9 .  u r e  d a l j e .  Tel.: 031 892  685

V sod o b n o  o p rem ljen i o rd inac iji V am  n u d im o  širok
spekter storitev z na jsodob nejš im i m ateria li:
- IMPLANTOLOGIJA - vstavitve zobnih  im p la n ta to v  in 

izd e la v a  p ro te tičn ih  izdelkov n a  njih
- PROTETIKA - kovinskokeram ične p re v le ke  in m ostički, 

brezkovinski m ostički, p o ln e  k e ra m ič n e  prevleke , 
estetske luske za  p rekrivan je  vidnih površin sprednjih  
zob,vse vrste de ln ih  snem nih protez, to ta ln e  pro teze

- KONZERVATIVA - zd ra v ljen ja  z en d o m etrijo , 
p lo m b ira n je  z b e lim i m ate ria li (tudi n a  zadn jih  
zo b e h ), ...

- RTG DIAGNOSTIKA - z d ig ita ln im  re n tg e n o m
- ORTODONTIJA - fiksni in snem ni a p a ra ti
- KIRURGIJA

D e lo v n i č a s :
O d  p o n . d o  p e t. o d  8 > d O d 2 . in  

o d  14. d o  18. u re * ^  
s ò b o ta  o d  8. d o  14. u re  

T o re k  z a p rto

V  POSLOVNEM  OBJEKTU 
f  IZOLES N A ZA R JE ß

V  mesecu aprilif BREZPLAČNA 
NEGA ROK in M ASAŽA LASIŠČA!

N a ro č ila  na te l 0 3 /8 3 9 -5 2 -7 1  
ali 0 3 1 /7 4 0 -1 0 0  (J o ž ic a ).VSI TERMINI SO PO DOGOVORU (tel.: 03/705-36-36).



ZG O RN JESAV IN JSK I  ST A R O D O BN IK I

Uspeli pridobiti 12 certifikatov za starodobna vozila
V množici društev, ki delujejo na 

območju Zgornje Savinjske doline 
je  letos »prvo svečko« upihnilo 
Društvo ljubiteljev kulturne in teh
nične dediščine Zgornjesavinjski 
starodobniki. Ustanovljeno je bilo 
lanskega marca, ob svoji ustano
vitvi pa je štelo 42  članov. Društvo 
je član Zveze SVS (starodobnih 
vozil Slovenije), ki na območju 
Slovenije združuje društva ljubi
teljev starodobnih vozil.

V tem letu so člani kluba uspeli 
pridobiti 12 certifikatov za svoja 
starodobna vozila. Dobro so poskr
beli tudi za promocijo društva na 
območju občin naše doline, pred

staviti se m orajo sam o še v 
občini Solčava, kar bodo vtem 
letu po predstavljenih načrtih 
nedvomno tudi storili.

Aktivnosti članov - ki jih je po 
zadnjem »štetju« kar 75 - so 
osredotočene predvsem na 
obnovo starodobnih vozil, saj 
je po razpoložljivih podatkih v 
fazi obnove preko 20 staro- 
dobn ikov. Za n ab iran je  iz
kušenj na to  tem o so se 
udeleževali različnih srečanj 
lastnikov starodobnih vozil in 
sejm ov, da m edsebojne iz
menjave mnenj in vsega kar 
sodi k pravi umetnosti obnav
ljanja starih vozil niti ne omen

M ED N AR O D N A  ČEBELARSKA PRODAJNA RAZSTAVA V CELJU

Evropske priložnosti za

Želja predsednika Iva Sovinška 
in članov je, da bi status 

starodobnika pridobilo še več 
lastnikov starih traktorjev

( fo to :  F ra n jo  A te lš e k )

jamo. Želja prizadevnega predsed
nika kluba Iva Sovinška in članov 
je, da bi zaradi tipično kmetijskega 
okolja v naši dolini status starodo
bnika pridobilo še več lastnikov 
starih traktorjev.

Na letošnjem rednem občnem 
zboru, ki je potekal na Ljubnem je 
bila ponovno izražena želja, da bi se 
drušlvu pridružili tudi lastniki ostale 
kulturno-tehnične dediščine, ne 
samo prevoznih sredstev, saj bi s 
tem pripomogli k ohranitvi marsika
terega delčka naše preteklosti. 
Lanske dosežke na temo restavr
iranja starodobnih prevoznih sred
stev so vsi člani dobili predstavljene 
v ličnem biltenu, ki so ga izdali za čim 
boljšo informiranost članov in tudi 
kot promocijo enega po stažu na
jmlajših društev v Zgornji Savinjski 
dolini.

Franjo Atelšek

Rezbar in čebelar Marko Goličnik iz Šmihela je na ogled postavil 
svoje zanimivo oblikovane panje ( fo to :  M a r i ja  L e b a r )

»Pri nas pridelujejo dober in kako
vosten med,« je  med drugim dejal 
novi m inister za kmetijstvo Iztok 
Jarc ob odprtju Mednarodne čebe
larske prodajne razstave. To so 
pripravili na prostoru Celjskega se
jm a 17. in 18. marca. Hkrati sta tam 
potekala še sejem Flora in sejem 
Poroka.

Minister je še povedal, da bo Slov
enija za čebelarjenje letos namenila
600.000 evrov. Menil je, da je slov
ensko predsedovanje Evropski uniji 
dobra priložnost tudi za čebelarje, ki 
želijo uveljaviti zaščito svojega medu 
kot posebnega kmetijskega pridel
ka. O skupnih vidikih kmetijstva in če

belarstva pa je  spregovoril tudi 
predsednik Kmetijsko gozdarske 
zbornice Peter Vrisk. Hkrati z razsta
vo je bil organiziran jubilejni, že tride
seti državni čebelarski posvet, Če
belarska zveza Slovenije pa je izdala 
zbornik o temah na posvetu.

Na razstavi je sodeloval tudi član 
Mozirskega čebelarskega društva 
Marko Goličnik iz Šmihela. Čebelar 
in rezbar, kakor seje sam predstavil, 
je postavil na ogled svoje posebne 
iz enega kosa lesa oblikovane pan
je in like na temo čebelarstva. Zan
imanje za njegovo izdelke je bilo 
veliko.

Marija Lebar

MLADI GASILCI NASLEDN IK I G AS ILSK IH  GENERACIJ

Popotnica za prihodnost
V Gasilski zvezi Zgornje Savinjske 

doline se zavedajo, daje bodočnost 
gasilstva odvisna od mladih, zato v 
vseh petnajstih društvih precej po
zornosti posvečajo prav delu z 
mladimi. Dosedanji načelnik mla
dinske komisije Damjan Nerad je na 
skupnem občnem zboru v Gorn
jem Gradu izpostavil pravto poslan
stvo in zavezo do vseh generacij, ki 
so skozi desetletja skrbele za obstoj 
gasilske organizacije.

Pomembnost dela z mladimi sta 
izpostavila tudi predsednik zgornje- 
savinjske gasilske organizacije

Janko Žuntar in njegova kolegica iz 
Šaleške doline Helena Brglez. Mla
di gasilci so dobra popotnica za 
prihodnost tudi za gornjegrajskega 
župana Stanka Ogradijo, ki se je 
zahvalil mentorjem, ker skrbijo za 
bodoče nosilce gasilske organiza
cije. Iz prebranih poročil je  lahko 
zaključiti, da so se mladi angažirali 
tako  pri p raktičnem  kot teo r
etičnem delu, in kar je še posebej 
hvalevredno, brez dlake na jeziku 
znajo opozoriti na napake, ki sprem
ljajo njihova prizadevanja.

Savinjčan

Na mladih svet stoji, je staro reklo, ki velja tudi za gasilce
( fo to :  E M S )



IRIS ŠKERBOT,
univ. d ip l. inž. agr. 
S p e c ia lis tk a  za  varstvo  
rastlin  pri K G Z  C e lje

Koruzni hrošč je  zelo nevaren 
škodljivec koruze, k ije  bil v Evropi 
prvič odkrit leta 1992 v okolici letal
išča Surčin pri Beogradu. V Sloveniji 
smo se s prvimi osebki srečali leta 
2 0 0 3  v Pom urju in Podravju, 
posamične najdbe pa so bile tudi na 
območju severne Primorske. Hrošč 
se sedaj širi po Sloveniji. S spre
membami Pravilnika o fitosanitar
nih ukrepih za preprečevanje šir
jenja koruznega hrošča (Ur.list RS 
št. 2 1 /04  in 106 /2006) in spreje
mom Zadrževalnega programa ko
ruznega hrošča 2 0 0 7 -2 0 0 8  s 
konca leta 2006 seje z letom 2007 
zadrževalno območje že razširilo v 
Zgornjo Savinjsko dolino in sicer na 
k.o. Ljubija.

Zadrževa lno  obm o čje  je 
združeno razmejeno območje, ki 
meji na napadeno območje in kjer 
obstaja nevarnost stalnega širjen
ja koruznega hrošča.

O m o rfo lo g iji in b io lo g iji tega 
hrošča, o poškodbah in škodah, ki 
jih  povzroča na koruzi in drugih 
rastlinah, smo v zadnjih letih veliko 
govorili in opozarjali tudi na širšem 
celjskem  obm očju . Večina 
pridelovalcev koruze ve, da so pos
ledice napada hrošča v primerjavi 
s posledicami napada ličink zane
marljive. Kažejo se v zm anjšani 
asimilacijski površini listov, slabši 
oprašenosti rastlin  in g luhosti 
storžev. Najpomembnejši in najag- 
resivnejši stadij koruznega hrošča 
so vsekakor ličinke, ki živijo v tleh in 
se hranijo na koreninah različnih 
gostiteljskih rastlin, najpomembne
jši gostitelj pa je koruza. Napadena 
rastlina se odzove z oblikovanjem 
sekundarnih korenin in razvojem 
opornih korenin, poškodbe pa se 
zrcalijo tudi v pomanjkljivi oskrbi 
rastline z vodo in hranili, kar se lahko 
odrazi v hujšem fiziološkem stresu. 
Posledično tako utrpimo količinsko

Koruzni hrošč na širšem celjskem

območju
in kakovostno izgubo pridelka. Po
datki o višini škode so zelo različni, v 
večini prim erov škod ljivec pov
zroča 10 do 30 % izpade pridelkov, 
po nekaterih podatkih pa celo 50 
in več odstotkov.

Najpomembnejši ukrep za pre
prečevanje š irje n ja  koruznega 
hrošča in zmanjševanje škod, kijih 
le-ta povzroči, je  ustrezen kolobar.

Na uspešnost borbe proti širjenju 
tega škodljivca bomo vplivali tudi z 
zatiranjem plevelov (zlasti tistih, ki 
predstavljajo alternativni vir hrane 
za škodljivca) in samonikle koruze, 
ustrezno obdelavo tal, ustreznim 
gnojenjem ... Kemično varstvo pa 
v naših razmerah trenutno pride 
do izraza le v primeru nanosa in
sekticidov na seme, saj za zatiran
je  hroščev še nim am o ustreznih 
strojev.

In kakšno ukrepanje prinaša 
pridelovalcem koruze oziroma last
nikom zemljišč na zadrževalnem 
območju uvrstitev katastrske 
občine v zadrževalno območje ko
ruznega hrošča?

Na zad rževa lnem  obm očju  
m ora jo  im etn ik i koruze za pre
prečevan je  š irje n ja  koruznega 
hrošča uvesti enega od ukrepov:

- dvoletni kolobar, tako da se ko
ruza prideluje na istem zemljišču 
samo enkrat v dveh zaporednih 
letih

-triletni kolobar, tako da se koru
za prideluje na istem zem ljišču 
dvakrat v treh zaporednih letih, če 
se ob ustrezni prognostični napo
vedi drugič seje po obdobju izle- 
gan ja  lič in k  koruznega hrošča 
(strniščna setev)

- triletni kolobar, tako da se koru
za pride lu je  na istem zem ljišču 
dvakrat v treh zaporednih letih in 
sicer vsakič v kombinaciji z učink
ovito uporabo insektic idov proti 
odraslim  hroščem (škropljenje v 
avgustu). Dovoljena je  tudi upora

ba drugih ukrepov, ki dosežejo po
dobno raven obvladovanja tega 
organizma, zlasti pride v poštev 
setev z insekticidom fretiranega 
semena v drugem zaporednem 
letu setve koruze.

V nobenem primeru se koruza 
na zadrževanem območju na isti 
njivi (GERK-u) ne sme pridelovati 
tri leta zapored. Ustreznost kolo

barja se bo ugotavljala od leta prve 
razmejitve območja po letu 2004, 
torej na območju k.o. Ljubija od 
leta 2007.

Vse p ride lova lce  koruze na 
našem območju smo kmetijski sve
tovalci v preteklih letih že opozarjali 
o pomenu kolobarja in prednostih, 
kijih prinaša, veliko dela pa nas vse 
skupaj vsekakor še čaka. Dodatne

Delo Iztoka Vrhovca lahko bere
mo kot zgodbo 15-letnega Nejca ali 
kot priročnik za najstnike, starše in 
vzgojitelje. Avtor opisuje fanta v 
najbolj občutljivem  življenjskem 
obdobju. Nejc ni več otrok, pa tudi 
odrasel človek še ne. Je v obdobju 
razvoja, v katerem močno potrebu
je sopotnike, ki mu pomagajo reše
vati vsakdanje težave in odgovarja
ti na številna vprašanja. Potrebuje 
starše in prijatelje, toda mama je 
utrujena od dela in obremenjena z 
vsakdanjimi skrbmi, oče pa seje že 
pred leti odselil. Tudi s prijateljem je 
Nejc prišel navzkriž.

V tem  na videz brezizhodnem 
položaju se pojavi Možicelj, ki Nejcu 
pomaga s pogovorom in nasveti.

informacije so vam dostopne tudi 
pri vaših kmetijskih svetovalcih, 
sve tova lc ih  sp e c ia lis tih  za 
posam ezna področja , trgovcih, 
kjer kupujete seme poljščin , na 
spletnih straneh FURS-a ...Vseka
kor pa je  sedaj še čas, da v miru 
razmislimo, koliko in kakšno krmo 
za živino potrebujemo na kmetiji 
vsako leto in kako bomo v bodoče 
na vsa polja uvedli ko lobar ter 
hkrati pridelali dovolj visoko kako
vostne krme za dom ače živali. 
Glede na razmejitev območja za 
razmišljanje o uvedbi kolobarja 
na naših njivah da ali ne, ni več 
veliko časa, ampak je potrebno z 
izvedbo kolobarja začeti že 
danes ali jutri.

Tudi s tem nevarnim škodljivcem 
koruze se bom o navadili živeti, 
seveda pa bom o m ora li poleg 
miselnega preskoka narediti tudi 
p rak tičn i preskok -  preskok v 
utečenem  načinu  km etovanja. 
Vzemimo pojav tega škodljivca na 
našem območju hkrati kot grožnjo 
monokulturni pridelavi koruze in kot 
izziv.

Svet postane razumljivejši in življen
je lažje. Vsak ima svojega Možiclja, 
ki mu pomaga skozi življenje, le najti 
ga mora.

V  nobenem  prim eru se  koruza na zadrževanem  obm očju  
na isti njivi (GERK-u) ne sm e p ridelovati tri le ta  zapored . 
U streznost ko lob arja  s e  bo ugotav lja la  od leta  prve raz
m ejitve  obm očja po letu 2 0 0 4 ,  tore j na obm očju k.o. Lju
b ija  od leta  2 0 0 7 .

KNJIGA MESECA 
V KNJIŽNICI MOZIRJE

Možicelj ali Kaj bi otroci 

sploh radi



Mozirje je imelo Kar nekaj znamenitih mož, to 
pričajo spominska obeležja na hišah in pred šolo. 
Tudi na Goričarjevi hiši, kjer je v mladosti živel dr. 
Jože Goričarje  plošča, kije  namenjena njegov
emu spominu.

V januarju tega leta je minilo 100 let od rojstva 
dr. Jožeta Goričarja, mednarodno uveljavljenega 
pravnika in sociologa, univerzitetnega profesor
ja, akademika in znanstvenika. Poudariti mora
mo, da velja dr. Jože Goričar za začetnika slov
enske sociologije.

Leta 1930 je diplomiral na Pravni fakulteti v 
Ljubljani, doktoriral pa je v Zagrebu. Leta 1944 se 
je vključil v NOB, po letu 1945 pa je deloval v pra
vosodju. Za docenta na Pravni fakulteti v Ljubljani 
je bil izvoljen leta 1951, leta 1975 je postal redni 
profesor na tej fakulteti. Od 1961 je bil predstojnik 
katedre za sociologijo in bil v letih 1965 do 1977 
tudi predstojnik katedre za sociologijo in teorijo 
države ter prava na ljubljanski pravni fakulteti.

Posvetil se je izobraževalnim programom in 
postal sodelavec Inštituta za družbene vede v 
Beogradu ( 1955 do 1961 ). Delal je  tudi na inšti
tutu za sociologijo in filozofijo pri ljubljanski uni
verzi. Nekaj časa je bil direkfortega inštituta. Bilje

V SP O M IN  NA DR. JOŽETA GORIČARJA

Mozirjan 

velikega slovesa
prvi predsednik Jugoslovanskega združenja za 
sociologijo. Urejalje reviji Ljudski pravnik (kasne
je Pravnik) in Sociologija.

Leta 1969 je  bil izvoljen za dopisnega, 1976 
pa za rednega člana Slovenske akademije zna
nosti in umetnosti. 1979. leta so mu podelili čast
ni naslov -  zaslužni profesor. V tem letuje prejel 
tudi Kidričevo nagrado. V letih 1980 do 1985 je 
delal kot glavni tajnik SAZU v Ljubljani. Poleg vsega 
je bil častni član Komiteja direktorjev v Evropskem 
centru zo koordinacijo raziskav in dokumentac
ijo družbenih znanosti na Dunaju, bil pa je tudi član 
Inštituta za pravo in sociologijo v Bruslju.

Dr. Jože Goričarje bil pisec številnih strokovnih 
razprav in učbenikov obče sociologije. V času od 
1951 do 1981 jih je izšlo šestv slovenskem in enajst 
v srbsko-hrvaškem jeziku. Smrt je dr. Goričarja do
letela februarja 1985 v Novem Sadu, ko se je  
udeleževal srečanja jugoslovanskih sociologov.

Mozirjani so ga spoštovali, cenili in ga imeli radi, 
saj je med nje prihajal, če je to le bilo mogoče. S 
soprogo Fanči sta prehodila vso bližnjo in daljno 
okolico Mozirja in sta bila obče znana in priljublje
na. Med nami, ki smo dr. Goričarja radi obiskovali 
in z njim prijateljevali, je bil trdno vodilo in zgled 
pokončnega človeka. Kot mladenič je bil znani 
alpinist in vse življenje odličen fotografski snema
lec Zgornje Savinjske doline.

Med službovanjem v Mariboru, zaposlenje bil 
kot odvetniški pripravnik, je bil leta 1936 med vid
nimi ustanovitelji fotokluba Maribor, ki deluje še 
danes. Znal je poiskati posebno zanimive po
glede skozi fotoaparat; njegove fotografije so bile 
objavljene v različnih knjigah in revijah. Takega 
smo poznali v Mozirju.

Ko sem mu govoril v zadnje slovo, sem zaključil 
žalne besede s pesnikovo modrostjo: »Umrl je 
mož -  ne ni umrl, le trudne je oči zaprl.« In res, 
med nami je še vedno živ spomin na njega, ki 
nam je bil vzor in nepozaben mentor.

Aleksander Videčnik

ZAVAROVALN ICA M A R IB O R

Hitrejša rast premij kot odškodnin
V Zavarovalnici Maribor (ZM) so zadovoljni s 

poslovanjem v letu 2006, saj so zbrali za 211,5 
milijona evrov zavarovalnih premij, kar predstav
lja 11,6-odstotno rast v primerjavi z letom 2005. 
Zavarovancem so ponudili vrsto novih in dopol
njenih zavarovanj, prepoznavnost in ugled ZM v 
javnosti pa sta narasla.

V Zavarovalnici Maribor načrtujejo, da bodo v 
letu 2007 zbrali 229 milijonov evrov premij, kar 
pomeni za 8,3 odstotka več premij kot v letu 
2006. Tolikšno rast nameravajo doseči z inten

zivnim marketinškim delovanjem tako na po
dročju premoženjskih kot tudi življenjskih zavar
ovanj. Ob navedeni rasti premije v ZM načrtujejo 
minimalno rast škod. V letošnjem letu naj bi iz
plačali za 136,5 milijona evrov odškodnin, kar 
predstavlja  2,4-odstotno rast glede na leto 
2006. Ob hitrejši rasti premij kot škod naj bi hitreje 
rasel tudi dobiček. Za leto 2007 planirajo devet 
milijonov evrov čistega dobička, kar predstavlja 
24-odstotno rast glede na leto 2006.

Franci Kotnik

r

b m o .

10  /e tc  ...

ZGORNJESAVINJSKI PODJETNIŠKI 
CENTER TUDI 

FORMALNO USTANOVLJEN
Prejšnji teden, natančneje 4. marca, je 

bila na sedežu Zgornjesavinjskega podjet
niškega cen tra  v Mozirju krajša sloves
nost, na kateri so ustanovitelji centra urad
no podpisali notarsko listino o njegovi us
tanovitvi. ZPC so ustanovile zgornjesavin- 
jske občine, obm očna obrtna zbornica, 
podjetji Epsi Nazarje in Vising Mozirje ter 
samostojni podjetnik Rudi Hramec. ZPC naj 
bi v perspektivi postal razvojni center za 
celotno dolino in naj bi uspešno deloval v 
smislu pridobivanja državnega denarja za 
lokalni razvoj.

2 0  /e H  ...

VEČ ZA TURIZEM NA REČICI
Na Rečici so komaj ustanovili turistično 

društvo in že na prvem letnem zboru ugo
tavljajo določene premike, predvsem pa 
vse večje zanim anje krajanov za tujski 
promet. Letos v društvu predvsem želijo 
pritegniti več ljudi v  članstvo, pa čeprav 
je število sedanjih (128) že kar ugledno. 
Letošnje posebno pomembno delo bo pre
m estitev sram otilnega kamna na mesto, 
kjer je nekoč stal. Hkrati ga bodo še zašči
tili.

3  O /e H  ...

OBSEŽNE NALOGE V KMETIJSTVU
Na razširjeni seji se je v petek, 11. mar

ca, sestal svet za družbenoekonom ske 
odnose  v km etijstvu  p ri p red sed stv u  
občinske konference SZDL Mozirje. Ugo
tovili so, da kmetijstvo v Gornji Savinjski 
dolini temelji predvsem na govedoreji, v 
prihodnjem obdobju pa bo moralo razre
šiti precej problemov in opraviti obsežen 
splet nalog. Potrebno bo pospešeno or
ganiziranje pašnih in  strojnih skupnos
ti, k je r so dan i pogoji za skupno 
pridelovanje. V hribovitem svetu bo treba 
vsem perspektivnim  kmetijam omogoči
ti, da s pomočjo kreditov  in  strokovne 
službe čim prej preusmerijo gospodarjen
je v tržno proizvodnjo.

T a tia n a  G olob



JU-JITSU KLUB SA M U R A J

Organizatorji državnega prvenstva in vice

prvaki Slovenije
Ju-jitsu klub Samuraj iz Gornjega Grada je  v 

soboto, 24. marca, organiziral ekipno državno 
prvenstvo v ju-jitsu za kadetske, mladinske in 
članske kategorije. Tekmovanje se je udeležilo 
dvanajst ekip iz sedmih ju-jitsu klubov Sloveni
je. Na tekmi so Ju-jitsu klub Samuraj zastopali 
člani moške članske ekipe in sodnik Ivo Ermenc.

Moška članska ekipa gornjegrajskega Ju
jitsu kluba Samuraj je osvojila naslov vice 

prvakov Slovenije ( fo to :  T a d e j S te rg a r )

Ekipo Samurajev so zastopali Marko Šikonja 
do 62 kg, Gregor Ročnik do 77 kg, Andraž Drčar 
do 85 kg, Tomi Stankovič do 94 kg, Tadej Ster
gar nad 94 kg in David Stergar (rezerva do 77 
kg). V prvi borbi so se kot lansko leto srečali z 
ekipoju-jitsu kluba ADK iz Maribora. Kljub man
jkajočem u tekmovalcu do 69 kg so ADK pre
magali in si odprli možnosti za dosego zlatega 
odličja.

V nadaljevanju se je ekipa Samurajev borila 
proti aktualnemu ekipnemu državnemu prvaku, 
Policijskem klubu borilnih veščin (PKBV) iz Cel
ja. Kljub borbenosti in dvema zmagama so mor
a li le tos C eljanom  p rizn a ti p rem oč. K ljub 
izgubljeni borbi proti njim so se tekmovalci or
ganizatorjev skoncentrirali na naslednjo borbo.

Zadnja priložnost za sam ura je je  bila pre
magati ekipo Društev borilnih veščin Katana iz 
Globokega. Kljub okrnjeni ekipi zaradi poškodbe 
enega izmed tekmovalcev so Katano prema
gali s »tuli ipponi« (največje število možnih točk) 
v štirih od šestih kategorij.

Katero mesto bi ekipa samurajev osvojila, je bilo 
odvisno od zadnje in odločilne borbe med PKBV 
in ADK. PKBV je premagal ADK in tako ponovno 
postal ekipni državni prvak v članski kategoriji.

Ekipa Ju-jitsu kluba Samuraj je postala vice 
državni prvak in tako potrdila dobro delo kluba in 
veliko borbenost tekmovalcev. Ponovno pa so 
izkazali kot dobri organizatorji in tekmovalci.

Vikend pred ekipnim držanim tekmovanjem 
so se udeležili tekmovanja v Pievo di Cento (Bo- 
lonja, Italija). V kategoriji članic se je  pomerila 
Suzana Sternad, ki je  zasedla peto mesto. Na 
Italia Open sta nastopila tudi David Stergar in 
Gregor Ročnik (oba v kategoriji članov do 77 
kg). Ročnikje ponovil uspeh lanskoletnega tek
m ovanja  v Ita liji. S p rikazan o  teh n iko  in 
borbenostjo se je  uvrstil na tretje mesto, David 
pa na deveto.

Doseženi rezultati so kazalec dobrega začet
ka napornega tekmovalnega leta. S tekmovan
jem nadaljujejo mladi člani kluba na državnem 
prvenstvu v borbah, ki bo v soboto v Šempetru.

Barbara Virant
Gregor Ročnik pri izvajanju meta »harai- 

goshi« V Italiji ( fo to :  T a d e j S te rg a r )

O SN O V N A  ŠOLA  BLAŽA A RN IČA  LUČE

Lucanke v finalu državnega 

prvenstva

Lučke odbojkarice so se pred domačo publiko uvrstile na finale državnega prvenstva osnovnih 
šol v odbojki za starejše deklice ( fo to :  E M S )

Polfinalne boje državnega prvenstva osnovnih 
šol v odbojki za starejše deklice, ki so potekali v 
telovadnice lučke osnovne šole, lahko mirno 
označimo za športno poslastico. Ekipe, ki so za
stopale barve osnovnih šol Benedikt, II. OŠ Celje, 
OŠ Bojana Ilicha Maribor in Osnovno šolo Luče 
so na trenutke prikazale vrhunsko odbojko, med 
enakovrednimi ekipami pa so na veselje številn
ih navijačev izstopale prav domačinke. Te so su
vereno osvojile  prvo mesto, ki vodi v fina le  
državnega prvenstva.

Lučanke so edini set izgubile proti ekipi iz Ben

edikta, ki se je  uvrstila na drugo mesto pred od
bojkaricami iz Maribora in Celja. K uspehu so 
precej pripom ogli tudi številni navijači, ki so 
domačinke vzpodbujali do skupne zmage. Ra
zumljivo je, da sta po zadnji odločilni tekmi proti 
Mariborčankam sijala od ponosa in navdušenja 
tudi športni pedagog in trener Rajko Rudnik in 
ravnateljica Valerija Robnik. Povsem upravičeno, 
saj osnovna šola v Lučah od nekdaj velja za val
ilnico športnih talentov, ki v različnih športnih 
zvrsteh dosegajo vrhunske rezultate.

Savinjčan



2. SLO VEN SKA  F U ISA L  LIGA -  VZHOD - ZADNJI KROG

V pričakovanju današnje prve tekme 

kvalifikacij s Sevnico
Zadnji krog rednega dela in gos

tovanje Cerkvenjaka Gostišče An
ton v Nazarjah je bilo zgolj formal
nost saj tekma ni odločala praktično 
o ničemer. Gostje ostajajo v družbi 
drugoligašev, Nazarčani pa so si že 
pred to zm ago zagotovili drugo 
mesto na vzhodu, karjim omogoča 
kvalifikacije za ponovno uvrstitev v 
elitno prvo ligo.

Njihov nasprotnik bo Sevnica, ki

je  osvojila prvo mesto na zahodu, 
prva kvalifikacijska tekma pa se 
igra že danes v Nazarjah, ob 20.uri. 
Uspeh ali neuspeh v tako pomem
bnem srečan ju  je  lahko ve liko  
odvisen tudi od navijačev in ambi
enta, ki ga le-ti ustvarijo, zato vas 
vabimo, da si prav gotovo zanimivo 
dogajanje ogledate v čim večjem 
številu.

Franjo Pukart

Rezultati zadnjega kroga: Nazarje Glin : Cerkvenjak Gostišče Anton 
4:1, Benedikt : Miklavž 8:8, Bioterme : Slovenske Gorice 10:4, Martinišče 
: Marinci 5:8, prosta ekipa -  Tomaž.

Lestvica po rednem delu prvenstva: 1. Tomaž 41,2. Nazarje Glin 39,
3. Bioterme 30,4. Marinci 2 8 ,5 . Slovenske Gorice 22,6. Benedikt 17,
7. Cerkvenjak 14,8. Martinišče 12,9. Miklavž 6.

KMN Nazarje Glin : KMN Cerkvenjak Gostišče 
Anton 4:1 (1:0)

Nazarje. Športna dvorana. Gledalcev 150. Sodnika: Dejan Nikolič in Elvis 
Fatič. Delegat: Franc Slatič.

Strelci: 1:0 Urtelj (6), 2:0 Ipavec (21), 3:0 Metulj (22), 4:0 J. Šemenc 
(27), 4:1 Čuček (35).

KMN Nazarje Glin: Tratnik, Matič, Videmšek, K. Šemenc, Ipavec, Metulj, 
Urtelj, J. Šemenc, Supin, trener: Viktor Uršnik.

KMN Cerkvenjak: Žmavc, Lorenčič, Šileč, Čuček, Kovačec, Podgoršek, S. 
Lorenčič, Štrucl, Firbas, trener: Božo Kostanjevec.

Rumeni karton: Urtelj (Nazarje Glin), Žmavc (Cerkvenjak).
Igralec tekme: Marjan Ipavec (Nazarje Glin).

Strelci: 1. Blaž Metulj (Nazarje Glin) 4 9 ,2. Aleš Lasič (Benedikt) 36,3. 
Ervin Mori (Miklavž) 3 2 ,4. Jure Šemenc (Nazarje Glin) 30...

Pari kvalifikacij za vstop v 1. ligo:
KMN Nazarje Glin : KMN Sevnica 
KMN Extrem Ribnica : Tomaž

O D BO JK A R SK I  KLUB KLS LJUBNO

Prvi poraz
ljubenskih odbojkaric

Vabljeni na tekmo 

odločitve
Klub malega nogometa Nazarje vabi vse ljubitelje okroglega usnja na 

prvo tekmo kvalifikacij za vstop v 1. slovensko ligo malega nogometa - 
»futsala«, ki bo danes, v petek, 30. marca, ob 20. uri v Športni dvorani 
Nazarje.

Če želimo v naslednji sezoni gledati še kvalitetnejša srečanja v 
domačem športnem hramu, nikar ne zamudite nocojšnje prve tekme 
odločitve med Nazarje Glinom in Sevnico.

Uprava, strokovno vodstvo in igralci KMN Nazarje

PLAN IN SKO  D RU ŠTVO  LUČE

Planinsko d ruštvo  Luče je  na 
nedeljo, dan po tra d ic ion a ln im  
Arničevim zimskim  pohodom na 
Raduho organiziralo letos že 5. ju 
bilejni veleslalom za Joškov me
m o ria l. O rg a n iza to rji so k ljub  
pomanjkanju snega z veliko tru 
da p rip ra v ili o d ličn o  p rogo na 
planini Javorje - le dober streljaj 
oddaljeni od Loke - na kateri se je 
v za n im iv i s m u ča rsk i tekm i 
pom erilo preko trideset tekm ov
alk in tekmovalcev iz Zgornje Sav
injske in Tuhinjske doline.

Najboljši čas tekme je  dosegel 
Tomaž Robnik iz Luč, najboljša 
med predstavnicami nežnejšega 
spola pa bila prav tako domača 
te km o va lka  dob esed no  izpod 
Raduhe, Pavla Voler. V ekipni tek
mi sta se pomerili ekipi lučkega in 
g o rn je g ra jske g a  p la n inske g a  
društva. Letos so imeli za kanček 
več sreče domačini, ki so zm aga
li z m inimalno prednostjo. Lansko 
leto so bile namreč vloge zamen
jane.

Franjo Atelšek

Na tretjem turnirju odbojkarskega 
turnirja A lige vzhod za starejše dek
lice, kije potekal v Celju,je bila ekipa 
odbojkarskega kluba KLS Ljubno le 
delno uspešna. Ljubenke so morale 
v prvi tekmi priznati premoč odličnih 
odbojkaric ekipe iz Prevalj, ki sojih 
prem agale z rezu lta tom  2:1. Z 
enakim rezultatom pa so odbojka
rice ljubenske ekipe prem agale 
vrstnice OK Šempeter.

Ekipa OK KLS Ljubno je na lestvi
ci po tretjem turnirju zadržala dru
go mesto, ki ga deli z odbojkarica
mi OK Prevalje. Na naslednjem 
turnirju, ki bo potekal 15. aprila, 
bodo igralke OK KLS Ljubno nas
top ile  v Šempetru, kjer se bodo 
p om e rile  z d o m a č in ka m i in s 
prvouvrščeno ekipo Nove KMB iz 
Maribora.

Franjo Atelšek
Uspela veleslalomska 

tekma na Raduhi Hvala vzgojiteljicam vrtca Mozirje
V petek, 23. marca so nam otroci vanja kot je bilo Gregorjevo in ma-

vrtca  Mozirje z vzgo jite ljicam i 
pripravili čudovit nastop za praznik 
mamic. Najlepše darilo je, ko gledaš 
svojega otroka, ki se s pomočjo 
vzgojiteljic trudi pokazati, kaj zna in 
zmore, čeprav je  to čisto majhen 
sonček ali predšolska veverička. 
Imam otroka v skupini Polžkov in 
skupini Veveric. Ko opazujem delo 
vzgojiteljic, se večkrat vprašam, od 
kod jim  toliko energije in idej, da 
lahko ob praznikih, še posebej letos 
m arca poleg svo jih  obveznosti 
pripravijo še tako prisrčna prazno-

terinski dan. Vem, da jim  marsikat
ero noč krati spanec skrb, kako svo
je ideje, ki so sijih zadale, tudi ures
ničiti. Kljub vsemu vsako jutro nas
mejane pričakajo naše otroke. Zato 
bi se jim  rada najiskreneje zahvali
la, z željo, da jim  tega poleta in 
delovnih moči za pripravo omen
jenih praznovanj, varstva ter po
moči pri vzgoji naših navihančkov 
nebi nikoli zmanjkalo.

Gabrijela Petek 
Šolska ulica 39 

Mozirje



Hitra
Če bodo čez kakih pet let zares 

začeli z gradnjo hitre ceste med 
Avstrijo in Hrvaško v smeri sever -  
jug, smo lahko tega veseli že danes. 
Menim, da ogorčenje in razočaran
je, ker se z gradnjo še ne bo kar 
začelo, ni čisto na mestu. Je pa res, 
da se brez p riga n ja lcev  n ik jer 
nikamor ne pride. Dokončali nismo 
niti cestnega križa, kije  še bistveno 
važnejši. Že zdaj nam še kako koris
ti. Vsega se pač ne da uresničiti 
naenkra t in na horuk. Vsaj v 
primeru, da bo cesta res taka kot je 
treba. Nikakor le dvopasovna. Ču
dim se, daje lahko kdo sploh pomis
lil tudi na to možnost. Odkrito pov
em, da mu ni v čast, ker ni znal te 
"pam etne" zam isli obdržati kar 
zase. Z njim vred lahko sicer laiki 
dajemo predloge, odločali pa bodo, 
vsaj upam tako, navsezadnje ven
darle strokovnjaki, ki se zavedajo, da 
se ceste ne gradijo za včeraj am
pak za jutri.

Za ogorčenje in razočaranje pa 
vendarle gre tudi pri meni. Namreč 
do šaleške stran i. Ne ravno do 
občanov kar na splošno, ampak do 
vodilnih in s tem odločujočih tudi

cesta
glede trase bodoče ceste. Šaleška 
dolina bo imela obravnavano ces
to  tako  a li tako  na svojem  
"dvorišču", pet minut vožnje sem ali 
tja. Kje je  torej potreba ozirom a 
smisel, da nam oporekajo zahodno 
varianto ceste, ki bi bila nedvomno 
bistvenega pomena, da se odpre
mo svetu, pa tudi svet nam. Še bi 
razumel, če bi verjel, da jim  naša 
s ituacija , dejstvo, da smo kot v 
slepem črevu, ne bi bila dovolj jas
na. Toda Velenjčani vidijo le sebe. 
Cesto hočejo prav pred svojimi vrati.

Sprašujem se, če je po vsem tem 
še vedno pametno povezovati se v 
SA-ŠA regijo. Ali res nujno rabimo 
partnerja, ki bo gledal le nase in 
torej delal v našo škodo? Mar ni 
bolje, da še naprej ostanemo "ledik 
in fraj"? No, na srečo glede ceste 
še ni vse izgubljeno. Lobirati, torej 
p iha ti na duše, bo treba tud i v 
Ljubljani. Bolj važno, da smo bili 
zraven, je bilo le še takrat, ko so delili 
pamet, zato vemo, da moramo biti 
tudi tokrat.

Janez Mavrič 
Attemsov trg 8 

Gornji Grad

Zahteva po razvojnih možnosti -  odgovor g. 
Francu Severju

Pod zgornjim naslovom je  g. Ja
kob Presečnik v prejšnji številki SN 
zapisal svoja stališča v zvezi s tretjo 
razvojno osjo. Sicer ne vem, zakaj 
je  ta svo ja  s ta lišča  naslovil kot 
odgovor g. Francu Severju, ker ga 
nisem o ničemer spraševal. V ted
niku SN sem se le odzval na omen
janje mojega imena v zvezi s tretjo 
razvojno osjo in pri tem citiral zapis, 
v katerem je  g. Jakob Presečnik 
zatrdil, da »precej močna opozicija 
v velenjskem mestnem svetu na 
čelu s svetnikom Francem Sever
jem (SDS) namreč odločno zagov
arja za Zgornjo Savinjsko dolino 
povsem nesprejem ljivo rešitev«. 
Ker se »precej močna opozicija v 
velenjskem mestnem svetu na čelu 
s svetnikom  Francem Severjem 
(SDS)« dokazljivo ni opredeljevala 
o rešitvi, kje naj bi potekala cesta 
tretje razvojne osi, sem se čutil 
dolžnega na to opozoriti. In iz tega 
je tudi sledil logičen zaključek, daje 
informacija na podlagi katereje bila 
izrečena Presečnikova sporna trd
itev izmišljena in neresnična. Torej, 
če bi bil namen g. Jakoba Presečni

ka velika skrb za potek tretje razvo
jne osi, bi bil z mojim stališčem in 
stališčem velenjske SDS lahko za
dovoljen. Namreč, to stališče v niče
mer ne izključuje Zgornje Savinjske 
doline, je  pa res, da opozarja, da bo 
trasa hitre ceste (po vsej verjetnos
ti), odvisna od razvojnih vizij obeh 
dolin, tako Zgornje Savinjske kot tudi 
Šaleške doline. In tu nastane velika 
zadrega, kajti uporabnih razvojnih 
vizij žal ni. Namesto, da bi se v obeh 
dolinah bolj podvizali in ustvarili raz
vojne vizije, se bolj kot to vztrajno 
vsiljuje politizacija tretje razvojne 
osi, kar nikakor ni v korist našima 
dvema dolinama niti ljudem, ki v njih 
živimo. In na moje presenečenje, pri 
tem izstopa ravno g. Jakob Pre
sečnik.

Mene njegova politizacija niti ne 
moti, čeprav nam ne more prinesti 
rešitev za čim hitrejši razvoj. Moti pa 
me, ko se iskanje rešitev uporablja 
za nekakšno politično obračuna
vanje in se pri tem hudo podtika. Kot 
na primer g. Jakob Presečnik v zad
nji številki SN, ko mu naj bi bila dobro 
znana moja odkrita in celo prikrita

©

prizadevanja za potek trase vzhod
no od Velenja. Sicer ne vem, kaj so 
to prikrita prizadevanja (mogočeje 
g. Jakob Presečnik mislil na tista 
prizadevanja, ko spim), a z gotov
ostjo lahko zatrdim, da so bila vsa 
moja prizadevanja doslej usmerje
na in so še vedno usmerjena k iskan
ju  take rešitve, ki bi obema dolina
ma omogočila razvojni napredek.

G. Jako bu  P resečn iku  s ice r 
želim, da bi bil vselej vesel in ne 
samo takrat, ko piše pisma žup
anom Zgornje Savinjske doline, a 
ne morem mimo njegovega nači
na doseganja konsenza, kar ga 
bo verjetno malo razžalostilo. Ne 
razum em  nam reč, da se lahko 
dosega konsenz s takim  p isan
jem  in s takim i stališči do sogov
ornikov, kot jih  je  g. Jakob Pre
sečn ik predstavil v zadnjih  šte
v ilkah SN. Razen seveda, če ni 
mislil na konsenz zelo ozkega kro
ga ljudi v katerega ne sodijo ne
pridipravi, ki bi skalili »ustvarjalni« 
m ir tega kroga pri načrtovanju  
tretje razvojne osi. In med te ne
prid iprave je  uvrstil kar celotno 
opozicijo v velenjskem mestnem 
svetu, ki je, mimogrede, poveza
na v un ijo  sve tn ikov  za razvo j 
mestne občine Velenje in pred

stavlja polovico mestnega sveta.
Ne vem nad čem so bili razočara

ni župani na okrogli mizi OGZ, ki jo  
omenja g. Jakob Presečnik, vem pa 
nad čem so bili razočarani velen
jsk i gospodarstveniki. Bili so ra
zočarani nad terminskim planom 
tretje razvojne osi, s katerim naj bi 
se umeščanje v prostor in izgradn
ja  te osi prestavilo v čas po letu 
2012. Nad potekom tretje razvojne 
osi v naravi oziroma z njeno traso 
niso mogli biti razočarani, saj trase 
še sploh ni.

Saj ne da bi želel biti hudomušen 
do g. Jakoba Presečnika, ampak 
ravno bodoča pokrajina SAŠA bo 
pokrajina z najslabšimi razvojnimi 
statističnim i kazalci v zadnjih 15. 
letih. Nad tem podatkom bi se mor
ali dolgoletni politiki v obeh dolinah 
krepko zamisliti. In eden od teh je 
tud i g. Jakob Presečnik. Torej, 
utemeljeni strahovi so v dolgolet
nem razvojnem nazadovanju in ne 
pred velenjsko SDS in mano oseb
no. Pa naj gre pri tem za tretjo raz
vojno os ali kar koli drugega, kar bi 
obem a dolinam a p rineslo  pre
potreben razvojni razcvet.

Franc Sever
Črnova 35e 

Velenje

Donatorstvo regionalni Bolnišnici Topolšica za 
nakup sodobnega medicinskega aparata CT -  

za odkrivanje bolezni rakavih novotvorb
Spoštovani v uredništvu, spoš

tovane bralke in bralci Savinjskih 
novic!

Sporočam vam, da med drugimi 
tudi sam sodelujem v donatorstvu 
za nakup sodobnega medicinske
ga aparata CT (to je medicinska, 
sodobna naprava za zgodnje od
krivanje pojava bolezni -  rakastih 
novotvorb pri ljudeh). Akcijo je  or
ganizirala tukajšnja regijsko nam 
najbližja Bolnišnica Topolšica.

V ta namen sem iz svojstva ljubi
teljskega, sam orastniškega liko
vnega ustvarjanja namenil 7 0 svo
jih, po formatu manjših (m iniatur
nih) likovnih del, unikatov tehnike 
tempero, odtisov na podlago risal
nih šeleshamer listov papirja. Ta 
svoja likovna dela sem razstavil v 
svojem likovnem ateljeju v Levstik
ovi ulici št. 9, v Mozirju. Likovna dela 
bodo na ogled in v p roda jo  za 
zgoraj omenjeni namen -  dona
torstva, od 15. 3. do 15. 4. 2007. 
leta, to je  en mesec dni. Da sem

konkreten. Cena je dokaj dostop
na, saj je  določena za a /2 0  evrov, 
to je brez okvirja, z okvirjem in pod 
steklom pa a /3 0  evrov. No, v atel
jeju sem sicer razstavil nad 250 
likovnih del. To so likovna dela iz 
zadnjega obdobja -  tehnike tem
pero. Razstavljenih pa je  to liko  
zato, da bodo tisti, ki bodo zainter
esirani za nakup, lahko izbirali po 
svoji želji, in da rečem po okusu, 
glede vsebine, barve, motiva, fig
uralike in barvnih nians, odtenkov 
ter podobno.

O tem  m ojem  sodonato rstvu , 
povem, da je tud i širša javn os t 
Štajerskega območja dokaj dobro 
obveščena in sicer z naslednjimi 
mediji javnega obveščanja: - os
redn ji š ta je rsk i dnevn ik  Večer 
M aribor, z dne 20. in 23. 3. na 
straneh Celjsko ter tekoče dnevno 
objavljanje  v rubriki Prireditveni 
vodnik, z naslovom Mozirje...; Ra
dio Velenje in tednik časopis Naš 
čas iz Velenja, z dne 22. 3. je  na



straneh rubrike Kultura objavil tudi 
prikaz nekaterih likovnih del, ki so 
v mojem ateljeju določeni za to 
donatorstvo; Televizija VTV Velen
je, je vsa moja likovna dela, ki so 
namenjena v donatorstvo, video 
posnela v ateljeju in bodo na pro
gramu VTV Velenje prikazana tudi 
v naslednjih dneh oz. tednih v odd
ajah kot sta Dobro jutro  in Jesen 
življenja... (No, to sem omenil zato, 
da bi se eventualni interesenti za 
nakup teh likovnih del, lahkote prej 
ogledali po TV in se po tem odločili.

Ja, z vsebino teh vrstic pa želim, 
da so obveščeni o tem mojem do
natorstvu, spoštovane bralke in 
bralci Savinjskih novic po Zgornje- 
savinjski dolini in drugje, do kamor 
seže jo  naše novice, seveda v 
(m eni) še posebej priljubljeni ru
briki Pisma bralcev.

Ob zaključku teh vrstic in povabi
lo na to  d on a to rsko  likovno 
postav itev, razstavo , še m oje 
skromno razmišljanje: Marni lepo,

če se človek odloči v tako lepo 
stvar, kaj malega prispevati... Pa da 
ima potem še doma o tem spom
inek ... Trajni pomnik, da je  tedaj 
nekaj vrednega postoril. Npr. sliko, 
ki jo  ob taki priliki kupi je prav gotovo 
nekaj takega, kar mu ob spomin
janju daje prijetne občutke, saj si 
jo  sam po svojem čutenju določi 
oz. izbere. Bodi dovolj.

Pripis: V izogib eventualnih dvo
mov na poštenje, povem, da je  
odveč, saj se v ateljeju vodi evi
denca s popolnim naslovom kup
ca in njegovega vplačila. Seznam 
pa bo ob zaključku oddan skupaj 
z gotovino pristojni s lužbi v Od
boru za to donatorstvo v Bolniš
nico Topolšica. (Red je  lepa čed
nost!)

Z najlepšimi željami Vas pozdrav
ljam avtor likovnih del, donator in 
pisec teh vrstic:

Vlado Parežnik 
Levstikova 9 

Mozirje

Č R N A  K R O N I K A
•  V ŠOLI UKRADEL TLAČNI ČISTILEC

Mozirje: 21. marca v jutranjih urah je  neznani storilec iz kotlovnice 
mozirske osnovne šole ukradel tlačni čistilec. Šoloje oškodoval za okoli 
300 evrov.

•  ZADRŽAN DO IZTREZNITVE
Ljubno ob Savinji: 22. marca je patrulja Policijske postaje Mozirje v 

okolici Ljubnega ustavila voznika neregistriranega osebnega avtomo
bila, kije kršil cestno prometne predpise. Ker je s kršitvijo nadaljevalce 
bilo zoper njega odrejeno pridržanje do streznitve. Za svoje dejanje se 
bo moral zagovarjati na sodišču.

•  VLOM V OBČINSKE PROSTORE
Rečica ob Savinji: V noči na 23. marec je neznani storilec vlomil v 

prostore občine Rečica ob Savinji. Iz notranjosti je odnesel dvd predva
jalnik, računalnik, monitor in 200  evrov gotovine.

•  PRETEPAČA NAD GOSTE LOKALA
Nazarje: 24. marca v večernih urah je bil dežurni policist obveščen o 

pretepu v lokalu Izoles v Nazarjah. V pretepu sta dva gosta napadla več 
ostalih gostov in jih  telesno poškodovala. Za svoja dejanja se bosta 
morala pretepača zagovarjati na sodišču.

•  VLOM V VIKEND
Mozirje: 24. marca je bilo vlomljeno v počitniško hišo na Brdcah. Pogre

šajo zaščitno motoristično opremo in motorno škropilnico. Neznanec 
je lastnika oškodoval za 3.000 evrov.

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A le k s a n d e r  S te b lo v n ik  s .p . P a r iž lje  11 c B ra s lo v č e

Telefon: 7000-640

Skozi vse življenje svoje, 
boriti si se znal, 
a v tihem zasneženem jutru 
utrujen in nemočen 
siza vedno nam zaspal.

ZAHVALA

ob prerani izgubi dragega sina, brata, strica in nečaka

Janeza - Jankota 
KUMPREJA

z Ljubnega ob Savinji 
(4 .6.1961 -  2 0 .3 .2 0 0 7 )

se iskreno zahvaljujemo sosedom, ki ste nam v najtežjih trenutkih stali 
ob strani. Hvala vsem sorodnikom, sodelavcem, prijateljem in znancem, 
ki ste nam izrekli sožalje, darovali cvetje in sveče, za svete maše in darove 
za cerkev ter vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti.
Hvala govorniku za besede slovesa, gasilcem, pogrebcem, zastavon
ošem, pevcem, pogrebni službi Anubis iz Radmirja in gospodu dekanu 
Martinu Pušenjaku za lepo opravljeno pogrebno mašo in pogreb. 
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Ž a lu jo č i v s i  n je g o v i d o m a č i

t 0 a R E B N E  S T O R / ? ^

Tel.: 03 /700-14 -85 , Gsm: 041 /613-269

ROPOTAR Ivan s.p.
_________________________________ ŠEMPETER, Starovaška ul. 12____________________________________ j

Kako boli, kako skeli, 
ko Tebe več med nami ni.
V srcih nema bolečina
in v domu našem je  praznina...

ZAHVALA

Nepričakovano in tiho nas je zapustil naš

A dolf PURNAT
(2 4 .1 .1938  -  1 6 .3 .2 00 7 )

Iskreno se zahvaljujemo sosedom, ki ste nam v najtežjih trenutkih stali 
ob strani. Hvala vsem sorodnikom, sodelavcem, prijateljem in znancem, 
ki ste nam izrekli sožalje, darovali sveče, za sv. maše in vsem, ki ste ga 
pospremili na zadnji poti. Hvala govorniku za besede slovesa, gasilcem, 
pevcem, za odigrano tišino, organistu in gospodu župniku za oprav
ljeno sv. mašo in pogreb. Vsem še enkrat najlepša hvala!

Ž a lu jo č i: v s i  n je g o v i



v /v a r te n e -  m / a c l

"Poslušaj, deklica!" se raz
hudi Urban v trgovini na od
delku za  akustiko. "Res nisem  
več rosno mlad, am p ak de
dek m e pa res še ni treba kli
cati!"

"Kako pa naj vas drugače, 
če ste m e vprašali, ali je  ta  CD  
plošča Ota Pestnerja na 33 ali 
na 4 5  obratov?"

Vzemite dve tableti pred spanjem  
in dve preden se zbudite.

n e  J w x e t/> ^ n e /c o /č

"Sinoči si me napil, da si 
me dobil v posteljo!" očita 
Polona svojemu fantu. "To 
ti zamerim. Če ne bi bila 
tako omotična, bi lahko 
večkrat ponovila, kar sva 
delala, namesto da sem 
zaspala takoj po tistem."

Ko sem b il tvojih let, sem lahko 
prehodit 200 metrov v 12 minutah.

"Po čem?"
"Kaj se ne spomniš?"
"Ne, torej mislim, da si ti naj

brž napila m ene. Č e  sva pri
stala skupaj v postelji, sva 
gotovo zaradi tvojega pogu
ma, ne mojega."

"Abi ponovila?"
"Aje b'lo fajn?"
"Ja."
"No, potem pa dajva.”
"A boš prej kaj spil?"
"Ne, saj ti verjam em  na be

sedo, da je  fajn."
"A nisi še nikoli?"
"Sem  včeraj, pa se ne spo

mnim."
"Mislim, da si lahko vseeno  

zapišeš v svoj koledar."
Hugo Mušnik

V /ta e /u J fo  d e  n d i/jn e /je , /w d fa  /c o rn e e J e

Janez se oglasi na obisk 
pri prijatelju. Beseda da be
sedo in pogovor kmalu na
nese na aktualno politično 
situacijo.

"Jože, tvoji otroci hodijo v 
cerkev, gotovo veš, kdaj se 
uradno konča post?"

"Počakaj, to so tudi ženini 
otroci. Vprašajva kar njo. Ej, 
draga, kdaj bomo lahko spet 
jedli meso?"

"Ko odplačam o avto."
"Mislil sem na to, kdaj se 

konča post?"
"Ko mi bodo stare obleke  

spet prav."
"Počakaj," reče Jože kole

gu, "bom vprašal njeno m a
mo. O n a rešuje križanke, go
tovo ve. Tašča, draga!"

"Kaj bi rad?!"
"Kdaj se konča post?"
"R am azan je  bil jeseni."
"Vse je  pom ešala. Vprašal 

bom deda. On je  bil pri O Z N I. 
Saj veš tisto - O Z N A  sve doz
na. D ed, kdaj se konča post?"

"Za veliko noč."
"Sem  ti rekel, da bo vedel.

Ti komunisti so z  vsem na te 
kočem . Č ez  en teden ga bo 
konec. Zakaj te zanim a? Ti se 
gotovo ne postiš, saj sem te 
videl jesti meso."

"Saj ne gre za  m eso. Že  
skoraj 4 0  dni nič ne pijem."

"Ne m e malinat! Zakaj pa se 
potem od tebe širijo vonjave, 
kot da govorim z  vinskim so
dom?"

"40 dni je  40  dni. Nihče pani 
omenil, da se je  treba postiti 
tudi ponoči. Z  nečim si vendar 
m oram  spirati zobe, da mi ne 
zgnijejo."

Toni, a li imamo ta model v koralno 
roza barvi?

DARILO ZA ROJSTNI DAN
Srečo Urtelj, član PGD Nazarje (levo): »Dragi Roman, ob Ivojem 

okroglem življenjskem jubileju, ki predstavlja dvakratnik Ivojega 30- 
letnega predsedovanja našemu društvu, ti poklanjamo skromno 
darilo: pletenko tolkca, vrčke za tolkec, desko za rezanje želodca, za 
prosti čas pa paket kondomov z originalnimi navodili za uporabo. 
Prosimo te, da vse sestavine darila vestno uporabljaš, saj boš le tako 
lahko vodil društvo še nadaljnjih 30 let.«

Roman Krajner, predsednik PGD Nazarje: »Pletenko, vrčke in desko 
bom že ponucal, a kaj mi bodo kondomi?«

MOŽA V ČRNEM
Toni Acman, zborovodja MePZ Mozirje in MePZ Nazarje (desno):

»Svojih očarala nocoj, kajne,tele poslušalce, midva -  moža včrnem? 
Si tudi ti slišal iz prve vrste vzdihe poslušalk?«

Tomaž Guček, dirigent Godbe Zgornje Savinjske doline: »Ja, seve
da, ampak jaz sem vzdihov navajen že z vaj našega orkestra...«

TEŽAVE Z RAVNOTEŽJEM  
Petra Cajner Marolt, gostinka iz Mozirja: »Ups, na tehle starih 

smučeh je  pa res težko loviti ravnotežje. Me prav zanima, kako bi šla 
tale smučarija od nog mojemu soprogu Leonu pri njegovih 190 cen
timetrih ...«



Portal Savinjsko m m

MINI SLOVARČEK:
PLEN IR- je rbas (nar., P rim ors.) 
AUDACE- drzno, pogum no (glasb.) 
ROANNE- m esto v  Franciji, ob  reki Loari 
ENOS- m esto v  Turčiji, Enez 
NAN- izvirni krak reke M enam

NAVODILO ZA 
SUDOKU
Mrežo izpolnite tako, 

da v vsakem stolpcu in 
vrstici le enkrat upora
bite vsako številko od 1 
do 6. Enako velja za 
vsakega od malih pra
vokotnikov 2x3. Možna 
rešitev je vedno le ena. 
Nobena številka se torej 
v v rs tic i, s to lpcu  ali 
malem pravokotniku ne 
sme pojaviti dvakrat.



Napovednik

•  Petek (30. marec), ob 20.00. Športna dvorana Nazarje
Nogometna tekma - KMN Nazarje Glin : KMN Sevnica 
(kvalifikacije za vstop v 1. SLMN)______________________

•  Nedelja ( t .  april), ob 10.00. Dvorana Tri lilije, Laško
Košarkarska tekma ■ Zlatorog : Input Nazarje A (pionirji)

•  Torek (3. april), ob 10.00. Podrožnik v Mozirju
Otvoritev kotlovnice na lesno biomaso_________________

•  Torek (3. april), ob 15.00. Luče
Osrednja prireditev ob otvoritvi kotlovnic na lesno biomaso

•  Torek (3. april), ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Mandi, velikonočni zajček

•  Torek (3. april), ob 18.15. Knjižnica Gornji Grad
Pravljična ura za otroke: Dorina jajca__________________

•  Sreda (4. april), od 16.00 dalje. Dom kulture Nazarje
Ustvarjalne velikonočne delavnice______________________

•  Sreda (4. april), ob 17.00. Knjižnica Ljubno
Pravljična ura za otroke: Mišek Tip si želi bratca

živ ali -  KUPIM
Kupim brejo telico ali mlado kravo; 
tel. 03 /584-14 -34 .
Kupim  teden stare b ikce, mes. 
pasme, po 4,5 eur/kg  ter 200  -  
4 0 0  kg. b ika ; gsm  0 3 1 /6 7 6 -  
8 3 3 .
Kupim kravo in telico za zakol in 
bikce za nadaljnjo rejo; gsm 031 /  
533-745 .
Kupim bikce in teličke stare 1 teden; 
bikci mes. pas. po 5 eur/kg; gsm 
0 5 1 /3 7 2 -4 6 8 .
Kupim telička starega do 14 dni; tel. 
839-07-71.

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam prašiče od 25 -  30  kg in 
do 150 kg, možna dostava; gsm 
0 3 1 /2 2 3 -4 8 4 .
Prodam bikca in teličko bbp, težka 
120 kg; tel. 584-16-53.
Prodam 10 dni stare teličke; gsm 
0 41 /5 2 8 -0 9 7 .
Prodam teličko simentalko, staro 3 
tedne; tel. 584-60-56.
Prodam zajca plemenjaka in okvir
je  za čebelje satnice; gsm 0 5 1 / 
8 29 -9 54 .

Prodam 2 žrebeta; gsm 031 /8 0 6 - 
409.

DRUGO -  PRODAM
Prodamo: tricikel schwinn, nahrbt. 
za otroka, šport, voziček, otr. staji
co, vse ohr.; gsm 041 /364-292. 
Prodam obhajilsko obleko za deč
ka, za 20 eur.; gsm 031/880-674. 
Ugodno prodam hladilnik gorenje 
-  "rain bow"; gsm 041 /600-647. 
Prodam zelo dobro ohranjen kuper- 
busch; gsm 041 /324-409. 
Prodam silažne bale in seno v kock
ah; gsm 041/793-742.
Silažne bale in seno -  prodam; gsm 
041 /239 -017 .
Silažne bale ugodno prodam; gsm 
0 41 /3 7 1 -9 7 6 .
Silažne bale -  prodam; gsm 041 /  
793 -6 04 .
Prodam letne gume 175/70 r l3  -  
poceni; gsm 041 /535-569 . 
Prodam seno -  refuza; gsm 041/ 
721-382.
Prodam trakt, hidrav. cepilec za 
metrska drva; gsm 041 /354-504. 
Prodam kov. 2-krilna vrata, š. 3,3 m, 
vrata š. 1 m ter 5,9 m ograjnih ele

i  Na trgu 51, Mozirje

?ÄMShTeL: 8 3 9 -5 0 ’ 8 0

N A S P R O T I U P R A V N E G A  
C E N T R A  V  M O Z IR JU

r * u m q r a f Delovni čas: 
od ponedeljka do petka 

8.00-12.00,13.00-16.00

( g r a f i č n e st o r iI P e

mentov iz jekla; tel. 583-52-77 -  
pop.

DRUGO -  PODARIM
Podarim športni trikolesni voziček 
hauck, road runner, star 6 let; gsm 
0 3 1 /6 5 1 -9 4 8 .

VOZILA -  PRODAM
Prodam R5 campus, letnik 93; gsm 
0 4 1 /4 3 7 -7 2 0 .
Prodam mazdo premacy, let. '01, 
122.000 km, v odličnem stanju; 
gsm 031 /6 42 -3 53 .

Prodam micubishi pajero, letnik '91 ; 
gsm 041/220-519.
Prodam os. avto nexia, let. '98; gsm 
031/606-211.

NEPREMIČNINE
V najem vzamem travnike ali njive v 
občini Rečica ob Savinji; gsm 041 /  
727-867.
V okolici Mozirja najamem garson
jero ali bivalni vikend; gsm 0 31 / 
582-897.
Najamem stan. v okolici Rečice/S. 
ali Mozirja; gsm 051/258-864.

M O R D A  S T E  IS K A L I P R A V  T O

RAZPISUJEM O PROSTA DELOVNA MESTA
za več monterjev strojnih instalacij. Ponujamo dobre delovne pogo

je in stimulativen osebni dohodek. Pisne prijave pošljite na:
Instalacije Razgoršek d.o.o.. Plinarniška ulica 2, 3000 Celje; info: 493-14-14. 

ZAPOSLIM  FRIZERKO
za določen čas z izkušnjami, informacije na gsm 031/776-803.
Žensko in moško frizerstvo Bojana Trogar s.p„ Na trgu 27, Mozirje. 

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041 /606-376 .

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.
TV SER V IS  IN PRODAJA TELEVIZORJEV  

Nudimo vam popravilo BTV Evelux in Gorenje ter prodajo BTV Eve- 
lux in SAT anten ter servis anten. Prašnikar s.p„ tel. 03/584-51-94, 
gsm 0 4 1 /6 8 8 -0 9 4 .

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30, 3341 Šmartno ob Dreti.
STEKLARSTVO BENDA  

Izdelava termoban stekla, velika izbira stekla, brušenje, vrtanje, 
fazatiranje, ogledala, uokvirjanje slik, montaža itd. Tel. 03/839-45- 
10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33, 3330 Mozirje.
P O SEK  IN SPRAVILO LESA  

Opravljamo posek in spravilo lesa do kamionske ceste po ugodni 
ceni. Gsm 0 51 /4 27 -3 50 , tel. 03 /838-51-15.

Jani Trans, d.o.o., Spodnje Kraše 11,3341 Šmartno ob Dreti. 
STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE 

Uokvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje stekla, suho cvetje v stek
lu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predelava starih okenskih kril, 
fuzija faljenja stekla. Gsm 031 /305 -532 , faks: 03 /839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 
HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI 

Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet
ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila... Gsm 041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6 ,3332 Rečica ob Savinji.
TRGOVINA IN SER V IS  ZAGOŽEN  

Nudimo prodajo in servis plinskih naprav, gasilnih aparatov, šival
nih strojev ter prodajo delovne obutve. Tel. in faks 03/839-48-01.

Trgovina Zagožen, Slemenšek Lidija, s.p., Ljubija 121, 3330 Mozirje. 
POO BLAŠČEN I KRO VEC  

za jeklene strešne kritine s peščenim posipom Reser, Hosekra, Iso
la, Gerard, Trimo, izvajanje stavbno kleparskih del, hidroizolacije, 
vezava, postavitev ostrešij, frčad in napušča, krovska dela. Gsm 
0 4 1 /4 4 4 -1 3 1 .

Andrej Strnad s.p., Tlaka 12, Gornji Grad.



Forti ERMENC s p
Loke 6.
3333 L jubno  ob  S av in ji
GSM 041 592 155
- PE L jubno, Loke 6, 

tel. 584 10 18
- PE N azarje. Z ad rečk a  8, 

tel. 839 25 35
- PE Š o š tan j. K aju h o v a  7, 

tel. 588 21 01

m e s n i c a

V naših poslovalnicah 
Vam nudimo veliko 
^biro inesa slovenskega porekla;
l e r  zaideteJudi.iagnietinffi

Se posebej pa je usodna 
velikonočna ponudba:
goveja rebra 2,92 €  (699,75 sit)
preka jeno p leče v mreži 3,50 € (838,74 sit) 
prekajena šunka 5,00 €  (1.198,20 sit)
goveje kosti 0,60 €  (143,78 sit)
hrenovke 4,00 €  (958,56 sit)

Obiščite nas in se prepričajte! Gorenje Gostinstvo, d.o.o

ZAGOTOVITE Sl
USTREZEN TOPLOTNO IZOLACIJSKI 

FASADNI SISTEM !!!

S  L E T N A  
G A R A N C I J A !

O g l a s i

Restavracija pod Jakcem  v Velenju
ob razstavnem in prodajnem salonu Gorenja

(J®») <sfe> S ® ®  © @ © 0 3 $

Odlična oprema, velik parkirni prostor, 
klima, ozvočenje, računalnik, plazme...

Poglejte na na 

www. gorenjegostihstvo.i

Za prijetno bivalno klimo v vročih dneh in 
prihranek pri ogrevanju v mrzlih dneh!
Toplotno izolacijski fasadni sistemi! 
Pozimi topleje, 
poleti hladneje!
Na podlagi 20 letnih izkušenj Vam bomo brezplačno svetovali pri izbiri 
pravega fasadnega sistema (priznanih izdelovalcev materialov Roefix ali 
Baumit) pri sanacijah ali novogradnjah! Le tega vam bomo po naročilu 
kvalitetno in cenovno ugodno tudi izvedli.

Pokličite: (03) 705 30 57 ali (041) 642 643
IZDELAMO VSE VRSTE FASAD, 

NOTRANJE IN ZUNANJE STROJNE 
OMETE TER STROJNE TLAKE, GRADIMO 
P0SL0VN0-STAN0VANJSKE OBJEKTE!TELRMO 5 G D

www.termosgd.comSešče 4 8 /a , Prebold, tel. 0 3 /7 0 5  30 57, 0 4 1 /6 4 2 -6 4 3 , E-mail: termo.sgd@email.si
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Celje -  sk lad išče  
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M I S
Na trg u  51 , M ozirje
Tel.: 839-50-80

• BARV/N in ČB fotokopiranje in tiskanje j
- grafično oblikovanje
- vezave vseh vrst

(spiralne, term o, diplomske
- izdelava tiskovin

(v iz itk , vabil, le ta k o v ...)
- plastificiranje « i
• sprejem zahval, čestitk in !
malih oglasov za Savinjske novice f

"ot
Delovni čas: J

od ponedeljka do petka 8.00-12.00,13.00-16.00

Vabljeni!

5000020039,13

Bližajo
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s e s ta v lja jo  Be 
K m e tijske  sve 
(s trokovn ja k in ja  ;

ima!
pn 
dom; 
pecivo .
P ec ivo , ki ga bo s te  prines li 
na po ku šn jo , b o  ocen ila  
š tir ič la nska  kom is ija , ki jo  

B re z o v n ik  (p re d s ta v n ic a  
ilužbe), M a rija  B ezovše k  
ičo ku lina riko ), S ta n k a  P rek

ivice o rg an iz ira jo  za  vse, ki 
v ese lje  do  k u ha rskeg a  

lagradn i na teča j zajnsjboljše 
eno  d ro bn o

D ro b n o  p e c ivo  te k m o v a lk  in  te km o v a lc e v  bo m o  z b ira li od 12. do 13. 
u re . K o m is ija  bo  o c e n je v a n je  z a k lju č ila  d o  16. u re  in  razg las ila  
z m a g o v a lc e . Po p o d e litv i p rizn an j in na gra d  bo  s le d ilo  d ru ža bn o

s re ča n je  z  d e g u s ta c ijo , na ka te re ga  
s te  p ris rčn o  v a b lje n i tu d i vs i "zu nan ji 
po ku še va lc i".

(s lašč iča rka ) in B ran ka  E rm e nc  (vo d ja  go s tins tva  
Z a d ru g e  M ozirje ).

Tekmovalo se bo v 
naslednjih kategorijah izdelkov:

1. janeževi upognjenci a K
2. keksi na strojček .  ^
3. krhki rogljički

(k o k o s o v i,  o re h o v i in  ro g lj ič k i b re z  ja jc )

Z a  oce n o  keksov  in k rhk ih  rog ljičkov  je  p o tre b n o  odda ti 50 dag  izdelkov, 
z a  ja n e že v e  u p og n je nce  pa z a d o s tu je  30  dag.

N a te km o va n je  se  la hko  p rijav ite  še  d o  pe tka , 30 . m a rca  2007 , na 
te le fon  83 9 -0 7 -9 0  (H e le na  Kotn ik).

POKROVITELJ AKCIJE

B / S / H /
B SH  H išn i aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,
3331 Nazarje

NAGRAf
Prvouvrščeni v vseh 
treh kategorijah prejmejo 
poleg priznanja 
praktične nagrade.

Ocenjevanje bo potekalo
v  soboto, 31. marca, 

v  gostilni Menina v Gornjem  Gradu.

Vabljeni vsi, ki vas veseli 
peka peciva, ob 16. uri pa še 

vsi tisti, ki si želite 
pokusiti sladke dobrote!
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